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Sayfa 6'daSayfa 6'da

Manisa'nın Akhisar ilçesi Başlamış mahallesinde yaşayan Yoldaş ailesi 600 yıllık yöntem ile zeytin yağı elde ediyor.
Manisa'nın Akhisar ilçesi Başlamış mahallesinde yaşayan Ahmet Yoldaş ve Cemile Yoldaş çifti kendi bahçelerinden topladıkları zeytinlerden  

zeytin yağı fabrikalarının atası olarak bilinen yöntem ile  kendi ihtiyaçları kadar zeytin yağı üretiyor.

    Her yıl 200 kg zeytin yağı elde ettiğini aktaran Ahmet Yoldaş "600 yıllık yöntem ile yağ çıkarma işlemi gerçekleştiriyoruz. Biz ömrümüz 

boyunca bu yağı yedik. Alışkanlığımızdan dolayı her yıl bu şekilde yağ yapıyoruz. Bu yağ tamamen insan gücü ile oluyor. Zeytini dalından 

topluyoruz.  Burada pişiriyoruz" ifadelerini kullandı.

600 YILLIK YÖNTEM  İLE 
ZEYTİN YAĞI ELDE EDİYOR

Sayfa 3'de

Manisa 
Büyükşehir 
Belediyesi ile 
Celal Bayar 
Üniversitesi 
Sağlıklı Yaşlanma 
Uygulama ve 
Araştırma 
Merkezi arasında 
işbirliği protokolü 
imzalandı.

Asfaltın Güvenliği İçin Hendek Kaplanıyor

MANİSA Büyükşehir 
Belediyesi Yol Bakım ve 
Onarım Dairesi Başkanlığı 
ekipleri, Turgutlu 
Çıkrıkçı'da yolun kalitesi 
ve güvenliğini sağlamak, 
yağmur sularının 
zararlarını bertaraf etmek 
için beton hendek 
kaplama çalışmalarını 
başlattı. Çalışmanın kısa 
süre içerisinde 
tamamlanacağı belirtildi.

Sayfa 4'de

Büyükşehir ile CBÜ Arasında İşbirliği Protokolü

Sayfa 4'de

Büyükşehir ilkyardım eğitimlerine devam ediyor

M a n i s a  B ü y ü k ş e h i r  
Belediyesi, personellerine yönelik 
verdiği ilk yardım eğitimlerine devam 
ediyor. 2017 yılı içinde toplam 157 
personel ilkyardım eğitimi alarak, 
sertifikaları verildi. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
vermiş olduğu hizmet içi eğitimlerini 
tüm hızıyla sürdürerek, personelin 
hizmet kalitesini arttırmaya devam 
ediyor

Sayfa 4'de

Hayvanların Sağlığı İçin

MANİSA Büyükşehir Belediyesi, büyükbaş ve 
küçükbaş hayvanlarda enfeksiyon nedeniyle 
oluşabilecek can kayıplarının önüne geçebilmek 
amacıyla başlattığı dezenfekten uygulamasını 
tüm hızıyla sürdürüyor

YUNUSEMRELİ ÖĞRENCİLERDEN ÖRNEK DAVRANIŞ
Fatih Anadolu Lisesi 
öğrencileri, sosyal 
farkındalık projesi 
kapsamında topladığı 
gıda maddelerini, ihtiyaç 
sahibi vatandaşlara 
ulaştırılmasını sağlamak 
için Yunusemre Belediyesi 
Gıda Bankası'na bağışladı. 
Duyarlı öğrencilerin bu 
davranışları takdir 
toplarken; toplanan 
erzaklar Gıda Bankası'na 
teslim edildi. 

Sayfa 8'deSayfa 4'de
UNCUBOZKÖY'DE 

HUMMALI ÇALIŞMA 

Yunusemre Belediyesi, 
Uncubozköy Mahallesi, 
orman evlerinde oturan 
vatandaşların evlerine 
ulaşımını kolaylaştırmak 
amacıyla çalışma yaptı. 
Fen İşleri Müdürlüğü 
ekipleri, eğimli araziye 
merdiven yaptı. 

Sayfa 5'de
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 Bu çerçevede fakülte bünyesinde 
yürütülen hazırlıklar tamamlanma 
aşamasına geldi ve iş dünyasında 
etkin kurumlarla ortaklıklar 
kurulmaya başlandı. Bu kapsamda 
MCBÜ İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Mustafa 
Mıynat ile İzmir Serbest 
Muhasebeci Mali Müşavirler Odası 
Başkanı Vedat Adak bir iyi niyet 
protokolü imzaladılar. Protokol 
töreninde MCBÜ İİBF İşyeri 
Uygulama Koordinatörü Yrd. Doç. 
Dr. Coşkun Çılbant ve Kamu 
Yönetimi Bölümü Başkanı Doç. Dr. 
Serhat Baştan da yer aldı.

İzmir SMMMO hazırlanan protokol 
çerçevesinde, kendi üyeleri ile 
geleceğin iş dünyasının genç ve 
dinamik çalışanlarını oluşturacak 
mezun olmaya hazırlanan öğrenciler 
arasında bir irtibat noktası olacak. 
Belirlenen öğrenciler iki kurumun 
uygun gördüğü iş yerlerinde, 5 
Mart’tan itibaren 15 hafta boyunca 
“İş Yeri Uygulama Eğitimi” 
alacaklar. Öğrenciler okuldaki teorik 
derslerini başarıyla tamamlamış 
olanlar arasından seçilecek.

Protokol töreninde konuşan MCBÜ 
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Mustafa Mıynat, 

Türkiye’de iş dünyasının çeşitli 
sektörlerinin, taleplerine ve iş 
uygulamalarına uygun işgücü 
bulamamaktan yakındıklarını; bu 
yüzden iş dünyasının çeşitli 
aktörlerinin de paydaş olarak eğitim 
sürecine katılmaları yoluyla bu 
sorunu çözebilecek etkin bir model 
geliştirdiklerini belirtti. Prof. Dr. 
Mustafa Mıynat, “Uygulayarak 
öğrenme, teorinin pratiğe 
aktarılması, gençlerin 
dinamizminden yararlanma ve iş 
atmosferini soluyarak öğrencilikten 
çalışma hayatına tedrici geçiş, bu 
eğitim modelinin yararları olacaktır” 
dedi.

İzmir SMMMO Başkanı Vedak Adak 
ise ülkemizin gençlerine sahip çıkma 
adına; hem teoride aktarılamayanı 
işyerinde aktarma, hem de belki de 
aradığı karakterde çalışanı bulan 
üyelerinin eğitime aldıkları gençleri 
kendi iş taleplerine göre yetiştirerek 
istihdam etme şansı verdiği için bu 

modele destek verdiklerini belirtti. 
Uygulamayı ülke ekonomisinin 
geleceğinin teminatı olan nitelikli 
insan kaynağı oluşturmanın iyi bir 
yolu olarak gördüklerini söyleyen 
Adak, “Ayrıca öğrencilerimizin 
uygulama derslerini kurumsal bir 
çatı altında organize etmek, anne 
babalara ve bizim gibi onlar adına 
kaygı duyan, onlara değer veren 
sorumlu bireylere güven verecektir” 
dedi.

Genellikle staj ile karıştırılan “İşyeri 
Uygulama Eğitimi”, bir staj değil 
tam zamanlı ve işyeri kurallarına 
uygun olarak çalışmayı gerektiren 
bir ders niteliğinde. Öğrenciler 
zamanlarını haftanın bütün iş 
günlerinde işyerlerinde bir çalışan 
gibi geçirecekler. Eğitimini aldıkları 
işi bütün yönleriyle uygulama içinde 
öğrenecekler. Öğrencilerin işyerinde 
% 90 devam zorunluluğu bulunuyor. 
Başarı durumları ise işyerinden bir 
eğitim sorumlusu ile İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesinden bir izleyici 
öğretim elemanının birlikte 
değerlendirmesi sonucu belirlenecek. 
Bu dersi başarı ile tamamlayamayan 
öğrenciler fakülteden mezun 
olamayacaklar.
(Haber  Merkez)

MCBÜ ile İzmir SMMMO Arasında Eğitim İş Birliği
Bu yıl uygulamaya geçilen yeni bir proje ile Manisa Celal Bayar Üniversitesi İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakültesi öğrencileri, eğitimlerinin 8. yarıyılında bizzat işyerlerinde 
çalışarak iş hayatına hazırlanacak.

   Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik, 
Milliyetçi Hareket Partisi 
Manisa İl Başkanı Erkan 
Öztürk' ü makamında 
ziyaret etti. Yapılan 
ziyarette Başkan Çelik'i 
MHP İl Başkanı Erkan 
Öztürk'ün yanı sıra İl 
Kadın Kolları Başkanı 
Hediye Özsoy ve yönetim 
kurulu üyeleri karşıladı. 
Milliyetçi Hareket Partisi 
Manisa İl Başkanı Erkan 
Öztürk'ün, yapılan her 
davetlerine kayıtsız 
kalmayarak katılım 
sağladığını ifade eden 
Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik 
“Milliyetçi Hareket Partisi 
Manisa İl Başkanı 
kardeşimizi uzun zamandır 
yoğunluk nedeni ile 
y a p a m a d ı ğ ı m ı z  
ziyaretimizi bugün 
gerçekleştiriyoruz. Değerli 
İl Başkanımız ilk göreve 
geldiklerinde bizleri ziyaret 
etmişti. Belediye olarak 
yapmış olduğumuz tüm 
etkinlik ve açılış 
davetlerimize de bizzat 
teşrif ettiler. Bizleri 
kırmadılar. Bugünkü 
ziyaretimiz de yoğunluk 
sebebi ile biraz gecikmiş 
oldu. Biz değerli İl 
Başkanımızı seviyoruz. 
Şehrimiz ve Ülkemiz için 
hep birlikte hizmet 
ediyoruz. Aynı zamanda bu 
Ülkenin bir vatandaşı 
olarak ta Milliyetçi 
Hareket Partisinin Genel 
Başkanı Sayın Dr. Devlet 
Bahçeli'nin, Ülkemizin 
menfaatleri için almış 

olduğu kararları da takdir ile 
karşılıyoruz. Bu siyasi 
duruşu sebebi ile değerli 
Genel Başkana müteşekkir 
olduğumu da ifade etmek 
istiyorum. Siyasi 
farklılıklarımız olsa da aynı 
şehirde yaşıyor, aynı havayı 
soluyoruz. Şehrimize daha 
güzel hizmet etmeye devam 
edebilmek için şüphesiz ki 
bir araya gelerek istişarede 
bulunmak bizim olmazsa 
olmaz bir görevimizdir. Bu 
noktada da çok sağlıklı bir 
iletişim ağına sahip 
olduğumuza inanıyorum. 
He konuda değerli 
Başkanımız ve ekibi ile bir 
a r a y a  g e l e r e k  
konuşabiliyoruz. Onların 
şehrimiz ile ilgili talepleri 
geldiğinde mutlak suretle 
değerlendiriyoruz. Netice 
itibarı ile aynı şehirde 
yaşıyor ve şehrimize hizmet 
edebilmek için çaba ve 
gayret sarf ediyoruz. Her 
zaman bizlerin yanında 
olmaya gayret gösterdikleri 
için değerli Başkanımız ve 
yönetimine çok teşekkür 
ediyorum. Başkanımızın 

şahsinde Milliyetçi 
Hareket Partisi Genel 
Başkanı Dr. Devlet 
Bahçeli'ye, söz konusu 
Türkiye olunca, takındığı 
tavırlar sebebiyle teşekkür 
ediyorum” dedi.
“MİLLİ İTTİFAKI 
Y E R E L D E  
GÖSTERECEĞİZ” 
AK Parti ve MHP'nin 
yapmış olduğu Milli 
İttifak'ı Manisa'da da 
göstereceklerini ifade eden 

Milliyetçi Hareket Partisi 
Erkan Öztürk “Bizlere 
yapmış olduğunuz bu 
ziyaret bizleri ziyadesi ile 
m u t l u  e t t i .  B u  
nezaketinizden ötürü çok 
teşekkür ediyorum. Daha 
öncede birçok konuda 
bizlerin yanında oldunuz. 
Özellikle geçtiğimiz 
referandum döneminde çok 
ciddi çalışmaları birlikte 
yapabilmiştik. İnşallah 
bundan sonra da Manisa' da 
Milli İttifakı hep birlikte 
göstereceğiz. Rabbim 
şehrimize vermiş 
olduğunuz hizmetler nedeni 
ile sizlerden razı olsun, 
tekrardan hoş geldiniz” 
dedi.
Başkan Çelik ziyaret 
esnasında, MHP İl Başkanı 
Öztürk'e çiçek ve üzerine 
Manisa'da yetişmiş olan 
padişahlarının resminin 
işlendiği Saruhanbey 
Türbesinin maketini hediye 
etti. Ziyaret sonrasında 
Başkan Öztürk, Çelik'e 
aracına kadar eşlik ederek 
uğurladı.
(Haber Merkezi)

 Başkan Çelik'ten, Öztürk'e ziyaret
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, Milliyetçi 
Hareket Partisi Manisa İl Başkanı Erkan Öztürk'ü 
makamında ziyaret etti. Samimi bir sohbet havasında geçen 
ziyarette MHP İl Başkanı Erkan Öztürk, Başkan Çelik'e 
ziyareti nedeni ile teşekkür etti.

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, Mareşal Fevzi 
Çakmak ve Atatürk Mahallesi'nde 
belediyenin yaptığı çalışmaları 
inceledi. Vatandaşlarla da bir araya 
gelen Başkan Çerçi'ye Başkan 
Danışmanı Kefaeddin Öz, Mareşal 
Fevzi Çakmak Mahallesi Muhtarı 
Musa Sezer eşlik etti. 2 mahallede 
yapılan ışıklandırma çalışmalarından 
dolayı Yunusemre Belediyesi'ne 
teşekkür eden vatandaşlar, yapılan 
hizmetlerle mahallelerinin geliştiğini 
söyledi. 

MAHALLELİYE 2 MÜJDE 
BİRDEN VERDİ 

Horozköy'ün ilçenin gelişen 
bölgelerinden olduğunu aktaran 
Başkan Çerçi, bölgede yeni düzenleme ve projeleri hayata geçirmeye hazırlandıklarını dile getirdi. Belediye 
Başkanı Çerçi konuya ilişkin yaptığı açıklamada, “Horozköy ilçemizin en yoğun nüfuslu ve gelişime açık 
bölgelerinden. Yunusemre Belediyesi olarak çamlık projemizi tamamladık. Bölgede ışıklandırma çalışmaları da 
devam ediyor. Atatürk Mahallesi'nde yapacağımız meydan düzenlemesi de kısa bir süre içerisinde başlayacak. 
Yine Mareşal Fevzi Çakmak Mahallesi'nde vatandaşımızın yoğun taleplerinden biri olan Kültür ve Taziye evi ile 
hanımlar lokali projemiz için de hazırlıklarımız sürüyor” diye konuştu. (Haber Merkezi)

BAŞKAN ÇERÇİ'DEN HOROZKÖY'E 2 MÜJDE 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, Mareşal Fevzi Çakmak ve Atatürk Mahallesi'nde 
vatandaşlarla bir araya geldi. Mahallelilere 2 müjde birden veren Başkan Çerçi, Kültür ve Taziye 
Evi ile Hanım Lokali Projesi'nin kısa süre içerisinde başlayacağını duyurdu. 

BAŞKAN ÇERÇİ'DEN SILA'YA DOĞUM GÜNÜ SÜRPRİZİ 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, yakalandığı amansız hastalıkla mücadele eden 
Sıla Oğraş'ı doğum gününde unutmadı. 12 yaşına giren Sıla'yı evinde ziyaret eden Başkan Çerçi, 
onunla birlikte pasta kesti.

Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, kendisine 
en büyük destekçim diyen ve 
küçük yaşına rağmen uzun 
süredir yakalandığı amansız 
hastalıkla mücadele eden Sıla 
Oğraş'a doğum gününde 
unutmadı. 12 yaşına 
giren genç kızı evinde 
ziyaret eden Başkan 
Çerçi, Sıla'ya sürpriz 
yaptı. Sıla ve kardeşiyle 
birlikte pasta kesen 
Belediye Başkanı Çerçi, 
doğum günü hediyesini 
verdi. Başkan Mehmet 
Çerçi'yi çok sevdiğini 
söyleyen Sıla Oğraş, 
sürpriz karşısında çok 
duygulandı. “Onu çok 
seviyorum“ diyen genç 
kız duygularını şu 

sözlerle ifade etti: “Başkan 
amcamın bende yeri çok 
farklı. İletişime geçtiğimiz 
günden bu yana beni 
defalarca ziyaret etti. 
Desteğini esirgemedi. Bugün 

doğum günüm. Yaptığı 
sürpriz beni çok 
duygulandırdı. Kendisine 
çok teşekkür ediyorum“ 
(Haber Merkezi)

Başkan Çelik'ten Oda Başkanlarına tebrik ziyareti
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, geçtiğimiz hafta yapılan kongrelerde yeniden göreve seçilen 4 Oda Başkanına tebrik ziyaretinde bulundu. Yapılan ziyaretlerde 
Şehzadeler Belediyesi olarak Esnaflara büyük önem verdiklerini ifade eden Başkan Çelik, göreve seçilen başkanları ve yönetimlerini tebrik etti.

Şehzadeler Belediye 

Başkanı Ömer Faruk Çelik, 

geçtiğimiz hafta yapılan 

kongrelerde yeniden 

başkanlık görevine seçilen, 

Motorlu Araçlar Odası 

Başkanı Ahmet Ülke, 

Marangozlar Odası Başkanı 

Zeki Apak, Tuhafiyeciler 

Odası Başkanı Mesut 

Dalkara ve Lokantacılar 

Odası Başkanı Mehmet 

Akgül'e tebrik ziyaretinde 

bulundu. 
Yapılan kongrede göreve 
yeniden seçilen Oda 
Başkanları ve yönetimini 
tebrik eden Şehzadeler 
Belediye Başkanı Ömer 
Faruk Çelik “Geçtiğimiz 
hafta seçimlerini 
tamamlamış olan Oda 
Başkanlarımıza tebrik 
ziyaretinde bulunuyoruz. 
Bugün ziyaretlerimize 
Motorlu Araçlar Odası, 
Marangozlar Odası, 
Lokantacılar Odası ve 
Tuhafiyeciler Odamız ile 
başladık. Yeni yönetime 
s e ç i l m i ş  o l a n  
Başkanlarımıza ve 
yönetimlerini tebrik ediyor, 
görevlerinde başarılar 
diliyorum. Esnaflarımız 
bizim açımızdan son derece 
önemlidir. Şehzadeler 
Belediyesi olarak 
esnaflarımız ile çok güzel 
ilişkilerimiz var. Şehrimizin 
yönetiminde esnaflarımızı 
da bir aktör olarak 

görüyoruz. Değerli Oda 
Başkanlarımız ve 
esnaflarımıza kapılarımız 
ve telefonlarımız her zaman 
açık. Zaten her vesilede 
kendileri ile bir araya 
geliyor görüşüyoruz. 
Bundan sonra da 
esnaflarımız ve onların 
temsilcisi olan 
Odalarımızın Başkanları ile 
bir araya gelmeye devam 
edeceğiz. Şehzadeler 
Belediyesi olarak 
Esnaflarımızı çok 
önemsiyoruz. Bu noktada 
göreve geldiğimiz günden 
bu yana sürekli esnaflarımız 
ile bir araya geldik. Tüm 
esnaf odalarımızın katılımı 
ile Esnaf Danışma Meclisi 
toplantılarımız 
gerçekleştirdik. Onların 
sorunlarını ve taleplerini 
dinledik. Bundan sonra da 
aynı şekilde esnaflarımız ve 
temsilcileri ile bir araya 
gelmeye özen göstereceğiz. 
Geçtiğimiz hafta yapılan 
seçimlerde yeniden 
Başkanlık görevine seçilen 
Başkanlarımızı ve 
yönetimlerini tebrik 
ediyorum” dedi.

“BAŞKANIMIZLA 
UZUN ZAMANDIR 
ÇALIŞMALARIMIZ
 OLDU”

Yapılan ziyaret nedeni ile 
Başkan Çelik' e teşekkür 

eden  Motorlu Araçlar 
Tamircileri Odası Başkanı 
Ahmet Ülke “Bu nazik 
ziyaretiniz nedeni ile tüm 
yönetimimiz ve üyelerimiz 
adın a sizlere çok teşekkür 
ediyorum. Sizinle geçmiş 
dönemlerden bu yana bir 
dostluğumuz, ağabey 
kardeşlik hukukumuz 
mevcut. Geçtiğimiz 
günlerde odamızın olağan 
genel kurulunu 
gerçekleştirdik. 3 adaylı bir 
kongremiz geçti. Oda 
üyelerimizin teveccühü ile 
yeniden bu göreve layık 
görüldük. 16 yıldan beri 
burada esnaflarımıza 
hizmet veriyordum. İnşallah 
önümüzdeki 4 yıl daha aynı 
şekilde hizmet etmeye 
devam edeceğiz. Bugünkü 
nazik ziyaretiniz nedeni ile 
sizlere çok teşekkür ediyor 
ve çok mutlu olduğumuzu 
ifade etmek istiyorum” 
dedi. 

“HER TALEBİMİZ 
ŞEHZADELERDE 
KARŞILIK BULDU”

Şehzadeler Belediyesinin 
esnafların hiçbir sıkıntısına 
kayıtsız kalmadığını ifade 
eden Marangozlar Odası 
Başkanı Zeki Apak “Biz 
Marangoz Esnafları Odası 
olarak her başımız 
sıkıştığında sizi 
aradığımızda hiçbir sıkıntı 

yaşamadık. Bu konuda 
bizlere verdiğiniz değer 
nedeni ile çok teşekkür 
ediyorum. İletmiş 
olduğumuz hiçbir 
talebimize kayıtsız 
kalmayıp bize ve 
üyelerimize gerekli 
destekleri sağlıyorsunuz. 
Sizinle birlikte 2014 
yılında bizde göreve 
gelmiştik. Bugün itibarı ile 
ikinci dönemimizi 
yapmaya başladık. İnşallah 
sizinle de aynı şekilde 
devam etme şansımız olur 
ve bu şehre birlikte uzun 
yıllar hizmet etme 
imkânımız olur. Burada ki 
sanayi sitesinde birçok 
eksikliklerimiz mevcut. 
Zaten sizin de bunların 
farkında olduğunuzu 
biliyorum ve bu konuda 
ciddi gayretler içinde 
olduğunuzu da gördüm” 
dedi.

“ E S N A F I N  
SORUNLARINA 
K A Y I T S I Z  
KALINMADI”

Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk 
Çelik'in esnafın sorunlarına 

hiçbir şekilde kayıtsız 
kalmadığını ifade eden 
Tuhafiyeciler Odası 
Başkanı Mesut Dalkara 
“Değerli, Belediye 
Başkanımızın bugünkü 
ziyaretinden ötürü şahsım, 
yönetimimi ve esnaflarımız 
adına çok teşekkür 
ediyorum. Şehzadeler 
Belediye Başkanımız Ömer 
Faruk Çelik, her zaman biz 
esnaflar tarafından sevilen 
ve sayılan, çarşı esnafının 
her zaman yanında olan, 
çalışkan ve yetenekli bir 
başkanımızdır. İlçemizde 
böylesine bir Belediye 
Başkanına sahip olmamızda 
bizler için ayrı bir şanstır 
diye düşünüyorum. Odamız 
ve esnaflarımız herhangi bir 
sonu olduğunda kendisine 
ulaşmak istediğimizde çok 
hızlı bir şekilde ulaşıyor ve 
sorunlarımızı rahatlıkla 
iletebiliyoruz. İlettiğimiz 
tüm sorunlarında yasalar 
çerçevesinde ivedilikle 
çözüldüğünü her zaman 
görüyoruz. Bu noktada da 
hem esnafımızın, hem sivil 
toplum kuruluşlarımızın 
hem de vatandaşlarımızın 
Belediye Başkanımızdan 
çok memnun olduğunu da 

görüyoruz. Seçim 
döneminde vermiş olduğu, 
her zaman esnafın yanında 
olacağım sözünü de tam 
manası ile icra ediyor. 
Şehzadeler'de ticaret yapan 
esnaflar olarak biz 
kendisinden gerçek manada 
çok memnunuz. Bizlerin 
hiçbir sorununa kayıtsız 
kalmadığı için de kendisine 
ve ekibine çok teşekkür 
ediyorum” dedi.

“HEP BİRLİKTE 
H A L K I M I Z I N  
İSTEKLERİ İÇİN 
ÇALIŞIYORUZ”

Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik' 
e farklı bir kardeşlik 
hukukuna sahip olduklarını 
ifade eden Lokantacılar 
Odası Başkanı Mehmet 
Akgül “Öncelikle bizi 
ziyaret ederek göstermiş 
olduğunuz nezaketten 
ötürü, esnaflarımız ve 
yönetimimiz adına size çok 
teşekkür ediyorum. Bu 
ziyaret ile bizleri gerçekten 
de çok mutlu ettiğinizi ifade 
etmek isterim. Çok eskiye 
dayanan hukukumuz nedeni 
ile aramızda oluşan ağabey 

kardeşlik hukuku nedeni ile 
Başkanlık kelimesinin çok 
hafif kaldığını 
düşünüyorum. Bizler sizi 
böyle seviyor ve sizin de 
aynı düşüncede olduğunuzu 
biliyoruz. Esnafımız adına 
size ilettiğimiz her 
sorunumuzu kanunlar ve 
imkânlar çerçevesinde, 
Manisa'ya hizmet 
sektöründe yapılabilecek 
her konuda bizlere yardımcı 
oldunuz. Bizler esnaflar 
olarak Manisa halkının 
sevmediği hiçbir şeyi sizden 
istemeyiz. Çünkü bizler 
esnaflar olarak 
Manisalılardan ekmeğimizi 
kazanıyoruz ve halkımızın 
memnun olacağız her 
şeyden esnaflar olarak 
bizlerde çok memnun 
oluruz. Halkımızın 
istemediği hiçbir şeyi 
bizlerde istemeyiz” dedi.
Başkan Çelik, Oda 
Başkanları ziyaretinde 
başkanlara üzerinde 
Manisa' da Şehzadelik 
yapmış olan Padişahların 
figürlerinin bulunduğu, 
Saruhanbey Türbesinin 
minyatürünü hediye etti.
((Haber Merkezl)

Yıllardır  Manisalılara hizmet veren 
Tayfun usta (Tayfun Kahya) Elif Oto 
Döşeme iş yerini Manisalıların 
hizmetine sundu.

Manisa Kenan Evren Sanayi Sitesinde 
yıllarda oto döşeme hizmeti veren 
Manisa’nın tanınmış ismi Tayfun Usta 
kendi iş yerini Cumhuriyet mh. 5012 sk 
No:38  hizmete açtı. Tayfun usta yaptığı 
açıklamada” Yıllardır Manisa’da oto  
döşeme işi ile Manisalılara hizmet  

ettim. Artık yeni iş 
yerinde kaliteli 
hizmet ile 
Vatandaşların 
sanayiye gitmesine 
gerek kalmadan  
burada Cumhuriyet 
mh. 5012sk No:38   
hizmet vereceğim. 
Burada oto kılıfı, 
paspas, tavan ve 
taban kaplama, jant 

kapağı, 
her türlü 
araca, okul servis araçlarına  komple döşeme işi 
yapıyoruz ” ifadelerini kullandı.

Öte yandan  araçları adresten  alıp iş bitiminde adrese 
teslim ettiklerini belirten Elif oto döşeme iş yeri sahibi 
tayfun usta “bizim için önce müşteri memnuniyeti, 
kaliteli hizmet  bizlere 0 541 728 34 78 nolu telefondan 
haftanın 7 günü 24 saat ulaşabilirler” şeklinde konuştu.

HABER: KENAN YÜCEEL/MANİSA

ELİF OTO DÖŞEME HİZMETE  AÇILDI
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Büyükşehir’den Çiçekli ve Sindel’de Karla Mücadele

Manisa Büyükşehir Belediyesine bağlı karla 
mücadele ekipleri, Gördes’in yüksek rakımlı 
bölgelerini etkileyen kar yağışının ardından 
yol açma ve tuzlama çalışması başlattı. 
Çiçekli ile Sindel Mahalleleri arasında yol 
açma ve tuzlama çalışması gerçekleştiren 
ekipler, Kalemoğlu, Çiçekli Mahalleleri 
arasında ise tuzlama çalışması yürüttü.
Manisa’nın Gördes ilçesinde yüksek rakımlı 
bölgelerde etkili olan kar yağışı, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı karla 
mücadele ekiplerini alarma geçirdi. 
Vatandaşların kar yağışından olumsuz 
etkilenmemesi adına harekete geçen ekipler, 
ilçede 

Çiçekli ile Sindel 
Mahalleleri arasında yol 
açma ve tuzlama 
çalışması gerçekleştirdi. 
Ekipler ayrıca Kalemoğlu, 
Çiçekli Mahalleleri 
arasında ise tuzlama 
çalışması yürüttü. 
Büyükşehir Belediyesi’nin 
karla mücadele 
ekiplerinin büyük bir 
özveri ile görevlerini 
yerine getirdiğini dile 
getiren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi 
Gördes Koordinatörü Alp 
Safa Gökkaya, 
“Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz 
Ergün’ün talimatlarıyla 
vatandaşlarımızın 
yağıştan dolayı herhangi 
bir olumsuzluk 
yaşamaması için 
ekiplerimiz büyük çaba 
sarf etti” dedi

Temiz Bir Gölmarmara İçin

Manisa Büyükşehir Belediyesi, il genelinde sorumluluk sahasında 
bulunan cadde ve sokakların temizliği için yoğun bir çalışma yürütüyor. 
Bu kapsamda Gölmarmara ilçesine bağlı ana arterler, Büyükşehir 
ekiplerince rutin olarak temizleniyor.
Temiz bir Manisa için il genelinde önemli proje ve çalışmalara imza 
atan Manisa Büyükşehir Belediyesi, sokak ve cadde temizliği 
hizmetlerini de hassasiyetle sürdürüyor. 17 ilçede sorumluluk sahası 
olan cadde ve sokakların günlük temizleme işini sürdüren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi ekipleri, Gölmarmara’da da Atatürk Bulvarı, 
Başöğretmen Sabri Bulut Caddesi ve Uğur Mumcu Caddesi’nde 
temizlik yaptı.

Bu Sergide Sanat Var
MANİSA Büyükşehir Belediyesi, Ocak ayı kültür-sanat etkinlikleri kapsamında Eğitime 
Katkı Derneği işbirliğiyle ‘Naht Sanatı Sergisi’ açtı. Sanatçı Hasan Kabadağ’ın 
eserlerinin yer aldığı sergi, büyük beğeni topladı.
Manisa Büyükşehir Belediyesi, aylık kültür-sanat etkinlikleri kapsamında Manisa 
Eğitime Katkı Derneği işbirliğiyle ‘Naht Sanatı Sergisi’ açtı. Açılış töreni öncesi Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Şehzadeler Mehteri ve Manisa Semazenler Derneği’nin minik 
semazenleri gösteri yaptı. Gösteri, sergi açılışına katılan vatandaşlar tarafından ilgiyle 
takip edildi. Fatih Sergi Salonu’nda gerçekleştirilen serginin açılış törenine Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkan Vekili Mehmet Güzgülü, Genel Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Genç, Başkan Danışmanı Mimar Azmi Açıkdil, Sosyal Hizmetler Dairesi 
Başkanı Nursel Ustamehmetoğlu, Kültür ve Sosyal İşler Dairesi Başkanı Ergün Aksoy, 
Eğitime Katkı Derneği Başkanı Süleyman Sami İlker ve çok sayıda Manisalı katıldı. 
Ahşap oyması eserlerinin yer aldığı sanatçı Hasan Kabadağ, “İnsana yapılan yatırım 
en faydalı yatırımdır.

Bir yılda 99 adet çalışma ürettik ve 
ürettiğimiz çalışmalarımızı bu sergimizde 
sergileyeceğiz. Bu sergiden elde 
edeceğimiz gelirin tamamı derneğimize 
bağışlanacak ve dernek vasıtası ile 
öğrencilerimizin eğitim masrafları 
karşılanacaktır” dedi.
Türk-İslam Sentezi
Kabadağ’ın ardından söz alan Manisa 
Celal Bayar Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Dekanı ve Eğitime Katkı Derneği Başkanı 
Prof. Dr. Süleyman Sami İlker de, serginin 
önemine vurgu yaparak, emeği geçenlere 
teşekkür etti. Son olarak Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkan Vekili 
Mehmet Güzgülü söz aldı. 

    Başkanvekili Güzgülü konuşmasında; 
“Bu normal bir açılış değil. Burada dostlar 
var, burada hayır sahipleri var. Programı 
düzenleyen arkadaşlarımız Türklüğün 
geleneğini, Türklüğün hissini ve İslam’ın 
değerini anlatmaya çalışmışlar. 

Sema gösterisi ve mehter gösterisi çok güzel 
olmuş çok teşekkür ederiz. Bazı kesimlerin 
bilmediği bir sanat dalı ile 
beraberiz.Baktığımızda Türk geleneği İslam’la 
sentezlenmiş ve gayet güzel eserler meydana 
çıkmış. Burada yapacağımız katkılarla Eğitime 
Katkı Derneği’ne ne kadar destek verirsek bizler 
okuma şansı az olan çocuklarımıza destek 
veririz. Bu nedenle bu gönül dostlarımızın bütün 
katkılarından dolayı dernek üyelerine çok 
teşekkür ediyorum” ifadelerini kullandı.
Konuşmaların ardından serginin açılış kurdelesi 
kesildi ve protokol üyeleri sergiyi gezdi, eserleri 
tek tek inceledi.

Gençlik Merkezlerinde Bahar Dönemi
MANİSA Büyükşehir Belediyesi 

bünyesinde hizmet veren Atatürk Gençlik 
Merkezi ve Bahri Sarıtepe Gençlik 
Merkezi'nde 2018 bahar dönemi kurs 
kayıtları başladı. Meslek edinmek ve 
kendini her alanda geliştirmek isteyenlere 
rehber olmaya devam eden Gençlik 
Merkezleri'nde kayıtların 20 Şubat'a kadar 
devam edeceği belirtildi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Bahri Sarıtepe Gençlik Merkezi ve Atatürk 
Gençlik Merkezi, geniş bir yelpazede 
hizmet sunan ve kentin prestijl i 
eğitimleriyle 2018 yılı bahar dönemi 
kurslarına başlıyor. Meslek edinmek ve 
kendini her alanda geliştirmek isteyenlere 
rehber olmaya devam eden Gençlik 
Merkezleri'nde 2018 bahar dönemi kurs 
kayıtları başladı.

20 Şubat Son Gün
15 Ocak'ta başlayan başvuru tarihi, 20 Şubat'ta sona erecek. Gençlik Merkezlerinde telkariden hızlı 

okumaya, ahşap boyamadan ilk yardıma, enstrümandan, Latin danslarına, işaret dilinden, Halk oyunlarına,  
Bilgisayar'dan, Hasta Kayıt Kabul kursuna kadar çok geniş bir yelpazede kurs seçeneği bulunuyor. 
Vatandaşların tercih ettikleri kurslara 20 Şubat mesai bitimine kadar başvurması gerekiyor. 12 yaşından 
üzeri herkes kurslara kayıt yaptırabilecek.

Kayıt İçin Gerekli Evraklar
Manisa Büyükşehir Belediyesi Bahri Sarıtepe Gençlik Merkezi ve Atatürk Gençlik Merkezi'ndeki meslek 
edindirme kurslarına kayıt için gerekli evraklar; 1 adet fotoğraf, kimlik fotokopisi, Sicil numarası (Büyükşehir 
Belediyesinden alınacaktır

Gölmarmaralı Üreticiler Büyükşehir'le Kalkınacak
MANİSA Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı, Gölmarmara ilçesine bağlı Çömlekçi, Hıroğlu 
ve Beyler mahallelerini ziyaret ederek, ilçede 
Büyükşehir Belediyesi desteğiyle hayata geçirilen kırsal 
yatırımlar yerinde incelendi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığına Bağlı Kırsal Kalkınma Şube Müdürü Yılmaz 
Usta, Tarım ve Hayvancılık Şube Müdürü Şadan Aslay ve 
Veteriner Hekim Halil Erşahin, Gölmarmara ilçesine bağlı 
Çömlekçi, Hıroğlu ve Beyler mahallelerini ziyaret ederek, 
üreticilerle bir araya geldi. Kırsal Hizmetler Dairesi 
temsilcilerine Manisa Büyükşehir Belediyesi Gölmarmara 
Koordinatörü Ahmet Cülen de eşlik etti. İlçede arıcılıkla 
geçimini sürdüren Mustafa Savaşcı'ya teslim edilen ana 
arıları da yerinde inceleyen ekip, arıların bakımını yapan 
Orhan Türkan ile sohbet etti. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından verilmiş olan 
ana arılardan memnun olduklarını ifade eden üreticiler, 
verimin daha fazla olduğunu dile getirdiler.

Başkan Ergün'e Teşekkür
 Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hizmetler 
Dairesi ekipleri, Çömlekçi ile Hıroğlu Mahallesi'ndeki 
üreticilerin yararlanacağı 100 ton kapasiteli tarımsal 
sulama havuzunda da incelemede bulundu. Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün öncülüğünde 
tarımsal kalkınmayı geliştirecek projelerin 
Gölmarmara'da da bir bir hayata geçtiğini belirten Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Gölmarmara Koordinatörü Ahmet 
Cülen, Gölmarmaralı üreticiler adına Başkan Ergün'e ve 
Kırsal Hizmetler Dairesi Başkanlığına teşekkür etti.

Şehir Tiyatrosu Mahkûmlara da Moral Oldu
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Şehir Tiyatrosu, ortaya koyduğu 
yetişkin ve çocuk oyunlarıyla 
yüz binlerce Manisalıya 
ulaşırken, oyunlarından 
mahkûmları da mahrum etmedi. 
2009 yılından bu yana yapılan 
uygulamayla serbest denetim 
kapsamında her ay 100 
mahkûma özel gösterim 
gerçekleştirildi.

Her ay yetişkin ve çocuk izleyicilere yönelik oyunlarıyla binlerce Manisalı sanatsevere ulaşan 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatrosu, çeşitli nedenlerle cezaevinde bulunan mahkûmlara 
yönelik özel gösterimleriyle de moral oldu. Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün 
öncülüğünde Manisa'da kültür ve sanata en güzel katkıyı sunmak için çalıştıklarını belirten Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatrosu Genel Sanat Yönetmeni Tayfun Şengöz, serbest denetimlik 
kapsamında her ay ortalama 100 mahkûma salonlarını kapattıklarını belirterek, onlara tiyatroyla 
moral olmaya çalıştıklarını söyledi.

Turgutlu'da 2. Çam Sokak Yenileniyor 

MANİSA Büyükşehir Belediyesi, Turgutlu ilçesi Mustafa 
Kemal Mahallesi 2. Çam Sokakta kaldırım ve bordür taşı düzenleme 
işlerini sürdürüyor. Çalışma tamamlandığında bölge sakinleri 
yenilenmiş, modern görünümlü bir alan daha kazanacak.

İl genelinde önemli projeler yürüten Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Turgutlu'da hummalı çalışmalarını sürdürüyor. Bu 
kapsamda 2. Çam Sokakta yenileme çalışmaları start aldı. Bir 
dönem bölgedeki yolun bozukluğundan sıkıntılar yaşayan esnaf 
ve vatandaşlar, çalışmaların başlamasıyla rahat bir nefes aldı. 
Kaldırım ve bordür taşı düzenleme safhasındaki çalışmada parke 
taşlarının da kaplanmasıyla, yol tamamen yenilenmiş ve modern 
bir görünüme kavuşmuş olacak.

600 YILLIK YÖNTEM  İLE ZEYTİN YAĞI ELDE EDİYOR
Manisa'nın Akhisar ilçesi Başlamış 
mahallesinde yaşayan Yoldaş ailesi 
600 yıllık yöntem ile zeytin yağı 
elde ediyor.

Manisa'nın Akhisar ilçesi Başlamış 
mahallesinde yaşayan Ahmet 
Yoldaş ve Cemile Yoldaş çifti kendi 
bahçelerinden topladıkları 
zeytinlerden  zeytin yağı 
fabrikalarının atası olarak bilinen 
yöntem ile  kendi ihtiyaçları kadar 
zeytin yağı üretiyor. Her yıl 200 kg 
zeytin yağı elde ettiğini aktaran 
Ahmet Yoldaş "600 yıllık yöntem 
ile yağ çıkarma işlemi 
gerçekleştiriyoruz. Biz ömrümüz 
boyunca bu yağı yedik. 
Alışkanlığımızdan dolayı her yıl bu 
şekilde yağ yapıyoruz. Bu yağ 
tamamen insan gücü ile oluyor. 
Zeytini dalından topluyoruz.  
Burada pişiriyoruz" ifadelerini 
kullandı.

YOLDAŞ"MANİSA İLİNDE BENDEN BAŞKA BU YÖNTEMLE ZEYTİN YAĞI 
YAPAN YOK"

Pişirilen zeytinlerin 3 hafta beklediğini söyleyen Ahmet Yoldaş "zor bir iş 
yapıyoruz. Bazen çocuklarım ve torunlarım da yardım ediyor. Komşular  
yardıma geliyor. Hep birlikte bu zeytin yağı yapma işlemini gerçekleştiriyoruz. 
Genç nesil böyle yağ yapmayı bilmez. Özellikle yaşlılar bu zeytin yağını bilir.  
Bu yağın ismine kese yağı denir.  Akhisar'da  ve  Manisa'da benden başka 
böyle yağ üreten yok. Şimdi artık zeytinler  fabrikalarda işleniyor. Yağları 
anında teslim ediliyor"  dedi.

DEDEMDEN VE BABAMDAN KALMA  MALZEMELERİ KULLANIYORUM

Kullanılan tüm malzemelerin tamamının  baba ve dedesinden kaldığını aktaran  Ahmet 
Yoldaş "gücüm yettiğince ihtiyacım kadar  zeytin  yağı yapmaya devam edeceğim.  Bu yağı 
kesinlikle  satmıyorum fazla da zeytin yağı üretmiyorum. Benim kendi ihtiyacım kadar 
üretiyorum" şeklinde konuştu.

Eşi  Cemile  Yoldaş  ise "Asıl zeytin yağının atası bu mekanizmadır.  Önceden zeytin yağı 
fabrikaları yoktu. Bizde buradan elde ettiğimiz zeytin yağına alıştık.  Her yıl bu 
mekanizmadan ihtiyacımız kadar zeytin yağı alıyoruz" ifadelerini kullandı.
HABER:KENAN YÜCEEL/MANİSA
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M A N İ S A  B ü y ü k ş e h i r  
Belediyesi Yol Bakım ve Onarım 
Dairesi Başkanlığı ekipleri, Turgutlu 
Çıkrıkçı'da yolun kalitesi ve 
güvenliğini sağlamak, yağmur 
sularının zararlarını bertaraf etmek 
için beton hendek kaplama 
çalışmalarını başlattı. Çalışmanın 
kısa süre içerisinde tamamlanacağı 
belirtildi. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Turgutlu ilçesinde önemli projeler 
hayata geçirdiği Çıkrıkçı 
Mahallesi'ne yeni bir çalışmanın 
daha startını verdi. Daha önce 
asfalt atımı yapılan yolun güvenliği 
için ekipler bu kez de beton 
hendek kaplama işine başladı. 
Çalışmaları Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Turgutlu Koordinasyon 
İşleri Müdürü Kemal İskifoğlu ve 
Çıkrıkçı Mahalle Muhtarı Ömer 
Eryılmaz da takip etti. Yol Yapım 
ve Onarım Dairesi'nden yapılan 
bilgilendirmede, asfaltın ömrünü 
uzatmak ve güvenliğini sağlamak; 
bunun yanı sıra yağmur sularının 
oluşturabileceği zararları bertaraf 
etmek için hendek kaplama işinin 
önemli olduğu belirtildi. Bin 100 
metre uzunlukta olacak hendek 
çalışmasının kısa süre içerisinde 
tamamlanacağı ifade edildi. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi ile 
Celal Bayar Üniversitesi Sağlıklı 
Ya ş l a nma  Uygu l ama  ve  
Araştırma Merkezi arasında 
işbirliği protokolü imzalandı. 
Protokolle Manisa halkının daha 
bilinçli, daha aktif ve daha keyifli 
bir yaşlılık sürmesi hedefleniyor. 

 Manisa Büyükşehir 
Belediyesi ile Celal Bayar 
Üniversitesi Sağlıklı Yaşlanma 
Uygulama ve Araştırma Merkezi 
arasında işbirliği protokolü 
imzalandı. Protokol törenine 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Genç, Celal Bayar 
Üniversitesi Sağlıklı Yaşlanma 
Uygulama ve Araştırma Merkezi 
Müdürü Fatih Özcan, Basın Yayın 
ve Halkla İlişkiler Daire Başkanı 
Erdinç Karaköse, Sosyal 
Hizmetler Daire Başkanı Nursel 
Ustamehmetoğlu, Kültür ve 
Sosyal İşler Daire Başkanı Ergün 
Aksoy ile Sağlık İşleri Daire 
Başkanı Talip Akbaş katıldı. 

      Protokolün ana gayesinin daha 
sağlıklı bir yaşlanmanın sağlanması 
olduğunu belirten Genel Sekreter 
Yardımcısı Mustafa Genç, “Sağlıklı 
yaşlanmak tabi ki çok önemli. 
Üniversitemiz de bu konuda iyi bir 
çalışma gerçekleştiriyor. Biz birlikte 
protokol yapmaktan mutluluk 
d u y u y o r u z .  B ü y ü k ş e h i r  
Belediyesi'nin bütün dairelerinde 
bununla ilgili çalışmalar olacak. Ben 
protokolün hem belediyemiz 
açısından hem üniversite açısından 
hem de bu hizmeti alacaklar 
açısından hayırlı olmasını diliyorum” 
dedi. 
 Celal Bayar Üniversitesi 
Sağlıklı Yaşlanma Uygulama ve 
Araştırma Merkezi Müdürü Fatih 
Özcan ise, “Üniversitemizle 
Büyükşehir Belediyesi arasında 
yapılan bu protokol sadece belediye 
çalışanlarına değil, Manisa halkına 
yansıyacak yönüyle de tüm insanların 
bundan yararlanacağını umuyoruz. 
Bundan sonra da halkımızın daha 
bilinçli, daha aktif ve keyifli bir 
yaşlılık sürmesini hedefliyoruz” diye 
konuştu.             (Haber Merkezi)

Manisa Esnaf ve Sanatkarlar Kredi 
Kefalet Kooperatifi, (MESKOOP) 
65'inci genel kurulunu 
gerçekleştirdi. Genel kurula 25 yıllık 
başkan Recep Çınar, üyelerin 
oylarıyla yeniden başkanlığa seçildi. 
3327 delegeden yaklaşık bin 100'ü 
genel kurulu katıldı. Kooperatifin 
sosyal tesislerinde gerçekleşen 
Genel kurula AK Parti Manisa 
Milletvekilleri Recai Berber ve 
Selçuk Özdağ, Yunusemre Belediye 
Başkanı Mehmet Çerçi, Manisa 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 
Adnan Erbil, AK Parti İl Başkanı Berk 
Mersinli, CHP İl Başkanı Semih 
Balaban, Şehzadeler Belediye 
Başkanvekili Asiye Zurnacı, oda 
başkanları, kooperatif üyeleri ve 
diğer davetliler katıldı. Kongrenin 
Divan Başkanlığı görevini Alaşehir 
Esnaf ve Sanatkarlar Kredi Kefalet 
Kooperatifi Başkanı Halil Gündüz 
Karaoğlan yaptı. 
Saygı Duruşu ve İstiklal Marşı'nın 
ardından başlayan kongrenin açılış 
konuşmasını MESKOOP Başkanı 
Recep Çınar yaptı. Başkan Çınar, 65 
yıldır esnafın yanında yer aldıklarını 
ifade etti. Başkan Çınar şöyle 
konuştu: “Önceden her yıl kongre 
yapıyorduk. Bir yıl seçimli bir yıl 
mali. Ama yeni karar alındı. 
Kongreler 3 yılda bir yapılacak. Bu 
kongreden sonra 2021'e kadar genel 
kurul yok.” 

 Ç ı n a r,  M a n i s a  e s n a f  v e  
sanatkârlarına 118 milyon lira 
Halkbank hazine destekli kredi 
dağıttıklarını söyledi. Bütçe ve 
varlıkları ile 250 Milyon liralık risk 
üstlenildiğini ifade eden Çınar,  bu 
rakamların Manisa ekonomisinde 
önemli derecede yer tuttuğunu 
ifade etti.  Çınar,  TESKOMB 
genelgesi çerçevesinde 8 Ağustos-
29 Eylül 2017 tarihleri arasında 
gerçekleşt ir i len Kooperat i f  
takibinde bulunan borçların 
y e n i d e n  y a p ı l a n d ı r ı l m a s ı  
kapsamında 323 adet üyeye ait 
senet yapılandırılarak takip 
oranında önemli bir düşüş 
sağlandığını kaydetti.  Başkan 
Çınar genel kurulda, hizmet 
anlayışlarında kimsenin etnik 
kimliğine bakılmadan, siyasi 
görüşü sorgulanmadan, ayrımcılık 
veya korumacılık yapılmadan hak 
edene hakkının veri ldiğini,  
herkese kapılarının açık olduğunu 
şeffaf bir şekilde hizmetlerini 
sürdürdüklerini önemle belirtti. 
Genel kurulda 3 milyon 500 bin 
liralık 2018 yılı tahmini bütçe 
kabul edildi. Yönetim ve denetim 
kurulları ayrı ayrı ibra edildi. 

Başkan Çınar, konuşmasında 

Afrin Harekatı'na da yer verdi. 

Çınar Afrin harekatının başarılı 

olması temennisinde bulundu.  

(Haber Merkezi)

SOKAK HAYVANLARI
     ''Çağdaşlık'' kelimesinin en kısa anlamı yaşadığımız çağ'a uyumlu olmak.Neden böyle giriş yaptığımı 
yazımı sonunda anlatacağım.
        Manisa sokaklarında azımsanmayacak sayıda kedi ve özelliklede köpek var. Onlarda bu şehrin 
yaşayanları ve sıcak hava, soğuk hava onlarıda etkilediği gibi açlık,tokluk da onları bekleyen bir durum. Son 
zamanlarda özellikle çarşı diye tabir ettiğimiz merkezde, kaldırım kenarlarında hazır kedi,köpek mamalarını 
sizlerde görüyorsunuzdur. Artık hayvanlarıda hazır ürünlerle tanıştırmış olduk. Bu ürünlerden hayvanların da 
bir şikayeti yok hatta büyük bir  iştahla yediklerinden kilo da almışlar. Zaten bu konuda benimde bir 
muhalefetim yok. 
        Belediyeler sokak hayvanlarını kontrol altında tutmaya çalışıyor ve hayvanların kulaklarında kontrol 
altında olduklarını gösteren etiketler mevcut. Manisa büyükşehir belediyesi geçici hayvan barınağı ile bu 
alanda hizmet veriyor.
        Benim hep düşündüğüm ve vatandaş olarak başıma gelirse ne yaparım diye dertlendiğim bir konu vardı. 
Bende açtım telefonu ve büyükşehir çözüm merkezini aradım. Hem de bir tatil günü ve akşam vakti. Hem 
sorumun cevabını almak için aradım hem de böyle bir gün ve saatte belediyeye ulaşılabiliyormu onu öğrenmek 
istedim.
Kısa bir beklemeden sonra bir görevli telefonu açtı hemen sorumu aktardım: Vatandaş (Olmasın ama) aracıyla 
bir hayvana çarptı ve aksilik ya hemde en olmadık bir saat'te. Şimdi nereden veteriner bulacaksın ve ne 
yapacaksın. 
Zor bir durum. Ben belediyeden böyle bir konuda çare olmasını isterim dedim. 
Görevli de bana böyle bir durumda, bulunduğumuz yerin sorumluluk sahasında olan belediyeyi aradığımızda 
onların gelip hayvanı alıp büyükşehir belediyesi görevlilerine teslim ettiğini, sonra veteriner eşliğinde 
gerekenin yapıldığını hatta sadece araç'la çarpma durumu değil hayvanların birbirini yaralaması dahil tüm 
durumlarda gereken tedavinin yapıldığını açıkladı. 
İşte bu. Manisa büyükşehir belediyesini samimi olarak tebrik ediyorum.
Yazımın başında çağdaşlıktan bahsetmiştim ya işte bu çağdaşlıktır, çağın getirilerini hizmete dökmektir.
         Son olarak gözlemlediğim bir durumu burada aktarmak istiyorum. Sokaklarda bulunan ve kimseye pek 
bir zararı olmayan hayvanlar bulundukları alanı sahiplendikleri için yabancı köpekleri gödüklerinde 
havlamayla ciddi tepki vermeye başlayınca, genelde çocuk ve kadınları korkutabiliyorlar. Korkup kaçanlara, 
saklananlara uzaktan şahit oldum hatta bir iki durumda yardımcı olmak için olaya dahil oldum. Bu durum 
çarşının orta yerinde bile yaşanabiliyor. Bu tür vakaların önüne geçmek için birşeyler yapılmalı diye 
düşünüyorum.

ALLAH'a Emanet Olun …

Kooperatifin 14 milyon TL gibi nakit 
parası olduğunu ifade eden Çınar, 
“Manisa'ya bir okul kazandırmak 
istiyoruz. Ana sözleşmede yer 
olmamasına rağmen mücadele 
ediyoruz. TESKOMB başta olmak 
üzere bakanlığımızdan izin alarak o 
yasal prosedürü yerine getirirsek 
okulu yapmak istiyoruz. Şifahen de 
olsa sonucu aldık. Önümüzdeki 
günlerde gerekli iznin çıkacağına 
inanıyorum. Karar alamıyoruz. 
Olağanüstü bir genel kurlar bunun 
kararını alacağız. Allah nasip ederse 
startı vererek bir dahaki genel 
kurula kadar okulumuzu 
kazandırmak istiyoruz” dedi.

Faaliyet raporlarının görüşülmesinin 

ardından söz alan Manisa Şoförler 

ve Otomobilciler Odası Başkanı ve 

MESKOOP Başkanvekili Yusuf Enli, 

bir konuşma yaptı. Enli, yeni 

yönetimde yer almaması ve yerine 

başka bir ismin alınmasıyla ilgili 

konuştu. Enli şöyle dedi: “Recep 

ağabeyimle hukukum farklıdır. 

Birlikte büyüdük. Çelik çomak 
oynadığımız zamanları 
hatırlıyorum. 70 yaşındayım. Bana 
'yaşlısın' dedi. Buna saygı 
duyuyorum. Kol kırılır yen içinde 
kalır. Bir mesaj vereyim diye 
düşünüyorum.”
Başkan Çınar ise şunları söyledi: 
“21 yıl boyunca en çok kendisiyle 
tartıştım. Ama bunlar dışarıya aks 
etmedi. Çünkü bunlar bireysel 
değil toplumsal olduğu içindi. 
Esnaf için tartıştık. Yönetim 
kurulundan ayrılıyor. Ama 
gönlümüzden ve kalbimizden 
ayrılmayacak.
 Çocukluk fotoğraflarımız hala 
duruyor. Kolay bir ayrılık da değil. 
Keşke böyle olmasaydı. Sevgili 
Yusuf, sen 68 yaşındasın, ben 70 
yaşındayım. Akılla işler yapılır. 
Maraton koşmuyoruz. Kendimi 
orada hissettiğim an huzuruna 
gelir eyvallah diyeceğim. 
Arkadaşımızın başkan 
yardımcılığından feragat etmesini 
istedim. Ayak oyunu yapmadım, 
yapmam da. Üzüntülerimi 
söylemek istiyorum. Allah 
kendisinden razı olsun.”

Recep Çınar başkanlığındaki 

kooperatif yönetim kurulunda Sait 

Başbelen, Mehmet Üzen, Destan 

Bulgay, Cemal Yıldız, denetleme 

kurulunda ise Zeki Apak ve Mesut 

Dalkara yer aldı.

Başkan Çelik, Özten ve yönetimini ziyaret etti
Şehzadeler	Belediye	Başkanı	Ömer	Faruk	Çelik,	Milliyetçi	Hareket	Partisi	Şehzadeler	İlçe	Başkanı	Şener	Özten	ve	yönetimini	ziyaret	etti.	Başkan	

Çelik	ziyarette,	MHP	Genel	Başkanı	Devlet	Bahçeli'nin	Milli	Mutabakat'tan	yana	tavır	almasından	dolayı	duyduğu	memnuniyeti	dile	getirerek	

MHP'ye	teşekkür	etti.Şehzadeler	Belediye	Başkanı	Ömer	Faruk	Çelik,	MHP	Şehzadeler	İlçe	Başkanı	Şener	Özten	ve	yönetimini	teşkilat	binasında	

ziyaret	etti.	Yapılan	ziyarette	MHP	Şehzadeler	İlçe	Başkanı	Şener	Özten'in	yanı	sıra	yönetim	kurulu	üyeleri	ile	Şehzadeler	Belediye	Meclis	üyeleri	

Mustafa	Erten	ve	Sezgin	Say	hazır	bulundu.Milliyetçi	Hareket	Partisinin	milli	menfaatleri	göz	önüne	alarak	ülke	menfaatleri	noktasında	dik	

duruşlu	bir	tavır	sergilediğini	ifade	eden	Şehzadeler	Belediye	Başkanı	Ömer	Faruk	Çelik	“Milliyetçi	Hareket	Partisi	Şehzadeler	İlçe	Başkanımız	

Sayın	Şener	Özten	ve	yönetimine	bir	ziyarette	bulunuyoruz.	Kendisi	ilk	göreve	geldiğinde	bizleri	yönetimi	ile	birlikte	ziyaret	etmişlerdi.	Değerli	

Başkanımıza	 ve	 yönetimine	 başarı	 dileklerimi	 sunuyorum.	 Bilindiği	 gibi	 son	 zamanlarda	 Ülkemizin	 üzerinde,	 Türkiye'nin	 büyümesini	 ve	

güçlenmesini	istemeyen	şer	güçler	tarafından	birçok	oyunlar	oynanmak	isteniyor.	

Bu	nokta	da	Milliyetçi	Hareket	Partisi	Sayın	Dr.	

Devlet	 Bahçeli'nin	 siyasi	 kaygıları	 bir	 kenara	

b ırakarak , 	 Türkiye'n in 	 i s t ikrar ından , 	

büyümesinden	 ve	 güvenliğinden	 yana	 tavır	

takınmıştır.	 Ben	 bu	 vesile	 ile	 değerli	 İlçe	

Başkanımızın	 şahsında	 MHP	 Genel	 Başkanına	

bu	ülkenin	bir	evladı	olarak	önce	Türkiye	dediği	

için	 çok	 teşekkür	 ediyorum.	 Ülkemizin	 zor	

zamanında	yapılması	gereken	bir	ve	beraberlik	

noktasında	 atılması	 gereken	 adımları	 MHP	

Genel	 Başkanı	 atmışlardır.	 Bu	 mesele	 partiler	

üstü	 bir	 meseledir,	 Türkiye	 meselesidir.	

Ülkemizin	 menfaati	 yönünde	 takınmış	 olduğu	

tavır	bizleri	 ziyadesi	 ile	mutlu	etmiştir.	Bunun	

yanı	sıra	Şehzadeler	ilçemizde	ki	çalışmalarımız	

ile	ilgili	olarak,	zaten	değerli	Başkanımız	ve	ekibi	

ile	 sürekli	 bir	 araya	 gelebiliyoruz.	 Belediye	

Meclisimizde	 MHP	 grubu	 ile	 her	 meclis	

toplantısı	öncesinde	istişarelerde	bulunuyoruz.	

Aldığımız	birçok	kararı	da	müşterek	bir	şekilde	

alıyoruz.	

“BELEDİYE	 BAŞKANIMIZLA	 HER	

ZAMAN	İSTŞİRE	HALİNDEYİZ”

Şehzadeler	Belediye	Başkanı	Ömer	

Faruk	Çelik	ile	şehri	ilgilendiren	

konularda	sürekli	olarak	istişare	

halinde	olduklarını	ifade	eden	MHP	

Şehzadeler	İlçe	Başkanı	Şener	Özten	

“Değerli	Belediye	Başkanımız	ile	

şehrimizi	ilgilendiren	tüm	konularda	

sürekli	olarak	istişare	ediyoruz.	

Gerçekten	de	kendisini	seviyoruz.	Her	

şey	Manisa	için	diyerek	her	konuda	bir	

birimize	yardımcı	oluyoruz.	Genel	

Başkanımız	Devlet	Bey'in	de	dediği	

gibi	bir	Milli	Mutabakat	konusu	

Türkiye'nin	gündeminde.	Bu	konuda	

da	elimizden	geldiği	ölçüde	bir	

birimize	destek	olursak	bu	bizi	mutlu	

edecektir.	Bu	nazik	ziyaretinizin	bizleri	

çok	memnun	ettiğini	ifade	ediyor,	

teşekkür	ediyorum”	dedi.

Belediye	 olarak	 yaptığımız	 tüm	 etkinlik,	 açılış	 ve	

törenlerimizde	 değerli	 Başkanımız	 bizleri	 hiç	 yalnız	

bırakmıyor.	 Değerli	 Başkan	 ve	 yönetimine	 bugüne	

kadar	 ki	 destek	 ve	 katkıları	 nedeni	 ile	 çok	 teşekkür	

ediyorum.	 Bundan	 sonra	 da	 birlikte	 yaşadığımız	 bu	

şehir	 için	 gelecek	 olan	 bütün	 önerilerini,	 şikâyet	 ve	

taleplerini	 dikkate	 alacağımızı	 da	 ifade	 etmek	

istiyorum”	dedi.

Asfaltın Güvenliği İçin Hendek Kaplanıyor  

Büyükşehir ile CBÜ Arasında İşbirliği Protokolü

Büyükşehir ilkyardım eğitimlerine devam ediyor

Manisa Büyükşehir Belediyesi, personellerine yönelik verdiği ilk 
yardım eğitimlerine devam ediyor. 2017 yılı içinde toplam 157 personel 
ilkyardım eğitimi alarak, sertifikaları verildi. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi vermiş olduğu hizmet içi 
eğitimlerini tüm hızıyla sürdürerek, personelin hizmet kalitesini 
arttırmaya devam ediyor. 6331 Sayılı İş Sağlığı Ve Güvenliği Kanunu 
gereği belediye personellerine Sağlık İşleri Dairesi Başkanlığı İş Sağlığı Ve 
Güvenliği Şube Müdürlüğü aracılığıyla İl Sağlık Müdürlüğü tarafından 
ilkyardım eğitimi verilmektedir. 2018 yılı itibari ile toplamda 157 
personele ilkyardım eğitimi verilerek sertifikaları teslim edildi. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi'nin hedefleri arasında bulunan tüm personellere ilk 
yardım eğitim programı ile sertifikalandırılması amacıyla İş Sağlığı ve 
Güvenliği Şube Müdürlüğü çalışmalarını sürdürüyor. Bu kapsamda 14-15 
Ocak tarihleri arasında ilkyardım eğitimi verilen 18 personel İl Sağlık 
Müdürlüğü tarafından gerçekleştirilen teorik ve pratik sınavlarını 
başarıyla tamamladı. 
Konu ile ilgili açıklama yapan Sağlık İşleri Dairesi Başkanı Talip Akbaş, 
yerinde ve zamanında yapılarak hayat kurtarmayı amaçlayan ilkyardım 
eğitimlerinin süreceğini ve tüm personellerin ilkyardım bilgisini 
edinmelerinin hedeflendiğini kaydetti.

Hayvanların Sağlığı İçin
MANİSA Büyükşehir 

Belediyesi,  büyükbaş ve 
k ü ç ü k b a ş  h a y v a n l a r d a  
e n f e k s i y o n  n e d e n i y l e  
oluşabilecek can kayıplarının 
önüne geçebilmek amacıyla 
b a ş l a t t ı ğ ı  d e z e n f e k t e n  
uygulamasını tüm hızıyla 
sürdürüyor. Bu kapsamda 
Akh i sa r  i l çes i  Baş lam ış  
Mahallesi'nde de hayvan bakımı 
yapılan ağıl ve sayalarda Sağlık 
İşleri Daire Başkanlığı ekipleri 
t a r a f ı n d a n  i l a ç l a m a  
uygulamaları yapıldı.

Hayvancılıkla uğraşan 
üreticilerin gelir artışına destek 
sağlamak ve yerelde 
kalkınmanın gerçekleşmesi 
adına çeşitli projelere imza 
atan Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, kış aylarında da 
büyükbaş ve küçükbaş 
hayvanların ağıl ve sayalarda 
karşılaştığı mikrobik sorunlar 
yüzünden can kayıpları 
yaşamaması için 

dezenfekten uygulamaları 
gerçekleştiriyor. Bu 
kapsamda Akhisar ilçesi 
Başlamış Mahallesi'nde de 
hayvan bakımı yapılan ağıl 
ve sayalarda ilaçlamalar 
yapıldı. Akhisar Koordinatörü 
Doğan Ensivri'nin de katıldığı 
uygulamada, ağıl ve 
sayalarda yoğun bir çalışma 
programa uygulandı. Hayvan 
üretimi yapan vatandaşlar, 
hayvan bakımı ve üretimi 
yaptıkları yerlerin sağlıklı 
olması için Manisa 
Büyükşehir Belediyesi 
tarafından gösterilen ilgi ve 
destek dolayısıyla 
teşekkürlerini iletti. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Sağlık 
İşleri Dairesi tarafından 
dezenfekten uygulamalarının 
devam edeceği belirtildi.

25 Yıllık Başkan Güven Tazeledi
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Yunusemre Belediyesi, Uncubozköy 
Mahallesi, orman evlerinde oturan 
vatandaşlar ın evler ine ulaş ımını  
kolaylaştırmak amacıyla çalışma yaptı. 
Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri, eğimli 
araziye merdiven yaptı. 

Yunusemre Belediyesi Fen İşleri 
Müdürlüğü ekipleri, Uncubozköy 
Mahallesi'nde orman evlerinde oturan 
vatandaşların özellikle kış aylarında 
çileye dönüşen yollarını düzenledi. 
Eğimli araziye merdiven yapan ekipler, 
vatandaşların rahat bir nefes almasını 
sağladı. Belediye ekipleri ayrıca engelli 
öğrencilerin okullarına rahatlıkla girip 
çıkmasını sağlamak amacıyla ilçedeki 
okullara engelli rampa yapımını da 
sürdürüyor. Belediyenin yaptığı 
çalışmalar vatandaşların takdirini 
kazanırken; vatandaşlar, yapılan 
çalışmalardan dolayı Yunusemre 
Belediyesi'ne teşekkür etti. 

Manisa Esnaf ve Sanatkarlar Kredi 

Kefalet Kooperatifi'nin Genel Kuruluna 

katılan AK Parti Manisa Milletvekili 

Doç. Dr. Selçuk Özdağ esnafın daha da 

çoğalması gerektiğini belirtti. “Esnafın 

çoğalması için öncelikle nüfus artışının 

gerçekleşmesi gerektiğini kaydeden 

Özdağ, “Manisa'nın nüfusu 1,5 

Milyona dayandı. Yakında 2 Milyon 

olacak inşallah. Bu hedefte esnafın 

çoğalması ve para kazanması için bazı 

unsurlara ihtiyacımız var. Bunların en 

başında Üniversiteli öğrenci sayısını 

arttırmak ve bu üniversitemizin örnek 

olması geliyor. Bugüne kadar bu 

başarılamadı. Aslen Manisalı olan 

Rektör Sayın Kemal Çelebi ile Celal 

Bayar Üniversitesi'nin hedeflenen 

seviyeye geleceğine inanıyorum ” 

dedi.

Manisa Esnaf ve Sanatkarlar Kredi 

Kefalet Kooperatifi 65. Genel 

Kuruluna tek listeyle giderek Recep 

Çınar bir kez daha güven tazeledi. 

Gerçekleşen genel kurula AK Parti 

Manisa Milletvekilleri Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ, Recai Berber, AK Parti Manisa 

İl Başkanı Berk Mersinli, Yunusemre 

Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, 

CHP Manisa İl Başkanı Semih 

Balaban, Manisa TSO Başkanı Adnan 

Erbil, AK Parti Şehzadeler İlçe Başkanı 

Ahmet Tonguç, Şehzadeler Belediye 

Başkanvekili Asiye Zurnacı, Demokrat 

Gazeteciler ve Yazarlar Derneği 

Başkanı Hakan Özen, Oda Başkanları, 

Sivil Toplum Kuruluşu Temsilcileri, 

Kooperatif üyeleri ve davetliler 

katıldı. 
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Kadınlara “Şiddet” Semineri
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

Kent Konseyi Kadın Mecl is i 'nin 
katkılarıyla Saruhanlı'da 'Kadına Karşı 
Şiddete Son' başlıklı bir seminer 
düzenlendi. Toplumsal cinsiyete dayalı 
eşitsizlik ve kadın hakları gibi konular 
üzerine durulan seminerde kadınların 
şiddetle karşılaşması durumunda neler 
yapması gerektiği konusunda bilgi 
verildi.
Her ay tiyatro ve konser gibi benzeri 
kültürel etkililerle vatandaşların keyifli 
zaman geçirmesini sağlayan Manisa 
Büyükşehir Belediyesi bunun yanı sıra 
düzenlediği seminerler de Manisalı 
vatandaşları birçok konuda 
bilinçlendiriyor. Bu kapsamda Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Kent Konseyi 
Kadın Meclisi'nin katkılarıyla Saruhanlı 
ilçesinde 'Kadına Karşı Şiddete Son' 
başlıklı bir seminer düzenlendi. 
Katılımcıların ilgiyle takip ettiği 
seminerin konuşmacılığını Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Kadın ve Aile 
Danışma Merkezi Psikoloğu Tuğçe 
Başdemir yaptı. 

Toplumsal cinsiyete dayalı eşitsizlik ve kadın hakları gibi 
konuları üzerine durulan seminerde Başdemir, şiddetle 
başa çıkabilmekte en önemli etkenin iletişim olduğuna 
değindi.  Kent Konseyi Kadın Meclisi Başkanı Şükran Kaya 
da,  kadına şiddet ve aile içi iletişimle ilgili seminer 
programlarını farklı ilçelerde yaparak bu konuda 
bilinçlendirmelere devam edeceklerini belirterek, 
katılımcılara teşekkür etti.

Karne Heyecanı Büyükşehir'le Şölene Döndü

Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Ç o c u k  K ü l t ü r  v e  S a n a t  
Merkezlerinde eğitim gören 
minikler için 'Karne Partisi' 
düzenledi. Birbirinden eğlenceli 
oyunlar, müzik dinletileri ve 
Hacivat-Karagöz gösterileriyle 
unutulmaz bir gün yaşayan 
minikler, karne heyecanını şölen 
havasına döndüren Manisa 
Büyükşehir Belediyesine teşekkür 
ettiler.

2017-2018 eğitim-öğretim yılını yarılayan 
minikler için düzenlenen organizasyonda 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Şehir 
Tiyatrosu oyuncuları tarafından Hacivat-
Karagöz oyunu sahnelendi. Oyunların 
oynandığı, şiirlerin okunduğu ve müzik 
dinletisinin gerçekleştiği 'Karne Partisi'ne 
katılan minikler, şölen havasında bir gün 
yaşadı. Kültür Şube Müdürü Fırat Özcan, 
etkinliğe katılan velilere Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'ün selamlarını ileterek, tüm 
öğrencilere iyi tatiller diledi.

Muhtarlıklar Dairesi Köprübaşı'nda 
Temaslarını Sürdürdü

Manisa Büyükşehir Belediyesi Muhtarlıklar Daire Başkanlığı, Köprübaşı'na bağlı 3 
mahalleye ziyarette bulundu. Mahalle muhtarları ve vatandaşlarla bir araya gelen 
ekipler, Büyükşehir Belediyesi ile MASKİ Genel Müdürlüğü'nün ilçede gerçekleştirdiği 
çalışmalar ile ilgili bilgi verdi ve muhtarların taleplerini dinledi. 

 Köprübaşı'na bağlı Saraycık, Borlu ve Kulalı Mahalleleri, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Muhtarlıklar Daire Başkanlığı'nı ağırladı. Mahalle Muhtarları Arif Çatal, Ali 
Korucu ve Necip Süyür ile bir araya gelen Daire Başkanlığı ekipleri, Büyükşehir Belediyesi 
ve MASKİ Genel Müdürlüğü'nce ilçede yürütülen çalışmalar hakkında bilgiler verdi. 
Yapımı devam eden çalışmaları da yerinde inceleyen ekipler, vatandaşlarla da sohbet ederek 
taleplerini dinledi. Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün önderliğinde Manisalıların 
daha rahat bir yaşam sürmesi için çalışmaların sürdürüldüğünü belirten Muhtarlıklar Daire 
Başkanı Ersoy Arslan, “Bu kapsamda muhtarlarımız ve vatandaşlarımızla temaslarımızı 
sürdürüyoruz. Vatandaşlarımıza ve Mahalle Muhtarlarımıza çalışmalarımız hakkında bilgiler 
verdiğimiz ziyaretlerimizde, mahallelerimizin varsa sorunlarını da dinleyip Büyükşehir 
Belediyemizin ilgili birimlerine aktarıyor ve çözüme kavuşturulmasına yardımcı olmaya 
çalışıyoruz. Ziyaretlerimizde vatandaşlarımızın yapılan hizmetlerden duyduğu memnuniyeti 
gözlemlemek bizleri oldukça mutlu ediyor” dedi.

Gerçekleşen genel kurulda konuşan AK 

Parti Manisa Milletvekili esnafın hizmetkarı 

olduklarını belirterek Manisa'da bulunan 

tek Üniversite ünvanındaki Celal Bayar 

Üniversitesi'nin aslen Manisalı olan Rektör 

Kemal Çelebi ile özlenen seviyeye 

ulaşacağına inandığını kaydetti. Özdağ, 

“Bugüne kadar olan durumuna 

baktığımızda Üniversitenin maalesef yeteri 

başarı seviyesinde olmadığını görüyoruz. 

Örneğin 400 Bin nüfuslu Isparta'da 

Süleyman Demirel Üniversitesinin öğrenci 

sayısı 100 Bin. 1,5 Milyon nüfusa sahip 

Manisa'da ise Celal Bayar Üniversitesinde 

öğrenci sayısı 55 Bin. Isparta ile 

kıyasladığımızda Manisa'da öğrenci 

sayısının en az 200 Bin olması gerekiyordu. 

Şimdi Manisa Celal Bayar Üniversitesi'nin 

aslen Manisalı yeni bir Rektörü var. 

Akhisar'da esnaf odalarımızın başkanları var, 

hayırsever işadamları, sanayiciler var Akhisar'da 

ki fakülteyi tamamlasınlar inşallah” diye 

konuştu.

EGE BÖLGESİNİN ELEKTRİK İHTİYACI 

MANİSA'DAN KARŞILANIYOR

Ege bölgesinin tüm elektriğinin Manisa'dan 

karşılandığını kaydeden Özdağ, “Soma'da Kolin 

firmasının yapacağı bir fakülte daha olacak. 

Kolin firması 510 megavat elektrik üretiyor.  

Bununla kalmıyor elektrik üretirken de 2500 

kişiye istihdam sağlıyor. Bir yandan rüzgar 

enerjisiyle, Türkiye'nin en önemli rüzgarı 

Manisa Gördes'te, Bekilli'de, Akhisar'da. 

Doğalgazımız, petrolümüz yok ama Alaşehir'de 

jeotermalimiz var.

Selçuk Özdağ; “Manisalı Rektörle üniversite hedeflenen seviyeye gelecek”
 Rahmetli Menderes'in açmış olduğu 

Demirköprü barajı hem sulamada 

hem de elektrikte kullanılıyor. Şimdi 

biz orada Kolin'le birlikte elektrik 

üretiyoruz. Şubat ayında Sayın 

Cumhurbaşkanımız açılışını yapacak 

ve tüm Manisalıları bu açılışa davet 

ediyoruz. Çok önemli bir elektrik 

sektörü burası. Kolin firması 

yetkilileri 'araziyi sağlayın biz fakülte 

yapalım' dediler ve şimdi Soma'ya 

mühendislik fakültesi yapacaklar” 

dedi.

İLÇELERE YAPTIĞIMIZ 

YATIRIMLARLA GÖÇÜ DURDURDUK

Üretimin en büyük değerdir sözüne 

katıldığını kaydeden Özdağ, “Üretim 

olursa şayet para kazanırız. 

Manisa'da 5 Organize Sanayi 

Bölgemiz var altıncıyı yapıyoruz. 

Evet, yeni iş ve sanayi sahaları 

açılacak ama hep merkeze göç olursa 

merkezde ister trafik, ister diğer 

konularda yığılma olur. Bu nedenle 

Manisa merkeze olduğu gibi ilçelere 

de yatırım yapıyoruz ve bir anlamda 

aşırı göçün önüne geçiyoruz. İki tane 

Turgutlu'da Organize sanayi Bölgesi 

açtık.Organize Sanayi iş, işçi, yatırım 

ve üretim demektir. Üretim olursa 

para kazanacak esnaflarımız. Manisa 

Organize sanayi Bölgesinde 75 Bin 

kişi çalışıyor. Salihli'ye iki organize 

sanayi açtık, biri tam kapasite 

çalışıyor diğerinin arsaları satıldı ve 

bitirildi o da devam ediyor. İki 

organize sanayi de Akhisar ilçesine 

açtık. Bir yandan göçü durduracağız, 

bir yandan insanlar yaşadıkları 

kentlerde zengin olacaklar.

   Finansal Tımes Gazetesi Dünya'da 

yatırım yapılabilecek 10 şehirden biri 

olarak Manisa'yı gösterdi. Çünkü Manisa 

güvenli bir şehir, ulaşımı kolay bir kent, 

üçüncü olarak ara eleman var. Kalifiyeli 

işçi bulunmakta sıkıntı yaşanmıyor. 

Soma'da yaşanan maden kazasından 

sonra “hemen organize sanayi yapalım, 

insanlar maden ocaklarına mahkum 

bırakılmasınlar” dedik. Şimdi bu organize 

sanayi bölgesini de bitirdik. Manisa'da 

işsizlik oranı yüzde 5. Türkiye'de ise 

yüzde 11. Biz Manisa'da muhalefet 

partisi Milletvekilleriyle birlikte işsizlik 

oranını yüzde 3'e düşürmeyi 

hedefliyoruz. Manisa Avrupa'nın 

İsviçre'si olsun istiyoruz. İnşallah bu 

hedefimizi de 2019 sonunda 

PARTİLER ARAÇ, ASIL AMAÇ TÜRKİYE'NİN 

ZENGİNLİĞİ VE ÖZGÜRLÜĞÜ

“Manisa'da tarıma çok ciddi katkıda 

bulunduk. Yaptığımız tüm yatırımlar esnafa 

yansıyor. Tıpkı birleşik kaplar gibi. Esnaf diğer 

alanları, sektörleri, öğrenciyi, öğretmeni, 

memuru tetikliyor, diğer alanlarda esnafı 

tetikliyor. Biz Manisa'yı ulaşımda da zirve 

yapmak istiyoruz” diyen AK Parti Manisa 

Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, Manisa'nın 

en büyük probleminin turizmde hedeflenen 

seviyeye gelememek olduğunu belirtti. 2019 

Aralık ayı sonunda Ankara-Manisa yüksek 

hızlı trenin Manisalıların hizmetinde olacağını 

ifade eden Özdağ sözlerine şöyle devam etti, 

“Milyonlarca insan seyahat edecek. İnsanlar 

Manisa'ya daha hızlı ulaşacaklar. Manisa'ya 

başka şehirlerden, ülkelerden ortalama yılda 

500 Bin kişi geliyormuş hedefimiz bu sayıyı 2 

Milyona çıkarmak. Daha fazla yerli ve yabancı 

turist gelince bu esnafa yansıyacak. Ankara-

Manisa-İzmir otabanı 8 Milyar Dolara mal 

oluyor. İzmir-Manisa-İstanbul otoban 

çalışmasında 2018 yılında İzmir-Soma, 2019 

yılında da Soma'yı İstanbul ile bağlayacağız. 

2019 sonunda da Manisa'dan İstanbul'a 4 

saatte gidilecek. Bir yandan Sabuncubeli 

tüneli, bir yandan Çandarlı Kuzey Ege 

limanıyla, 46 Göletiyle, 4 yeni büyük barajıyla 

Manisa'ya yatırımlarımız devam edecek. Su 

ihtiyacını artık yerden değil bu barajlardan 

karşılayacağız. 

   Tüm bunları iktidar ve muhalefete mensup 

9 Milletvekiliyle birlikte gerçekleştireceğiz. 

Partiler sadece birer araçtır, amacımız 

Türkiye'nin zenginliği ve özgürlüğüdür. Bugün 

bir parti bir başka dönemde yine başka bir 

parti iktidar olur. Önemli olan Türkiye'nin 

kalkınması, ay yıldızlı bayrağın inmemesi, 

ezanın dinmemesidir. Bunu yapabilirsek 

kendimizi bahtiyar hissederiz. Bizden önce 

çok Bakan'lar, Milletvekilleri geldi, geçti, 

bugün varız yarın yokuz. Hepsi hizmet etti, 

onları hayırla yadediyoruz. Biz de şimdi 

alnımızı ve elimizi kirletmeden hizmet etmek 

için yoğun gayret sarfediyoruz. Esnaf Kredi ve 

Kefalet Kooperatifi Başkanı Sayın recep Çınar 

bir çınar gibi. Manisa esnafını da bir çınar gibi 

kucaklamaya devam ediyor. Kendisini ve 

yönetimini kutluyor, başarılar diliyorum. Biz 

Milletvekilleri olarak esnafımızın her zaman 

hizmetindeyiz.

 Genel kurul hayırlara vesile olsun inşallah. 

Atatürk'ün kurmuş olduğu Türkiye 

Cumhuriyeti devleti ilelebet hür ve özgür 

yaşasın. Ne mutlu Türküm diyene.”

UNCUBOZKÖY'DE HUMMALI ÇALIŞMA 

YUNUSEMRELİ ÖĞRENCİLERDEN ÖRNEK DAVRANIŞ
F a t i h  A n a d o l u  L i s e s i  
ö ğ r e n c i l e r i ,  s o s y a l  
f a r k ı n d a l ı k  p r o j e s i  
kapsamında topladığı gıda 
maddelerini, ihtiyaç sahibi 
vatandaşlara ulaştırılmasını 
sağlamak için Yunusemre 
Belediyesi Gıda Bankası'na 
b a ğ ı ş l a d ı .  D u y a r l ı  
öğrencilerin bu davranışları 
takdir toplarken; toplanan 
erzaklar Gıda Bankası'na 
t e s l i m  e d i l d i .  S o s y a l  
projeleriyle örnek projelere 
imza atan Yunusemre 
Belediyesi'nin, projeleri 
toplumun her kesiminden 
d e s t e k  g ö r ü y o r .  
Bünyesinde oluşturduğu 
gıda bankasına bir katkı da 
F a t i h  A n a d o l u  L i s e s i  
öğrencilerinden geldi. 

Öğrenciler, hayata 
geçirdikleri sosyal farkındalık 
projesi kapsamında 
topladıkları gıda maddelerini 
Yunusemre Belediyesi Gıda 
Bankası'na bağışladı. 

Duyarlı öğrenciler erzakları 
gerçekleştirilen etkinlikle 
kurum yetkililerine teslim etti. 
Etkinliğe Yunusemre Belediye 
Başkan Yardımcısı İdris Avşar, 
AK Parti İl Başkan Yardımcısı 
Selman Alkış, Fatih Anadolu 
Lisesi Müdürü Mehmet Ziya 
Çiçek ve öğrenciler katıldı. 
“AMACIMIZ BİR FARKINDALIK 
YARATMAK” 
Bir farkındalık yaratmak adına 
bu projeyi hazırladıklarını 
belirten 

ÖĞRENCİLERE TEŞEKKÜR ETTİ 
Öğrencilere ve okul yönetimine 
gösterdikleri duyarlı l ıktan dolayı 
teşekkür eden 
Belediye Başkan Yardımcısı İdris Avşar 
ise şunları söyledi: 
“Yunusemre Belediyemizin Gıda 
Bankası'nda pirincinden, şekerine 
kadar birçok gıda maddesi 
bulunuyor. Bizler sosyal bir belediyeyiz. 
Ecdadımız da yardım konusunda 
fakire fukaraya her daim sahip 
çıkıyordu. Ecdadımıza layık olan bir 
toplum olarak bu tür çalışmalarda 
bulunmaya devam edeceğiz. 
Öğrencilerimizin gösterdiği duyarlılık 
bu anlamda çok önemli. Kendilerine 
ve okul yöneticilerine bir kez daha 
teşekkür ediyorum” Etkinlik sonrası 
Gıda Bankası'nı gezen öğrenciler 
çalışmalar hakkında bilgi aldı.

Bilecik'ten Büyükşehir'e Övgüler

Mahalli İdareler İşverenleri Sendikası (MİS), Ocak 
ayı olağan yönetim kurulu toplantısına katılmak üzere 
Manisa'da bulunan Bilecik Yenipazar Belediye Başkanı İlhan 
Özden, Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Aytaç 
Yalçınkaya'yı makamında ziyaret etti. Büyükşehir 
Belediyesi'nin hizmetleri nedeniyle övgüler yağdıran Özden,  
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün'ü kutladı.
Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Aytaç 
Yalçınkaya Bilecik Yenipazar Belediye Başkanı İlhan 
Özden'i makamında konuk etti. MİS Ocak ayı olağan 
yönetim kurulu toplantısına katılmak üzere Manisa'da 
bulunduğunu belirten Yenipazar Belediye Başkanı İlhan 
Özden,” Manisa'ya her geldiğimde kentin çehresinin 
değiştiğini modern bir görünüm kazandığını görüyorum. 
MİS toplantısının ardından da Manisa'yı gezmek ve 
Büyükşehir Belediyesi'nin hizmetlerini yakından görme 
fırsatı buldum. Atatürk Kent Parkı, Çanakkale Şehitleri 
Anıtı gerçekten çok güzel yatırımlar. Hayata geçirdiği 
hizmetlerden dolayı da sizin nezdinizde Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün'ü kutluyorum” dedi. 
Ziyaretlerinden dolayı Yenipazar Belediye Başkanı İlhan 
Özden'e teşekkür eden Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreteri Aytaç Yalçınkaya ise Başkan Ergün önderliğinde 
Manisa'nın 17 ilçesine en iyi hizmetleri kazandırmak için 
çalıştıklarını vurguladı.

Fatih Anadolu Lisesi Okul Müdürü Ziya Çiçek konuya ilişkin yaptığı açıklamada, “Değerlerimizi öğrencilerimize 
benimsetmeye farkındalık yaratmaya çalışıyoruz. Farkındalık yaratma çerçevesinde böyle bir organizasyon yapıldı. 
Yaptığımız bağışların ihtiyaç sahiplerimizin yaralarını sarmasını temenni ediyoruz” diye konuştu. 
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Yunusemre Belediyesi yetkili 
sendika Hzimet İş 
Sendikası'yla toplu iş 
sözleşme sürecini 
tamamladı. Yunusemre 
Belediyesi Dr. Mehmet 
Çerçi'nin makamında toplu iş 
sözleşmesini imzaladı. İmza 
törenine Hizmet – İş 
Sendikası Manisa Şube 
Başkanı Turan Karafil, 
Sendikanın Belediye 
Temsilcisi Saim Burul, 
Belediye Başkan Yardımcısı 
Mustafa Irmak, İnsan 
Kaynakları Müdürü Osman 

Tunca katıldı. Yapılan 
protokol kapsanmında işçilere 
ilk yıl için yüzde 7, 2. yıl için 
de yüzde 7 zam yapılırken; 
yüzde 15 ila 20 arasında 
değişen yıpranma payı kararı 
alındı. 

Sözleşmede işçilerin sosyal 
haklarının da korunduğuna 
dikkat çeken Başkan Çerçi 
sözleşmenin çalışanlara hayırlı 
olmasını dileyerek, “İlçemizde 
yaşayan ilçemizdeki 220 bin 
v a t a n d a ş ı m ı z ı n  
memnuniyetini sağlamak için 

çalışıyoruz. Şehrimizin 
ihtiyaçlarını görüp tespit 
ederek, kalıcı eserler bırakıp 
sorunları çözmek için varız. 
Bu anlamda çalışanlarımızın 
memnuniyeti bizler için 
önemli. İmkanlarımız 
ölçüsünde sendikamızla bir 
mutabakata vardık. Emeği 
geçen herkese çok teşekkür 
ederiz. İşçilerimizin her zaman 
yanındayız. Hayırlı uğurlu 
olsun” diye konuştu. Sendika 
Başkanı Karafil de, işçi dostu 
Yunusemre Belediyesi'ne 
teşekkür etti. Konuşmaların 

ardından taraflar sözleşmeye imza attı. (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DEN İŞÇİLERİ SEVİNDİREN SÖZLEŞME 
Yunusemre Belediyesi'nde Hizmet-İş Sendikası'yla masaya oturan Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, kadrolu işçilerin yüzünü güldürdü. Başkan Çerçi, 2018-
2019 yılı zamlı ücretleri belirleyen sözleşmeye imza atarken, “İşçimizin herzaman yanındayız“ diye konuştu. 

Şehzadeler Belediye Başkanı 
Ömer Faruk Çelik, CHP 
Şehzadeler İlçe Başkanı Zerrin 
İşnel ve yönetimine iadei 
ziyarette bulundu. Göreve yeni 
seçilen yeni yönetimi tebrik 
eden Başkan Çelik, Manisa 
için birlikte çalışma içinde 
olacaklarını ifade etti.

Şehzadeler Belediye Başkanı 

Ömer Faruk Çelik, geçtiğimiz 

ay yapılan kongrede 

Cumhuriyet Halk Partisi 

Şehzadeler İlçe Başkanı Zerrin 

İşnel'e parti binasında iade-i 

ziyarette bulundu. Başkan 

Çelik, kongrede göreve yeni 

seçilen İşnel ve yönetimini 

tebrik ederek “Geçtiğimiz ay 

yapılan kongrede CHP 

Şehzadeler İlçe Başkanlığı 

görevine seçilen Zerrin İşnel 

Başkanımıza yönetimi ile 

birlikte geçtiğimiz hafta bize bir 

nezaket ziyaretinde 

bulunmuşlardı. Bende bugün 

kendisine hem bir iadei 

ziyarette bulunarak hem de yeni 

seçilen yönetime tebriklerimi 

iletmek istedim. Biz hep 

birlikte Şehzadeler'de 

yaşıyoruz. Aynı şehrin insanları 

olarak, aynı havayı soluyor, 

aynı suyu içiyoruz. Farklı 

partilerin mensupları olabiliriz. 

Bu bir yarıştırdan 

en ufak şüpheniz olmasın. 

Bizlerin yarışı bir çatışma 

değildir, farklılıkları bir 

zenginlik olarak kabul etmeli, 

birbirimizi sevmeli ve 

saymalıyız. Bizler yerelde yüz 

yüze bakan, 

iyi günde, kötü günde bir araya 

gelen insanlar olarak, 

nezaketi kaybetmeden birlikte 

yaşamaya devam etmeliyiz 

inancındayım. Çok şükür ki 

Manisa' da 

bunu başardığımıza 

inanıyorum. Bir kez daha 

kongrede göreve seçilen 

değerli İlçe Başkanımız 

ve yönetim kurulu 

üyelerini tebrik 

ediyorum” dedi. 

“MANİSA İÇİN BİRLİKTE 

ÇALIŞACAĞIZ”

Başkan . Farklılıklarımız bizim 

bir zenginliğimizdir. Biz 

bugüne kadar tüm farklı seslere 

kulak verdik, herkesin 

fikirlerine önem verdik. 

Bundan sonra da aynı şekilde 

hizmet etmeye devam edeceğiz. 

Sizlerin de şehrimiz için talep 

ve önerileriniz tarafımızdan 

çok ciddi bir şekilde 

değerlendirilecektir. 

BunÇelik'in ziyaretinden 

duyduğu memnuniyeti dile 

getiren CHP Şehzadeler İlçe 

Başkanı İşnel “Bu nazik 

ziyaretiniz ve samimi 

duygularınız için size çok 

teşekkür ediyoruz. Her birimiz 

farklı siyasi görüşlerde 

olabiliriz, ancak hepimiz 

Manisa için çalışıyoruz, 

memleket için çalışıyoruz. Bu 

vatan, tek Bayrak, tek Millet, 

bizimdir. Başka gidecek bir 

yerimiz yok. Hep birlikte 

Manisa için el ele çalışacağız” 

dedi. 

(Haber Merkezi)

Başkan Çelik, İşnel' e iadei ziyarette bulundu
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, CHP Şehzadeler İlçe 
Başkanı Zerrin İşnel ve yönetimine iadei ziyarette bulundu. Göreve yeni 
seçilen yeni yönetimi tebrik eden Başkan Çelik, Manisa için birlikte 
çalışma içinde olacaklarını ifade etti.

 Her iki mahalleden geziye 
katılan 50 Bayan, Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk'ün 
annesi Zübeyde Hanım'ın 
İzmir'de ki mezarını ziyaret 
ederek dua ettiler.

Şehzadeler Belediyesi Kent 

Konseyi'nin bayanlara 

yönelik olarak başlattığı 

Kültür Gezileri projesinin 

son misafiri 1.Anafartalar ve 

2.Anafartalar Mahallesinde 

ikamet eden bayanalar oldu. 

Her iki mahalleden 

toplamda 50 bayanın 

katıldığı gezi kapsamında 

İzmir'de Türkiye 

Cumhuriyetinin kurucusu 

Gazi Mustafa Kemal'in 

annesi Zübeyde Hanımın 

mezarı ziyaret edildi. 

Manisalı bayanlar Vefatının 

95.yılında Zübeyde Hanım'ı 

mezarı başında andılar. 

Kültür Gezileri Projesi 

kapsamında her zaman farklı 

geziler düzenlediklerini 

ifade eden ŞEKAME 

Başkanı Seher Taydaş 

“Şehzadeler Belediyesi 

Kent Konseyi Kadın Meclisi 

olarak başlattığımız Kültür 

Gezisi projemizi 

sürdürüyoruz. Her 

gazimizde Şehzadelerin 

farklı mahallelerinde 

bayanlarına Manisa'mızın 

tarihi ve turistik yerlerini 

tanıtıyorduk. Ancak bu yıl 

Ülkemizin kurucusu Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün 

annesi Zübeyde Hanım'ın 

vefatının 95.yılı olması 

nedeni ile bu seferki 

gezimizi İzmir'e planladık. 

Kültür Gezileri Projemiz 

kapsamında 1.Anafartalar 

Ve 2.Anafartalar 

Mahallerimizden yaklaşık 

50 kadınımızla Latife 

Hanım Köşkü, Atatürk 

Müzesini gezerek, Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün 

annesi Zübeyde Hanım'ı da 

kabri başında andık” dedi.

(Haber Merkezi)

Şehzadeler'in	bayanları	Zübeyde	Hanım'ın	mezarını	ziyaret	ettiler	

Şehzadeler Belediyesi Kent Konseyi Kadın Meclisi'nin başlattığı Kültür Gezileri projesi 
devam ediyor. Her dönem farklı mahallelerden bayanların katılımlarının sağlandığı Kültür 
Gezilerinin son konuğu 1.Anafartalar ve 2. Anafartalar Mahallesinin bayanları oldu.

CHP İl Başkanlığı'na seçilen Semih Balaban, partililerle 
birlikte Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi'ye 
nezaket ziyaretinde bulundu. Ziyarete partinin Yunusemre İlçe 
Başkanı Serdar Bozyaka, Belediye Meclis Üyesi Faruk 
Türkoğlu ve parti yönetimi katıldı. Kısa bir süre önce göreve 
gelen İl Başkanı Balaban, seçimin ardından kent 
yöneticileriyle bir araya gelerek fikir alışverişinde 
bulunduklarını söyledi. Balaban ve yönetimini ağırlamaktan 
memnuniyet duyduğunu kaydeden Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi ise, yeni seçilen il başkanı ve yönetimini 
kutladı. (Haber Merkezi)

 BAŞKAN ÇERÇİ CHP YÖNETİMİNİ AĞIRLADI 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, kısa bir süre önce gerçekleştirilen 
seçimle göreve gelen CHP İl Başkanı Semih Balaban ve yönetimini makamında 
ağırladı.

BAŞKAN ÇERÇİ, ŞİMŞEK AİLESİNİN MUTLULUĞUNA ORTAK OLDU 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, Hoş Geldin Melek Projesi kapsamında Şimşek ailesinin mutluluğuna mutluluk katan Zeynep 
Bebeği ziyaret etti. Minik kıza hayırlı bir ömür dileyen Başkan Çerçi, projeyle 7 bin 603 bebek çantası dağıttıklarını söyledi. 

Yunusemre Belediyesi, 
Hoş geldin Melek Projesi'yle 
yeni bebek sahibi olan
 ailelere destek oluyor. Yaklaşık 
4 yıldır devam eden projede 7 
bin 603 aileye içerisinde 
bebek bakım gereçlerinin 
bulunduğu çanta dağıtırken; 
bebek bakımına ilişkin bilg
i de veriliyor. Proje kapsamında 
Şimşek ailesine yeni
 katılan Zeynep bebeği evinde 
teslim eden Yunusemre 
Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, Elif - Ahmet 
Şimşek çiftinin mutluluğuna 

ortak oldu. Ziyarette Başkan 
Çerçi'ye Yunusemre Belediye
 Başkan Yardımcısı Şaver 
Yüksel ve Başkan 
Danışmanı Kefaeddin Öz'de 
eşlik etti. 

7 BİN 603 AİLEYE BEBEK 
ÇANTASI DAĞITILDI

Zeynep Bebeğe hayırlı, güzel 
bir ömür dileyen Başkan 
Çerçi, “Belediye olarak 
başlattığımız 'Hoş Geldin 

Melek Projemiz kapsamında 
kurulduğumuz günden beri 7 
bin
 603 bebeğimize içerisinde 
bebek bakım gereçlerinin 
bulunduğu çanta
 dağıttık. Projemizi bu yıl da 
sürdüreceğiz. Çocuklarımızı, 
gençlerimizi 
önemsiyoruz. Onların 
güzel bir şehirde yaşaması
 için çalışıyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi) 

Dev projelerinin yanı 
sıra sosyal projelerine 
de ağırlık veren 
Yunusemre Belediyesi, 
kış aylarında da 
ilçedeki ihtiyaç 
sahiplerine destek 
oluyor. Belediye, 
budama sezonunda 
elde edilen odunları 
ihtiyaç sahiplerine 
dağıtıyor. Yapılan 
yardımlarla ihtiyaç 
sahipleri de kış 
aylarında rahat nefes 
alıyor. Yaklaşık 3 yıldır 

bu çalışmayı 
sürdürdüklerini 
kaydeden Park ve 
Bahçeler Müdürü 
Volkan Aydoğdu 
konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, 
“Ağaçlarımızın 
gençleştirmek, 
hastalıktan kurtarmak 
amacıyla yaptığımız 
budama 
çalışmalarında elde 
edilen odunları 
ilçemizdeki ihtiyaç 
sahibi vatandaşlarımıza 

dağıtıyoruz. 3 yıldır bu 
çalışmayı yapıyoruz. 
Belediye Başkanımız 
Dr. Mehmet Çerçi bu 
konuda oldukça 
duyarlı. İhtiyaç 
durumuna göre kömür 
dağıtımız da oluyor. 
Muhtarlarımızın tespit 
ettiği ihtiyaç 
sahiplerimize yapılan 
incelemeler 
sonrasında 
yakacaklarını teslim 
ediyoruz” diye 

konuştu. 

Atatürk Mahallesi'nde 
yapılan yardımlarla 
ihtiyaç sahiplerinin 
rahat bir nefes aldığını 
kaydeden Atatürk 
Mahalle Muhtarı 
Aydoğan Yolcu, bu 
örnek çalışmadan 
dolayı Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi ve 
ekibine teşekkür etti. 
(Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DEN İHTİYAÇ SAHİPLERİNE YAKACAK YARDIMI
Yunusemre Belediyesi, budama sezonunda elde edilen odunları ilçedeki  ihtiyaç 
sahiplerine dağıtıyor. Toplanan odunlar ihtiyaç sahiplerini kış aylarında 
ısınmasına olanak sağlıyor. 

 2017 – 2018 Eğitim – Öğretim Yılı 
ilk dönemini tamamlayan 
öğrencilere bir hediye de Yunusemre 
Belediyesi'nden. Yunusemre Kent 
Konseyi ortaklığıyla gerçekleştirilen 
proje kapsamında öğrencilere okul 
çantası ve kırtasiye malzemesi 
dağıtan Yunusemre Belediyesi, 
çocukların karne heyecanına ortak 
oldu. Yunusemre Belediyesi ayrıca 
ilkokul öğrencilerini 20 – 31 Ocak 
tarihleri arasında Forum Magnesia 
AVM'de kurulacak planetaryumda 

bilimin kapılarını aralamalarına 
imkan tanıyacak. 14.00-20.00 
arasında 7 seans halinde 
gerçekleştirilecek etkinlikte 
öğrencilere dinozorlar alemi, 
denizaltı dünyası ve uzay yolculuğu 
yaptırılacak. Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi de 
Yağcılar Nebahat Ölmezoğlu 
İlkokulu ile Çağatay Uluçay 
İlkokulu'nda öğrencilere karne 
dağıttı. Nebahat Ölmezoğlu İlkokulu 
öğrencileri ile buluşan Başkan 

Çerçi'ye Belediye Başkan Yardımcısı 
Şaver Yüksel, AK Parti Yunusemre 
İlçe Kadın Kolları Başkanı Şükran 
Irmak eşlik etti. Öğrenciler ile 
yakından ilgilenen Başkan Çerçi, 
öğrencilerin sevincine ortak oldu. 

FORUM MAGNESİA AVM'DE 
PLANETARYUM KURULACAK 

Karnedeki notların yalnızca 
öğrencinin başarısını ifade 
etmediğinin altını çizen Başkan 
Çerçi, bu konuda aileleri uyardı. 
Belediye Başkanı Çerçi, “Eğitim bir 
insanın geleceğinde önem arz ediyor. 
Geleceğimizin büyükleri 
çocuklarımızın iyi bir şekilde eğitim 
alması için başta aileler ve 
öğretmenler olarak hepimize büyük 
görevler düşüyor. Öğrencilerimizin 
aldığı karnenin, velilerin de 
çocuklarına nasıl yaklaştığının bir 
sonucu olduğunu unutmamak 
gerekiyor. Biz de Yunusemre 
Belediyesi olarak öğrencilerimizin 
güzel bir karne tatili geçirmesi için 
çalışma yaptık. 20 - 31 Ocak tarihleri 
arasında Forum Magnesia AVM'de 
kurulacak planetaryumda 
öğrencilerimizi ağırlayacağız” diye 
konuştu. (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DEN ÖĞRENCİLERE KARNE HEDİYESİ

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, zorlu bir eğitim-öğretim yılının ilk 
yarısını tamamlayan öğrencilerinin karne heyecanına ortak oldu. Öğrencilere okul 
çanta ve kırtasiye malzemeleri armağan eden Başkan Çerçi, öğrencileri, 20 - 31 Ocak 
tarihleri arasında Forum Magnesia AVM'de düzenleyecekleri etkinliklere davet etti.

Önceliği her zaman en iyi 

eğitimi vermek olan, modern 

kampüsleri ve tesisleriyle 

çağdas dünyanın tüm 

imkanlarını öğrencileri ile 

buluşturan Manisa Celal 

Bayar Üniversitesi, 

Türkiye'nin dört bir yanında 

düzenlenen fuarlara katılarak 

öğrencilerle bir araya gelmeyi 

sürdürüyor ve üniversite 

tercihi yapacak öğrencileri 

üniversite hakkında 

bilgilendiriyor. 

Bu kapsamda Tekirdağ'da 

Educaturk tarafından 

düzenlenen eğitim fuarına 

katılan MCBÜ Protokol, Basın 

ve Halkla İlişkiler 

Koordinatörlüğü personeli 

Gülsün Topdemir ile Ahmet 

Semerci, üniversite adayı 

öğrencilere doğru tercih 

yapabilmeleri konusunda 

önemli tavsiyelerde 

bulunarak, Manisa Celal 

Bayar Üniversitesi akademik 

yapısı ile sosyal yaşam 

alanları hakkında bilgilendirdi 

ve tanıtıcı materyaller dağıttı. 

(Haber Merkezi)

Manisa Celal Bayar Üniversitesi Tekirdağ'da üniversite adayı öğrencilerle buluştu

DGYD'den hukuk, demokrasi ve adalet çağrısı

Demokrat Gazeteciler ve Yazarlar Derneği Başkanı Hakan Özen, Gazetecilere son dönemde uygulanan baskı, şiddet ve saldırıları 
kınadı. Açıklamasında Agos Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Hrand Dink'in öldürülüşünün 11'inci yılı olduğuna da vurgu yapan Özen, 
“Gazetecilere yönelik saldırılar sona ermedikçe ve faili meçhul cinayetler aydınlanmadıkça demokrasi ve adalet sekteye uğramaya ve 
yara almaya devam edecektir” dedi.

Demokrat Gazeteciler ve 
Yazarlar Derneği Başkanı 
Hakan Özen Agos Gazetesi 
Genel Yayın Yönetmeni 
Hrand Dink'in 
öldürülüşünün 11'inci yılı 
nedeniyle yaptığı 
açıklamada Gazetecilere 
yönelik saldırı ve cinayetleri 

kınadı. Özen, “Dini, dili, fikri 
ve memleketi ne olursa 
olsun Gazeteciler doğruları 
yazmalı, evrensel, insan 
hakları ve demokrasiden 
yana olmalıdır. Görevlerini 
en iyi şekilde icra 
ederlerken onların can ve 
mal güvenliliğinin 

korunması her vatandaşta 
olduğu gibi sosyal ve 
hukuk devletinin başlıca 
sorumluklarındandır. Agos 
Gazetesi Genel Yayın 
Yönetmeni Hrand Dink'te 
bundan tam 11 yıl önce eli 
kalem değil silah tutan ve 
kan kusan mahluklar 
tarafından katledilmişti. 
Tıpkı Uğur Mumcu, 
Muammer Aksoy, Abdi 
İpekçi, Bahriye Üçok ve 
nice aydınlar gibi... 
Maalesef bu insanlık dışı 
katliamların pek çoğunun 
faillerinin hala 
bulunamaması kanayan 
yaranın hala 
dindirilemediğini 
göstermektedir” dedi.

“Gazetecileri hedef alan 
cinayetlerin sorumluları 
yargılanmadıkça, utanç 
verici saldırıları 
gerçekleştirenler yargı 
karşısında gereken cevabı 
almadıkça tüm Gazeteciler 
ve basın emekçileri tehdit 
altında yaşamaya devam 

edecek, hukuk ve 
demokrasi yara almaya 
devam ediyor olacak, 
toplum huzuru rahata 
erişemeyecektir” diyen 
Özen sözlerini şöyle 
sürdürdü,  “Cinayetlerin 
devam ediyor olması, 
faillerinin bulunmayışı, 
gerçek sorumluların 
yargılanmam
ası, 
cezalandırılm
aması, 
Gazetecilere 
uygulanan 
fiziki ve sözlü 
saldırıların 
devam ediyor 
olması 
maalesef 
hala 
ülkemizde 
demokrasinin 
ve adalet 
sisteminin 
tam 
uygulanamad
ığı gerçeğini 
de tokat gibi 

yüzümüze çarpmaktadır. 
Hiç kuşkusuz bu utanç 
vakalarının sona ermesi 
tavrını Türkiye Cumhuriyeti 
Devleti'nin bölünmez 
bütünlüğünden, 
demokrasiden, hukukun 
üstünlüğünden, insan hak 
ve özgürlüklerinden alan 
bizlerin ortak dileğidir. Bu 

duygu ve düşüncelerle tüm 
basın şehitlerini rahmetle 
anıyor, Gazetecilere adalet 
ve sözde değil özde fikir 
özgürlüğü talep 
ediyoruz.”(Haber Merkezi)
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Yunusemre Belediyesi yetkili 
sendika Hzimet İş 
Sendikası'yla toplu iş 
sözleşme sürecini 
tamamladı. Yunusemre 
Belediyesi Dr. Mehmet 
Çerçi'nin makamında toplu iş 
sözleşmesini imzaladı. İmza 
törenine Hizmet – İş 
Sendikası Manisa Şube 
Başkanı Turan Karafil, 
Sendikanın Belediye 
Temsilcisi Saim Burul, 
Belediye Başkan Yardımcısı 
Mustafa Irmak, İnsan 
Kaynakları Müdürü Osman 

Tunca katıldı. Yapılan 
protokol kapsanmında işçilere 
ilk yıl için yüzde 7, 2. yıl için 
de yüzde 7 zam yapılırken; 
yüzde 15 ila 20 arasında 
değişen yıpranma payı kararı 
alındı. 

Sözleşmede işçilerin sosyal 
haklarının da korunduğuna 
dikkat çeken Başkan Çerçi 
sözleşmenin çalışanlara hayırlı 
olmasını dileyerek, “İlçemizde 
yaşayan ilçemizdeki 220 bin 
v a t a n d a ş ı m ı z ı n  
memnuniyetini sağlamak için 

çalışıyoruz. Şehrimizin 
ihtiyaçlarını görüp tespit 
ederek, kalıcı eserler bırakıp 
sorunları çözmek için varız. 
Bu anlamda çalışanlarımızın 
memnuniyeti bizler için 
önemli. İmkanlarımız 
ölçüsünde sendikamızla bir 
mutabakata vardık. Emeği 
geçen herkese çok teşekkür 
ederiz. İşçilerimizin her zaman 
yanındayız. Hayırlı uğurlu 
olsun” diye konuştu. Sendika 
Başkanı Karafil de, işçi dostu 
Yunusemre Belediyesi'ne 
teşekkür etti. Konuşmaların 

ardından taraflar sözleşmeye imza attı. (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DEN İŞÇİLERİ SEVİNDİREN SÖZLEŞME 
Yunusemre Belediyesi'nde Hizmet-İş Sendikası'yla masaya oturan Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, kadrolu işçilerin yüzünü güldürdü. Başkan Çerçi, 2018-
2019 yılı zamlı ücretleri belirleyen sözleşmeye imza atarken, “İşçimizin herzaman yanındayız“ diye konuştu. 

Şehzadeler Belediye Başkanı 
Ömer Faruk Çelik, CHP 
Şehzadeler İlçe Başkanı Zerrin 
İşnel ve yönetimine iadei 
ziyarette bulundu. Göreve yeni 
seçilen yeni yönetimi tebrik 
eden Başkan Çelik, Manisa 
için birlikte çalışma içinde 
olacaklarını ifade etti.

Şehzadeler Belediye Başkanı 

Ömer Faruk Çelik, geçtiğimiz 

ay yapılan kongrede 

Cumhuriyet Halk Partisi 

Şehzadeler İlçe Başkanı Zerrin 

İşnel'e parti binasında iade-i 

ziyarette bulundu. Başkan 

Çelik, kongrede göreve yeni 

seçilen İşnel ve yönetimini 

tebrik ederek “Geçtiğimiz ay 

yapılan kongrede CHP 

Şehzadeler İlçe Başkanlığı 

görevine seçilen Zerrin İşnel 

Başkanımıza yönetimi ile 

birlikte geçtiğimiz hafta bize bir 

nezaket ziyaretinde 

bulunmuşlardı. Bende bugün 

kendisine hem bir iadei 

ziyarette bulunarak hem de yeni 

seçilen yönetime tebriklerimi 

iletmek istedim. Biz hep 

birlikte Şehzadeler'de 

yaşıyoruz. Aynı şehrin insanları 

olarak, aynı havayı soluyor, 

aynı suyu içiyoruz. Farklı 

partilerin mensupları olabiliriz. 

Bu bir yarıştırdan 

en ufak şüpheniz olmasın. 

Bizlerin yarışı bir çatışma 

değildir, farklılıkları bir 

zenginlik olarak kabul etmeli, 

birbirimizi sevmeli ve 

saymalıyız. Bizler yerelde yüz 

yüze bakan, 

iyi günde, kötü günde bir araya 

gelen insanlar olarak, 

nezaketi kaybetmeden birlikte 

yaşamaya devam etmeliyiz 

inancındayım. Çok şükür ki 

Manisa' da 

bunu başardığımıza 

inanıyorum. Bir kez daha 

kongrede göreve seçilen 

değerli İlçe Başkanımız 

ve yönetim kurulu 

üyelerini tebrik 

ediyorum” dedi. 

“MANİSA İÇİN BİRLİKTE 

ÇALIŞACAĞIZ”

Başkan . Farklılıklarımız bizim 

bir zenginliğimizdir. Biz 

bugüne kadar tüm farklı seslere 

kulak verdik, herkesin 

fikirlerine önem verdik. 

Bundan sonra da aynı şekilde 

hizmet etmeye devam edeceğiz. 

Sizlerin de şehrimiz için talep 

ve önerileriniz tarafımızdan 

çok ciddi bir şekilde 

değerlendirilecektir. 

BunÇelik'in ziyaretinden 

duyduğu memnuniyeti dile 

getiren CHP Şehzadeler İlçe 

Başkanı İşnel “Bu nazik 

ziyaretiniz ve samimi 

duygularınız için size çok 

teşekkür ediyoruz. Her birimiz 

farklı siyasi görüşlerde 

olabiliriz, ancak hepimiz 

Manisa için çalışıyoruz, 

memleket için çalışıyoruz. Bu 

vatan, tek Bayrak, tek Millet, 

bizimdir. Başka gidecek bir 

yerimiz yok. Hep birlikte 

Manisa için el ele çalışacağız” 

dedi. 

(Haber Merkezi)

Başkan Çelik, İşnel' e iadei ziyarette bulundu
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, CHP Şehzadeler İlçe 
Başkanı Zerrin İşnel ve yönetimine iadei ziyarette bulundu. Göreve yeni 
seçilen yeni yönetimi tebrik eden Başkan Çelik, Manisa için birlikte 
çalışma içinde olacaklarını ifade etti.

 Her iki mahalleden geziye 
katılan 50 Bayan, Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk'ün 
annesi Zübeyde Hanım'ın 
İzmir'de ki mezarını ziyaret 
ederek dua ettiler.

Şehzadeler Belediyesi Kent 

Konseyi'nin bayanlara 

yönelik olarak başlattığı 

Kültür Gezileri projesinin 

son misafiri 1.Anafartalar ve 

2.Anafartalar Mahallesinde 

ikamet eden bayanalar oldu. 

Her iki mahalleden 

toplamda 50 bayanın 

katıldığı gezi kapsamında 

İzmir'de Türkiye 

Cumhuriyetinin kurucusu 

Gazi Mustafa Kemal'in 

annesi Zübeyde Hanımın 

mezarı ziyaret edildi. 

Manisalı bayanlar Vefatının 

95.yılında Zübeyde Hanım'ı 

mezarı başında andılar. 

Kültür Gezileri Projesi 

kapsamında her zaman farklı 

geziler düzenlediklerini 

ifade eden ŞEKAME 

Başkanı Seher Taydaş 

“Şehzadeler Belediyesi 

Kent Konseyi Kadın Meclisi 

olarak başlattığımız Kültür 

Gezisi projemizi 

sürdürüyoruz. Her 

gazimizde Şehzadelerin 

farklı mahallelerinde 

bayanlarına Manisa'mızın 

tarihi ve turistik yerlerini 

tanıtıyorduk. Ancak bu yıl 

Ülkemizin kurucusu Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün 

annesi Zübeyde Hanım'ın 

vefatının 95.yılı olması 

nedeni ile bu seferki 

gezimizi İzmir'e planladık. 

Kültür Gezileri Projemiz 

kapsamında 1.Anafartalar 

Ve 2.Anafartalar 

Mahallerimizden yaklaşık 

50 kadınımızla Latife 

Hanım Köşkü, Atatürk 

Müzesini gezerek, Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün 

annesi Zübeyde Hanım'ı da 

kabri başında andık” dedi.

(Haber Merkezi)

Şehzadeler'in	bayanları	Zübeyde	Hanım'ın	mezarını	ziyaret	ettiler	

Şehzadeler Belediyesi Kent Konseyi Kadın Meclisi'nin başlattığı Kültür Gezileri projesi 
devam ediyor. Her dönem farklı mahallelerden bayanların katılımlarının sağlandığı Kültür 
Gezilerinin son konuğu 1.Anafartalar ve 2. Anafartalar Mahallesinin bayanları oldu.

CHP İl Başkanlığı'na seçilen Semih Balaban, partililerle 
birlikte Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi'ye 
nezaket ziyaretinde bulundu. Ziyarete partinin Yunusemre İlçe 
Başkanı Serdar Bozyaka, Belediye Meclis Üyesi Faruk 
Türkoğlu ve parti yönetimi katıldı. Kısa bir süre önce göreve 
gelen İl Başkanı Balaban, seçimin ardından kent 
yöneticileriyle bir araya gelerek fikir alışverişinde 
bulunduklarını söyledi. Balaban ve yönetimini ağırlamaktan 
memnuniyet duyduğunu kaydeden Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi ise, yeni seçilen il başkanı ve yönetimini 
kutladı. (Haber Merkezi)

 BAŞKAN ÇERÇİ CHP YÖNETİMİNİ AĞIRLADI 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, kısa bir süre önce gerçekleştirilen 
seçimle göreve gelen CHP İl Başkanı Semih Balaban ve yönetimini makamında 
ağırladı.

BAŞKAN ÇERÇİ, ŞİMŞEK AİLESİNİN MUTLULUĞUNA ORTAK OLDU 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, Hoş Geldin Melek Projesi kapsamında Şimşek ailesinin mutluluğuna mutluluk katan Zeynep 
Bebeği ziyaret etti. Minik kıza hayırlı bir ömür dileyen Başkan Çerçi, projeyle 7 bin 603 bebek çantası dağıttıklarını söyledi. 

Yunusemre Belediyesi, 
Hoş geldin Melek Projesi'yle 
yeni bebek sahibi olan
 ailelere destek oluyor. Yaklaşık 
4 yıldır devam eden projede 7 
bin 603 aileye içerisinde 
bebek bakım gereçlerinin 
bulunduğu çanta dağıtırken; 
bebek bakımına ilişkin bilg
i de veriliyor. Proje kapsamında 
Şimşek ailesine yeni
 katılan Zeynep bebeği evinde 
teslim eden Yunusemre 
Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, Elif - Ahmet 
Şimşek çiftinin mutluluğuna 

ortak oldu. Ziyarette Başkan 
Çerçi'ye Yunusemre Belediye
 Başkan Yardımcısı Şaver 
Yüksel ve Başkan 
Danışmanı Kefaeddin Öz'de 
eşlik etti. 

7 BİN 603 AİLEYE BEBEK 
ÇANTASI DAĞITILDI

Zeynep Bebeğe hayırlı, güzel 
bir ömür dileyen Başkan 
Çerçi, “Belediye olarak 
başlattığımız 'Hoş Geldin 

Melek Projemiz kapsamında 
kurulduğumuz günden beri 7 
bin
 603 bebeğimize içerisinde 
bebek bakım gereçlerinin 
bulunduğu çanta
 dağıttık. Projemizi bu yıl da 
sürdüreceğiz. Çocuklarımızı, 
gençlerimizi 
önemsiyoruz. Onların 
güzel bir şehirde yaşaması
 için çalışıyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi) 

Dev projelerinin yanı 
sıra sosyal projelerine 
de ağırlık veren 
Yunusemre Belediyesi, 
kış aylarında da 
ilçedeki ihtiyaç 
sahiplerine destek 
oluyor. Belediye, 
budama sezonunda 
elde edilen odunları 
ihtiyaç sahiplerine 
dağıtıyor. Yapılan 
yardımlarla ihtiyaç 
sahipleri de kış 
aylarında rahat nefes 
alıyor. Yaklaşık 3 yıldır 

bu çalışmayı 
sürdürdüklerini 
kaydeden Park ve 
Bahçeler Müdürü 
Volkan Aydoğdu 
konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, 
“Ağaçlarımızın 
gençleştirmek, 
hastalıktan kurtarmak 
amacıyla yaptığımız 
budama 
çalışmalarında elde 
edilen odunları 
ilçemizdeki ihtiyaç 
sahibi vatandaşlarımıza 

dağıtıyoruz. 3 yıldır bu 
çalışmayı yapıyoruz. 
Belediye Başkanımız 
Dr. Mehmet Çerçi bu 
konuda oldukça 
duyarlı. İhtiyaç 
durumuna göre kömür 
dağıtımız da oluyor. 
Muhtarlarımızın tespit 
ettiği ihtiyaç 
sahiplerimize yapılan 
incelemeler 
sonrasında 
yakacaklarını teslim 
ediyoruz” diye 

konuştu. 

Atatürk Mahallesi'nde 
yapılan yardımlarla 
ihtiyaç sahiplerinin 
rahat bir nefes aldığını 
kaydeden Atatürk 
Mahalle Muhtarı 
Aydoğan Yolcu, bu 
örnek çalışmadan 
dolayı Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi ve 
ekibine teşekkür etti. 
(Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DEN İHTİYAÇ SAHİPLERİNE YAKACAK YARDIMI
Yunusemre Belediyesi, budama sezonunda elde edilen odunları ilçedeki  ihtiyaç 
sahiplerine dağıtıyor. Toplanan odunlar ihtiyaç sahiplerini kış aylarında 
ısınmasına olanak sağlıyor. 

 2017 – 2018 Eğitim – Öğretim Yılı 
ilk dönemini tamamlayan 
öğrencilere bir hediye de Yunusemre 
Belediyesi'nden. Yunusemre Kent 
Konseyi ortaklığıyla gerçekleştirilen 
proje kapsamında öğrencilere okul 
çantası ve kırtasiye malzemesi 
dağıtan Yunusemre Belediyesi, 
çocukların karne heyecanına ortak 
oldu. Yunusemre Belediyesi ayrıca 
ilkokul öğrencilerini 20 – 31 Ocak 
tarihleri arasında Forum Magnesia 
AVM'de kurulacak planetaryumda 

bilimin kapılarını aralamalarına 
imkan tanıyacak. 14.00-20.00 
arasında 7 seans halinde 
gerçekleştirilecek etkinlikte 
öğrencilere dinozorlar alemi, 
denizaltı dünyası ve uzay yolculuğu 
yaptırılacak. Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi de 
Yağcılar Nebahat Ölmezoğlu 
İlkokulu ile Çağatay Uluçay 
İlkokulu'nda öğrencilere karne 
dağıttı. Nebahat Ölmezoğlu İlkokulu 
öğrencileri ile buluşan Başkan 

Çerçi'ye Belediye Başkan Yardımcısı 
Şaver Yüksel, AK Parti Yunusemre 
İlçe Kadın Kolları Başkanı Şükran 
Irmak eşlik etti. Öğrenciler ile 
yakından ilgilenen Başkan Çerçi, 
öğrencilerin sevincine ortak oldu. 

FORUM MAGNESİA AVM'DE 
PLANETARYUM KURULACAK 

Karnedeki notların yalnızca 
öğrencinin başarısını ifade 
etmediğinin altını çizen Başkan 
Çerçi, bu konuda aileleri uyardı. 
Belediye Başkanı Çerçi, “Eğitim bir 
insanın geleceğinde önem arz ediyor. 
Geleceğimizin büyükleri 
çocuklarımızın iyi bir şekilde eğitim 
alması için başta aileler ve 
öğretmenler olarak hepimize büyük 
görevler düşüyor. Öğrencilerimizin 
aldığı karnenin, velilerin de 
çocuklarına nasıl yaklaştığının bir 
sonucu olduğunu unutmamak 
gerekiyor. Biz de Yunusemre 
Belediyesi olarak öğrencilerimizin 
güzel bir karne tatili geçirmesi için 
çalışma yaptık. 20 - 31 Ocak tarihleri 
arasında Forum Magnesia AVM'de 
kurulacak planetaryumda 
öğrencilerimizi ağırlayacağız” diye 
konuştu. (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DEN ÖĞRENCİLERE KARNE HEDİYESİ

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, zorlu bir eğitim-öğretim yılının ilk 
yarısını tamamlayan öğrencilerinin karne heyecanına ortak oldu. Öğrencilere okul 
çanta ve kırtasiye malzemeleri armağan eden Başkan Çerçi, öğrencileri, 20 - 31 Ocak 
tarihleri arasında Forum Magnesia AVM'de düzenleyecekleri etkinliklere davet etti.

Önceliği her zaman en iyi 

eğitimi vermek olan, modern 

kampüsleri ve tesisleriyle 

çağdas dünyanın tüm 

imkanlarını öğrencileri ile 

buluşturan Manisa Celal 

Bayar Üniversitesi, 

Türkiye'nin dört bir yanında 

düzenlenen fuarlara katılarak 

öğrencilerle bir araya gelmeyi 

sürdürüyor ve üniversite 

tercihi yapacak öğrencileri 

üniversite hakkında 

bilgilendiriyor. 

Bu kapsamda Tekirdağ'da 

Educaturk tarafından 

düzenlenen eğitim fuarına 

katılan MCBÜ Protokol, Basın 

ve Halkla İlişkiler 

Koordinatörlüğü personeli 

Gülsün Topdemir ile Ahmet 

Semerci, üniversite adayı 

öğrencilere doğru tercih 

yapabilmeleri konusunda 

önemli tavsiyelerde 

bulunarak, Manisa Celal 

Bayar Üniversitesi akademik 

yapısı ile sosyal yaşam 

alanları hakkında bilgilendirdi 

ve tanıtıcı materyaller dağıttı. 

(Haber Merkezi)

Manisa Celal Bayar Üniversitesi Tekirdağ'da üniversite adayı öğrencilerle buluştu

DGYD'den hukuk, demokrasi ve adalet çağrısı

Demokrat Gazeteciler ve Yazarlar Derneği Başkanı Hakan Özen, Gazetecilere son dönemde uygulanan baskı, şiddet ve saldırıları 
kınadı. Açıklamasında Agos Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Hrand Dink'in öldürülüşünün 11'inci yılı olduğuna da vurgu yapan Özen, 
“Gazetecilere yönelik saldırılar sona ermedikçe ve faili meçhul cinayetler aydınlanmadıkça demokrasi ve adalet sekteye uğramaya ve 
yara almaya devam edecektir” dedi.

Demokrat Gazeteciler ve 
Yazarlar Derneği Başkanı 
Hakan Özen Agos Gazetesi 
Genel Yayın Yönetmeni 
Hrand Dink'in 
öldürülüşünün 11'inci yılı 
nedeniyle yaptığı 
açıklamada Gazetecilere 
yönelik saldırı ve cinayetleri 

kınadı. Özen, “Dini, dili, fikri 
ve memleketi ne olursa 
olsun Gazeteciler doğruları 
yazmalı, evrensel, insan 
hakları ve demokrasiden 
yana olmalıdır. Görevlerini 
en iyi şekilde icra 
ederlerken onların can ve 
mal güvenliliğinin 

korunması her vatandaşta 
olduğu gibi sosyal ve 
hukuk devletinin başlıca 
sorumluklarındandır. Agos 
Gazetesi Genel Yayın 
Yönetmeni Hrand Dink'te 
bundan tam 11 yıl önce eli 
kalem değil silah tutan ve 
kan kusan mahluklar 
tarafından katledilmişti. 
Tıpkı Uğur Mumcu, 
Muammer Aksoy, Abdi 
İpekçi, Bahriye Üçok ve 
nice aydınlar gibi... 
Maalesef bu insanlık dışı 
katliamların pek çoğunun 
faillerinin hala 
bulunamaması kanayan 
yaranın hala 
dindirilemediğini 
göstermektedir” dedi.

“Gazetecileri hedef alan 
cinayetlerin sorumluları 
yargılanmadıkça, utanç 
verici saldırıları 
gerçekleştirenler yargı 
karşısında gereken cevabı 
almadıkça tüm Gazeteciler 
ve basın emekçileri tehdit 
altında yaşamaya devam 

edecek, hukuk ve 
demokrasi yara almaya 
devam ediyor olacak, 
toplum huzuru rahata 
erişemeyecektir” diyen 
Özen sözlerini şöyle 
sürdürdü,  “Cinayetlerin 
devam ediyor olması, 
faillerinin bulunmayışı, 
gerçek sorumluların 
yargılanmam
ası, 
cezalandırılm
aması, 
Gazetecilere 
uygulanan 
fiziki ve sözlü 
saldırıların 
devam ediyor 
olması 
maalesef 
hala 
ülkemizde 
demokrasinin 
ve adalet 
sisteminin 
tam 
uygulanamad
ığı gerçeğini 
de tokat gibi 

yüzümüze çarpmaktadır. 
Hiç kuşkusuz bu utanç 
vakalarının sona ermesi 
tavrını Türkiye Cumhuriyeti 
Devleti'nin bölünmez 
bütünlüğünden, 
demokrasiden, hukukun 
üstünlüğünden, insan hak 
ve özgürlüklerinden alan 
bizlerin ortak dileğidir. Bu 

duygu ve düşüncelerle tüm 
basın şehitlerini rahmetle 
anıyor, Gazetecilere adalet 
ve sözde değil özde fikir 
özgürlüğü talep 
ediyoruz.”(Haber Merkezi)
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Yunusemre Belediyesi, Uncubozköy 
Mahallesi, orman evlerinde oturan 
vatandaşlar ın evler ine ulaş ımını  
kolaylaştırmak amacıyla çalışma yaptı. 
Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri, eğimli 
araziye merdiven yaptı. 

Yunusemre Belediyesi Fen İşleri 
Müdürlüğü ekipleri, Uncubozköy 
Mahallesi'nde orman evlerinde oturan 
vatandaşların özellikle kış aylarında 
çileye dönüşen yollarını düzenledi. 
Eğimli araziye merdiven yapan ekipler, 
vatandaşların rahat bir nefes almasını 
sağladı. Belediye ekipleri ayrıca engelli 
öğrencilerin okullarına rahatlıkla girip 
çıkmasını sağlamak amacıyla ilçedeki 
okullara engelli rampa yapımını da 
sürdürüyor. Belediyenin yaptığı 
çalışmalar vatandaşların takdirini 
kazanırken; vatandaşlar, yapılan 
çalışmalardan dolayı Yunusemre 
Belediyesi'ne teşekkür etti. 

Manisa Esnaf ve Sanatkarlar Kredi 

Kefalet Kooperatifi'nin Genel Kuruluna 

katılan AK Parti Manisa Milletvekili 

Doç. Dr. Selçuk Özdağ esnafın daha da 

çoğalması gerektiğini belirtti. “Esnafın 

çoğalması için öncelikle nüfus artışının 

gerçekleşmesi gerektiğini kaydeden 

Özdağ, “Manisa'nın nüfusu 1,5 

Milyona dayandı. Yakında 2 Milyon 

olacak inşallah. Bu hedefte esnafın 

çoğalması ve para kazanması için bazı 

unsurlara ihtiyacımız var. Bunların en 

başında Üniversiteli öğrenci sayısını 

arttırmak ve bu üniversitemizin örnek 

olması geliyor. Bugüne kadar bu 

başarılamadı. Aslen Manisalı olan 

Rektör Sayın Kemal Çelebi ile Celal 

Bayar Üniversitesi'nin hedeflenen 

seviyeye geleceğine inanıyorum ” 

dedi.

Manisa Esnaf ve Sanatkarlar Kredi 

Kefalet Kooperatifi 65. Genel 

Kuruluna tek listeyle giderek Recep 

Çınar bir kez daha güven tazeledi. 

Gerçekleşen genel kurula AK Parti 

Manisa Milletvekilleri Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ, Recai Berber, AK Parti Manisa 

İl Başkanı Berk Mersinli, Yunusemre 

Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, 

CHP Manisa İl Başkanı Semih 

Balaban, Manisa TSO Başkanı Adnan 

Erbil, AK Parti Şehzadeler İlçe Başkanı 

Ahmet Tonguç, Şehzadeler Belediye 

Başkanvekili Asiye Zurnacı, Demokrat 

Gazeteciler ve Yazarlar Derneği 

Başkanı Hakan Özen, Oda Başkanları, 

Sivil Toplum Kuruluşu Temsilcileri, 

Kooperatif üyeleri ve davetliler 

katıldı. 
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Kadınlara “Şiddet” Semineri
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

Kent Konseyi Kadın Mecl is i 'nin 
katkılarıyla Saruhanlı'da 'Kadına Karşı 
Şiddete Son' başlıklı bir seminer 
düzenlendi. Toplumsal cinsiyete dayalı 
eşitsizlik ve kadın hakları gibi konular 
üzerine durulan seminerde kadınların 
şiddetle karşılaşması durumunda neler 
yapması gerektiği konusunda bilgi 
verildi.
Her ay tiyatro ve konser gibi benzeri 
kültürel etkililerle vatandaşların keyifli 
zaman geçirmesini sağlayan Manisa 
Büyükşehir Belediyesi bunun yanı sıra 
düzenlediği seminerler de Manisalı 
vatandaşları birçok konuda 
bilinçlendiriyor. Bu kapsamda Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Kent Konseyi 
Kadın Meclisi'nin katkılarıyla Saruhanlı 
ilçesinde 'Kadına Karşı Şiddete Son' 
başlıklı bir seminer düzenlendi. 
Katılımcıların ilgiyle takip ettiği 
seminerin konuşmacılığını Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Kadın ve Aile 
Danışma Merkezi Psikoloğu Tuğçe 
Başdemir yaptı. 

Toplumsal cinsiyete dayalı eşitsizlik ve kadın hakları gibi 
konuları üzerine durulan seminerde Başdemir, şiddetle 
başa çıkabilmekte en önemli etkenin iletişim olduğuna 
değindi.  Kent Konseyi Kadın Meclisi Başkanı Şükran Kaya 
da,  kadına şiddet ve aile içi iletişimle ilgili seminer 
programlarını farklı ilçelerde yaparak bu konuda 
bilinçlendirmelere devam edeceklerini belirterek, 
katılımcılara teşekkür etti.

Karne Heyecanı Büyükşehir'le Şölene Döndü

Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Ç o c u k  K ü l t ü r  v e  S a n a t  
Merkezlerinde eğitim gören 
minikler için 'Karne Partisi' 
düzenledi. Birbirinden eğlenceli 
oyunlar, müzik dinletileri ve 
Hacivat-Karagöz gösterileriyle 
unutulmaz bir gün yaşayan 
minikler, karne heyecanını şölen 
havasına döndüren Manisa 
Büyükşehir Belediyesine teşekkür 
ettiler.

2017-2018 eğitim-öğretim yılını yarılayan 
minikler için düzenlenen organizasyonda 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Şehir 
Tiyatrosu oyuncuları tarafından Hacivat-
Karagöz oyunu sahnelendi. Oyunların 
oynandığı, şiirlerin okunduğu ve müzik 
dinletisinin gerçekleştiği 'Karne Partisi'ne 
katılan minikler, şölen havasında bir gün 
yaşadı. Kültür Şube Müdürü Fırat Özcan, 
etkinliğe katılan velilere Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'ün selamlarını ileterek, tüm 
öğrencilere iyi tatiller diledi.

Muhtarlıklar Dairesi Köprübaşı'nda 
Temaslarını Sürdürdü

Manisa Büyükşehir Belediyesi Muhtarlıklar Daire Başkanlığı, Köprübaşı'na bağlı 3 
mahalleye ziyarette bulundu. Mahalle muhtarları ve vatandaşlarla bir araya gelen 
ekipler, Büyükşehir Belediyesi ile MASKİ Genel Müdürlüğü'nün ilçede gerçekleştirdiği 
çalışmalar ile ilgili bilgi verdi ve muhtarların taleplerini dinledi. 

 Köprübaşı'na bağlı Saraycık, Borlu ve Kulalı Mahalleleri, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Muhtarlıklar Daire Başkanlığı'nı ağırladı. Mahalle Muhtarları Arif Çatal, Ali 
Korucu ve Necip Süyür ile bir araya gelen Daire Başkanlığı ekipleri, Büyükşehir Belediyesi 
ve MASKİ Genel Müdürlüğü'nce ilçede yürütülen çalışmalar hakkında bilgiler verdi. 
Yapımı devam eden çalışmaları da yerinde inceleyen ekipler, vatandaşlarla da sohbet ederek 
taleplerini dinledi. Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün önderliğinde Manisalıların 
daha rahat bir yaşam sürmesi için çalışmaların sürdürüldüğünü belirten Muhtarlıklar Daire 
Başkanı Ersoy Arslan, “Bu kapsamda muhtarlarımız ve vatandaşlarımızla temaslarımızı 
sürdürüyoruz. Vatandaşlarımıza ve Mahalle Muhtarlarımıza çalışmalarımız hakkında bilgiler 
verdiğimiz ziyaretlerimizde, mahallelerimizin varsa sorunlarını da dinleyip Büyükşehir 
Belediyemizin ilgili birimlerine aktarıyor ve çözüme kavuşturulmasına yardımcı olmaya 
çalışıyoruz. Ziyaretlerimizde vatandaşlarımızın yapılan hizmetlerden duyduğu memnuniyeti 
gözlemlemek bizleri oldukça mutlu ediyor” dedi.

Gerçekleşen genel kurulda konuşan AK 

Parti Manisa Milletvekili esnafın hizmetkarı 

olduklarını belirterek Manisa'da bulunan 

tek Üniversite ünvanındaki Celal Bayar 

Üniversitesi'nin aslen Manisalı olan Rektör 

Kemal Çelebi ile özlenen seviyeye 

ulaşacağına inandığını kaydetti. Özdağ, 

“Bugüne kadar olan durumuna 

baktığımızda Üniversitenin maalesef yeteri 

başarı seviyesinde olmadığını görüyoruz. 

Örneğin 400 Bin nüfuslu Isparta'da 

Süleyman Demirel Üniversitesinin öğrenci 

sayısı 100 Bin. 1,5 Milyon nüfusa sahip 

Manisa'da ise Celal Bayar Üniversitesinde 

öğrenci sayısı 55 Bin. Isparta ile 

kıyasladığımızda Manisa'da öğrenci 

sayısının en az 200 Bin olması gerekiyordu. 

Şimdi Manisa Celal Bayar Üniversitesi'nin 

aslen Manisalı yeni bir Rektörü var. 

Akhisar'da esnaf odalarımızın başkanları var, 

hayırsever işadamları, sanayiciler var Akhisar'da 

ki fakülteyi tamamlasınlar inşallah” diye 

konuştu.

EGE BÖLGESİNİN ELEKTRİK İHTİYACI 

MANİSA'DAN KARŞILANIYOR

Ege bölgesinin tüm elektriğinin Manisa'dan 

karşılandığını kaydeden Özdağ, “Soma'da Kolin 

firmasının yapacağı bir fakülte daha olacak. 

Kolin firması 510 megavat elektrik üretiyor.  

Bununla kalmıyor elektrik üretirken de 2500 

kişiye istihdam sağlıyor. Bir yandan rüzgar 

enerjisiyle, Türkiye'nin en önemli rüzgarı 

Manisa Gördes'te, Bekilli'de, Akhisar'da. 

Doğalgazımız, petrolümüz yok ama Alaşehir'de 

jeotermalimiz var.

Selçuk Özdağ; “Manisalı Rektörle üniversite hedeflenen seviyeye gelecek”
 Rahmetli Menderes'in açmış olduğu 

Demirköprü barajı hem sulamada 

hem de elektrikte kullanılıyor. Şimdi 

biz orada Kolin'le birlikte elektrik 

üretiyoruz. Şubat ayında Sayın 

Cumhurbaşkanımız açılışını yapacak 

ve tüm Manisalıları bu açılışa davet 

ediyoruz. Çok önemli bir elektrik 

sektörü burası. Kolin firması 

yetkilileri 'araziyi sağlayın biz fakülte 

yapalım' dediler ve şimdi Soma'ya 

mühendislik fakültesi yapacaklar” 

dedi.

İLÇELERE YAPTIĞIMIZ 

YATIRIMLARLA GÖÇÜ DURDURDUK

Üretimin en büyük değerdir sözüne 

katıldığını kaydeden Özdağ, “Üretim 

olursa şayet para kazanırız. 

Manisa'da 5 Organize Sanayi 

Bölgemiz var altıncıyı yapıyoruz. 

Evet, yeni iş ve sanayi sahaları 

açılacak ama hep merkeze göç olursa 

merkezde ister trafik, ister diğer 

konularda yığılma olur. Bu nedenle 

Manisa merkeze olduğu gibi ilçelere 

de yatırım yapıyoruz ve bir anlamda 

aşırı göçün önüne geçiyoruz. İki tane 

Turgutlu'da Organize sanayi Bölgesi 

açtık.Organize Sanayi iş, işçi, yatırım 

ve üretim demektir. Üretim olursa 

para kazanacak esnaflarımız. Manisa 

Organize sanayi Bölgesinde 75 Bin 

kişi çalışıyor. Salihli'ye iki organize 

sanayi açtık, biri tam kapasite 

çalışıyor diğerinin arsaları satıldı ve 

bitirildi o da devam ediyor. İki 

organize sanayi de Akhisar ilçesine 

açtık. Bir yandan göçü durduracağız, 

bir yandan insanlar yaşadıkları 

kentlerde zengin olacaklar.

   Finansal Tımes Gazetesi Dünya'da 

yatırım yapılabilecek 10 şehirden biri 

olarak Manisa'yı gösterdi. Çünkü Manisa 

güvenli bir şehir, ulaşımı kolay bir kent, 

üçüncü olarak ara eleman var. Kalifiyeli 

işçi bulunmakta sıkıntı yaşanmıyor. 

Soma'da yaşanan maden kazasından 

sonra “hemen organize sanayi yapalım, 

insanlar maden ocaklarına mahkum 

bırakılmasınlar” dedik. Şimdi bu organize 

sanayi bölgesini de bitirdik. Manisa'da 

işsizlik oranı yüzde 5. Türkiye'de ise 

yüzde 11. Biz Manisa'da muhalefet 

partisi Milletvekilleriyle birlikte işsizlik 

oranını yüzde 3'e düşürmeyi 

hedefliyoruz. Manisa Avrupa'nın 

İsviçre'si olsun istiyoruz. İnşallah bu 

hedefimizi de 2019 sonunda 

PARTİLER ARAÇ, ASIL AMAÇ TÜRKİYE'NİN 

ZENGİNLİĞİ VE ÖZGÜRLÜĞÜ

“Manisa'da tarıma çok ciddi katkıda 

bulunduk. Yaptığımız tüm yatırımlar esnafa 

yansıyor. Tıpkı birleşik kaplar gibi. Esnaf diğer 

alanları, sektörleri, öğrenciyi, öğretmeni, 

memuru tetikliyor, diğer alanlarda esnafı 

tetikliyor. Biz Manisa'yı ulaşımda da zirve 

yapmak istiyoruz” diyen AK Parti Manisa 

Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, Manisa'nın 

en büyük probleminin turizmde hedeflenen 

seviyeye gelememek olduğunu belirtti. 2019 

Aralık ayı sonunda Ankara-Manisa yüksek 

hızlı trenin Manisalıların hizmetinde olacağını 

ifade eden Özdağ sözlerine şöyle devam etti, 

“Milyonlarca insan seyahat edecek. İnsanlar 

Manisa'ya daha hızlı ulaşacaklar. Manisa'ya 

başka şehirlerden, ülkelerden ortalama yılda 

500 Bin kişi geliyormuş hedefimiz bu sayıyı 2 

Milyona çıkarmak. Daha fazla yerli ve yabancı 

turist gelince bu esnafa yansıyacak. Ankara-

Manisa-İzmir otabanı 8 Milyar Dolara mal 

oluyor. İzmir-Manisa-İstanbul otoban 

çalışmasında 2018 yılında İzmir-Soma, 2019 

yılında da Soma'yı İstanbul ile bağlayacağız. 

2019 sonunda da Manisa'dan İstanbul'a 4 

saatte gidilecek. Bir yandan Sabuncubeli 

tüneli, bir yandan Çandarlı Kuzey Ege 

limanıyla, 46 Göletiyle, 4 yeni büyük barajıyla 

Manisa'ya yatırımlarımız devam edecek. Su 

ihtiyacını artık yerden değil bu barajlardan 

karşılayacağız. 

   Tüm bunları iktidar ve muhalefete mensup 

9 Milletvekiliyle birlikte gerçekleştireceğiz. 

Partiler sadece birer araçtır, amacımız 

Türkiye'nin zenginliği ve özgürlüğüdür. Bugün 

bir parti bir başka dönemde yine başka bir 

parti iktidar olur. Önemli olan Türkiye'nin 

kalkınması, ay yıldızlı bayrağın inmemesi, 

ezanın dinmemesidir. Bunu yapabilirsek 

kendimizi bahtiyar hissederiz. Bizden önce 

çok Bakan'lar, Milletvekilleri geldi, geçti, 

bugün varız yarın yokuz. Hepsi hizmet etti, 

onları hayırla yadediyoruz. Biz de şimdi 

alnımızı ve elimizi kirletmeden hizmet etmek 

için yoğun gayret sarfediyoruz. Esnaf Kredi ve 

Kefalet Kooperatifi Başkanı Sayın recep Çınar 

bir çınar gibi. Manisa esnafını da bir çınar gibi 

kucaklamaya devam ediyor. Kendisini ve 

yönetimini kutluyor, başarılar diliyorum. Biz 

Milletvekilleri olarak esnafımızın her zaman 

hizmetindeyiz.

 Genel kurul hayırlara vesile olsun inşallah. 

Atatürk'ün kurmuş olduğu Türkiye 

Cumhuriyeti devleti ilelebet hür ve özgür 

yaşasın. Ne mutlu Türküm diyene.”

UNCUBOZKÖY'DE HUMMALI ÇALIŞMA 

YUNUSEMRELİ ÖĞRENCİLERDEN ÖRNEK DAVRANIŞ
F a t i h  A n a d o l u  L i s e s i  
ö ğ r e n c i l e r i ,  s o s y a l  
f a r k ı n d a l ı k  p r o j e s i  
kapsamında topladığı gıda 
maddelerini, ihtiyaç sahibi 
vatandaşlara ulaştırılmasını 
sağlamak için Yunusemre 
Belediyesi Gıda Bankası'na 
b a ğ ı ş l a d ı .  D u y a r l ı  
öğrencilerin bu davranışları 
takdir toplarken; toplanan 
erzaklar Gıda Bankası'na 
t e s l i m  e d i l d i .  S o s y a l  
projeleriyle örnek projelere 
imza atan Yunusemre 
Belediyesi'nin, projeleri 
toplumun her kesiminden 
d e s t e k  g ö r ü y o r .  
Bünyesinde oluşturduğu 
gıda bankasına bir katkı da 
F a t i h  A n a d o l u  L i s e s i  
öğrencilerinden geldi. 

Öğrenciler, hayata 
geçirdikleri sosyal farkındalık 
projesi kapsamında 
topladıkları gıda maddelerini 
Yunusemre Belediyesi Gıda 
Bankası'na bağışladı. 

Duyarlı öğrenciler erzakları 
gerçekleştirilen etkinlikle 
kurum yetkililerine teslim etti. 
Etkinliğe Yunusemre Belediye 
Başkan Yardımcısı İdris Avşar, 
AK Parti İl Başkan Yardımcısı 
Selman Alkış, Fatih Anadolu 
Lisesi Müdürü Mehmet Ziya 
Çiçek ve öğrenciler katıldı. 
“AMACIMIZ BİR FARKINDALIK 
YARATMAK” 
Bir farkındalık yaratmak adına 
bu projeyi hazırladıklarını 
belirten 

ÖĞRENCİLERE TEŞEKKÜR ETTİ 
Öğrencilere ve okul yönetimine 
gösterdikleri duyarlı l ıktan dolayı 
teşekkür eden 
Belediye Başkan Yardımcısı İdris Avşar 
ise şunları söyledi: 
“Yunusemre Belediyemizin Gıda 
Bankası'nda pirincinden, şekerine 
kadar birçok gıda maddesi 
bulunuyor. Bizler sosyal bir belediyeyiz. 
Ecdadımız da yardım konusunda 
fakire fukaraya her daim sahip 
çıkıyordu. Ecdadımıza layık olan bir 
toplum olarak bu tür çalışmalarda 
bulunmaya devam edeceğiz. 
Öğrencilerimizin gösterdiği duyarlılık 
bu anlamda çok önemli. Kendilerine 
ve okul yöneticilerine bir kez daha 
teşekkür ediyorum” Etkinlik sonrası 
Gıda Bankası'nı gezen öğrenciler 
çalışmalar hakkında bilgi aldı.

Bilecik'ten Büyükşehir'e Övgüler

Mahalli İdareler İşverenleri Sendikası (MİS), Ocak 
ayı olağan yönetim kurulu toplantısına katılmak üzere 
Manisa'da bulunan Bilecik Yenipazar Belediye Başkanı İlhan 
Özden, Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Aytaç 
Yalçınkaya'yı makamında ziyaret etti. Büyükşehir 
Belediyesi'nin hizmetleri nedeniyle övgüler yağdıran Özden,  
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün'ü kutladı.
Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Aytaç 
Yalçınkaya Bilecik Yenipazar Belediye Başkanı İlhan 
Özden'i makamında konuk etti. MİS Ocak ayı olağan 
yönetim kurulu toplantısına katılmak üzere Manisa'da 
bulunduğunu belirten Yenipazar Belediye Başkanı İlhan 
Özden,” Manisa'ya her geldiğimde kentin çehresinin 
değiştiğini modern bir görünüm kazandığını görüyorum. 
MİS toplantısının ardından da Manisa'yı gezmek ve 
Büyükşehir Belediyesi'nin hizmetlerini yakından görme 
fırsatı buldum. Atatürk Kent Parkı, Çanakkale Şehitleri 
Anıtı gerçekten çok güzel yatırımlar. Hayata geçirdiği 
hizmetlerden dolayı da sizin nezdinizde Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün'ü kutluyorum” dedi. 
Ziyaretlerinden dolayı Yenipazar Belediye Başkanı İlhan 
Özden'e teşekkür eden Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreteri Aytaç Yalçınkaya ise Başkan Ergün önderliğinde 
Manisa'nın 17 ilçesine en iyi hizmetleri kazandırmak için 
çalıştıklarını vurguladı.

Fatih Anadolu Lisesi Okul Müdürü Ziya Çiçek konuya ilişkin yaptığı açıklamada, “Değerlerimizi öğrencilerimize 
benimsetmeye farkındalık yaratmaya çalışıyoruz. Farkındalık yaratma çerçevesinde böyle bir organizasyon yapıldı. 
Yaptığımız bağışların ihtiyaç sahiplerimizin yaralarını sarmasını temenni ediyoruz” diye konuştu. 
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M A N İ S A  B ü y ü k ş e h i r  
Belediyesi Yol Bakım ve Onarım 
Dairesi Başkanlığı ekipleri, Turgutlu 
Çıkrıkçı'da yolun kalitesi ve 
güvenliğini sağlamak, yağmur 
sularının zararlarını bertaraf etmek 
için beton hendek kaplama 
çalışmalarını başlattı. Çalışmanın 
kısa süre içerisinde tamamlanacağı 
belirtildi. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Turgutlu ilçesinde önemli projeler 
hayata geçirdiği Çıkrıkçı 
Mahallesi'ne yeni bir çalışmanın 
daha startını verdi. Daha önce 
asfalt atımı yapılan yolun güvenliği 
için ekipler bu kez de beton 
hendek kaplama işine başladı. 
Çalışmaları Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Turgutlu Koordinasyon 
İşleri Müdürü Kemal İskifoğlu ve 
Çıkrıkçı Mahalle Muhtarı Ömer 
Eryılmaz da takip etti. Yol Yapım 
ve Onarım Dairesi'nden yapılan 
bilgilendirmede, asfaltın ömrünü 
uzatmak ve güvenliğini sağlamak; 
bunun yanı sıra yağmur sularının 
oluşturabileceği zararları bertaraf 
etmek için hendek kaplama işinin 
önemli olduğu belirtildi. Bin 100 
metre uzunlukta olacak hendek 
çalışmasının kısa süre içerisinde 
tamamlanacağı ifade edildi. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi ile 
Celal Bayar Üniversitesi Sağlıklı 
Ya ş l a nma  Uygu l ama  ve  
Araştırma Merkezi arasında 
işbirliği protokolü imzalandı. 
Protokolle Manisa halkının daha 
bilinçli, daha aktif ve daha keyifli 
bir yaşlılık sürmesi hedefleniyor. 

 Manisa Büyükşehir 
Belediyesi ile Celal Bayar 
Üniversitesi Sağlıklı Yaşlanma 
Uygulama ve Araştırma Merkezi 
arasında işbirliği protokolü 
imzalandı. Protokol törenine 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Genç, Celal Bayar 
Üniversitesi Sağlıklı Yaşlanma 
Uygulama ve Araştırma Merkezi 
Müdürü Fatih Özcan, Basın Yayın 
ve Halkla İlişkiler Daire Başkanı 
Erdinç Karaköse, Sosyal 
Hizmetler Daire Başkanı Nursel 
Ustamehmetoğlu, Kültür ve 
Sosyal İşler Daire Başkanı Ergün 
Aksoy ile Sağlık İşleri Daire 
Başkanı Talip Akbaş katıldı. 

      Protokolün ana gayesinin daha 
sağlıklı bir yaşlanmanın sağlanması 
olduğunu belirten Genel Sekreter 
Yardımcısı Mustafa Genç, “Sağlıklı 
yaşlanmak tabi ki çok önemli. 
Üniversitemiz de bu konuda iyi bir 
çalışma gerçekleştiriyor. Biz birlikte 
protokol yapmaktan mutluluk 
d u y u y o r u z .  B ü y ü k ş e h i r  
Belediyesi'nin bütün dairelerinde 
bununla ilgili çalışmalar olacak. Ben 
protokolün hem belediyemiz 
açısından hem üniversite açısından 
hem de bu hizmeti alacaklar 
açısından hayırlı olmasını diliyorum” 
dedi. 
 Celal Bayar Üniversitesi 
Sağlıklı Yaşlanma Uygulama ve 
Araştırma Merkezi Müdürü Fatih 
Özcan ise, “Üniversitemizle 
Büyükşehir Belediyesi arasında 
yapılan bu protokol sadece belediye 
çalışanlarına değil, Manisa halkına 
yansıyacak yönüyle de tüm insanların 
bundan yararlanacağını umuyoruz. 
Bundan sonra da halkımızın daha 
bilinçli, daha aktif ve keyifli bir 
yaşlılık sürmesini hedefliyoruz” diye 
konuştu.             (Haber Merkezi)

Manisa Esnaf ve Sanatkarlar Kredi 
Kefalet Kooperatifi, (MESKOOP) 
65'inci genel kurulunu 
gerçekleştirdi. Genel kurula 25 yıllık 
başkan Recep Çınar, üyelerin 
oylarıyla yeniden başkanlığa seçildi. 
3327 delegeden yaklaşık bin 100'ü 
genel kurulu katıldı. Kooperatifin 
sosyal tesislerinde gerçekleşen 
Genel kurula AK Parti Manisa 
Milletvekilleri Recai Berber ve 
Selçuk Özdağ, Yunusemre Belediye 
Başkanı Mehmet Çerçi, Manisa 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 
Adnan Erbil, AK Parti İl Başkanı Berk 
Mersinli, CHP İl Başkanı Semih 
Balaban, Şehzadeler Belediye 
Başkanvekili Asiye Zurnacı, oda 
başkanları, kooperatif üyeleri ve 
diğer davetliler katıldı. Kongrenin 
Divan Başkanlığı görevini Alaşehir 
Esnaf ve Sanatkarlar Kredi Kefalet 
Kooperatifi Başkanı Halil Gündüz 
Karaoğlan yaptı. 
Saygı Duruşu ve İstiklal Marşı'nın 
ardından başlayan kongrenin açılış 
konuşmasını MESKOOP Başkanı 
Recep Çınar yaptı. Başkan Çınar, 65 
yıldır esnafın yanında yer aldıklarını 
ifade etti. Başkan Çınar şöyle 
konuştu: “Önceden her yıl kongre 
yapıyorduk. Bir yıl seçimli bir yıl 
mali. Ama yeni karar alındı. 
Kongreler 3 yılda bir yapılacak. Bu 
kongreden sonra 2021'e kadar genel 
kurul yok.” 

 Ç ı n a r,  M a n i s a  e s n a f  v e  
sanatkârlarına 118 milyon lira 
Halkbank hazine destekli kredi 
dağıttıklarını söyledi. Bütçe ve 
varlıkları ile 250 Milyon liralık risk 
üstlenildiğini ifade eden Çınar,  bu 
rakamların Manisa ekonomisinde 
önemli derecede yer tuttuğunu 
ifade etti.  Çınar,  TESKOMB 
genelgesi çerçevesinde 8 Ağustos-
29 Eylül 2017 tarihleri arasında 
gerçekleşt ir i len Kooperat i f  
takibinde bulunan borçların 
y e n i d e n  y a p ı l a n d ı r ı l m a s ı  
kapsamında 323 adet üyeye ait 
senet yapılandırılarak takip 
oranında önemli bir düşüş 
sağlandığını kaydetti.  Başkan 
Çınar genel kurulda, hizmet 
anlayışlarında kimsenin etnik 
kimliğine bakılmadan, siyasi 
görüşü sorgulanmadan, ayrımcılık 
veya korumacılık yapılmadan hak 
edene hakkının veri ldiğini,  
herkese kapılarının açık olduğunu 
şeffaf bir şekilde hizmetlerini 
sürdürdüklerini önemle belirtti. 
Genel kurulda 3 milyon 500 bin 
liralık 2018 yılı tahmini bütçe 
kabul edildi. Yönetim ve denetim 
kurulları ayrı ayrı ibra edildi. 

Başkan Çınar, konuşmasında 

Afrin Harekatı'na da yer verdi. 

Çınar Afrin harekatının başarılı 

olması temennisinde bulundu.  

(Haber Merkezi)

SOKAK HAYVANLARI
     ''Çağdaşlık'' kelimesinin en kısa anlamı yaşadığımız çağ'a uyumlu olmak.Neden böyle giriş yaptığımı 
yazımı sonunda anlatacağım.
        Manisa sokaklarında azımsanmayacak sayıda kedi ve özelliklede köpek var. Onlarda bu şehrin 
yaşayanları ve sıcak hava, soğuk hava onlarıda etkilediği gibi açlık,tokluk da onları bekleyen bir durum. Son 
zamanlarda özellikle çarşı diye tabir ettiğimiz merkezde, kaldırım kenarlarında hazır kedi,köpek mamalarını 
sizlerde görüyorsunuzdur. Artık hayvanlarıda hazır ürünlerle tanıştırmış olduk. Bu ürünlerden hayvanların da 
bir şikayeti yok hatta büyük bir  iştahla yediklerinden kilo da almışlar. Zaten bu konuda benimde bir 
muhalefetim yok. 
        Belediyeler sokak hayvanlarını kontrol altında tutmaya çalışıyor ve hayvanların kulaklarında kontrol 
altında olduklarını gösteren etiketler mevcut. Manisa büyükşehir belediyesi geçici hayvan barınağı ile bu 
alanda hizmet veriyor.
        Benim hep düşündüğüm ve vatandaş olarak başıma gelirse ne yaparım diye dertlendiğim bir konu vardı. 
Bende açtım telefonu ve büyükşehir çözüm merkezini aradım. Hem de bir tatil günü ve akşam vakti. Hem 
sorumun cevabını almak için aradım hem de böyle bir gün ve saatte belediyeye ulaşılabiliyormu onu öğrenmek 
istedim.
Kısa bir beklemeden sonra bir görevli telefonu açtı hemen sorumu aktardım: Vatandaş (Olmasın ama) aracıyla 
bir hayvana çarptı ve aksilik ya hemde en olmadık bir saat'te. Şimdi nereden veteriner bulacaksın ve ne 
yapacaksın. 
Zor bir durum. Ben belediyeden böyle bir konuda çare olmasını isterim dedim. 
Görevli de bana böyle bir durumda, bulunduğumuz yerin sorumluluk sahasında olan belediyeyi aradığımızda 
onların gelip hayvanı alıp büyükşehir belediyesi görevlilerine teslim ettiğini, sonra veteriner eşliğinde 
gerekenin yapıldığını hatta sadece araç'la çarpma durumu değil hayvanların birbirini yaralaması dahil tüm 
durumlarda gereken tedavinin yapıldığını açıkladı. 
İşte bu. Manisa büyükşehir belediyesini samimi olarak tebrik ediyorum.
Yazımın başında çağdaşlıktan bahsetmiştim ya işte bu çağdaşlıktır, çağın getirilerini hizmete dökmektir.
         Son olarak gözlemlediğim bir durumu burada aktarmak istiyorum. Sokaklarda bulunan ve kimseye pek 
bir zararı olmayan hayvanlar bulundukları alanı sahiplendikleri için yabancı köpekleri gödüklerinde 
havlamayla ciddi tepki vermeye başlayınca, genelde çocuk ve kadınları korkutabiliyorlar. Korkup kaçanlara, 
saklananlara uzaktan şahit oldum hatta bir iki durumda yardımcı olmak için olaya dahil oldum. Bu durum 
çarşının orta yerinde bile yaşanabiliyor. Bu tür vakaların önüne geçmek için birşeyler yapılmalı diye 
düşünüyorum.

ALLAH'a Emanet Olun …

Kooperatifin 14 milyon TL gibi nakit 
parası olduğunu ifade eden Çınar, 
“Manisa'ya bir okul kazandırmak 
istiyoruz. Ana sözleşmede yer 
olmamasına rağmen mücadele 
ediyoruz. TESKOMB başta olmak 
üzere bakanlığımızdan izin alarak o 
yasal prosedürü yerine getirirsek 
okulu yapmak istiyoruz. Şifahen de 
olsa sonucu aldık. Önümüzdeki 
günlerde gerekli iznin çıkacağına 
inanıyorum. Karar alamıyoruz. 
Olağanüstü bir genel kurlar bunun 
kararını alacağız. Allah nasip ederse 
startı vererek bir dahaki genel 
kurula kadar okulumuzu 
kazandırmak istiyoruz” dedi.

Faaliyet raporlarının görüşülmesinin 

ardından söz alan Manisa Şoförler 

ve Otomobilciler Odası Başkanı ve 

MESKOOP Başkanvekili Yusuf Enli, 

bir konuşma yaptı. Enli, yeni 

yönetimde yer almaması ve yerine 

başka bir ismin alınmasıyla ilgili 

konuştu. Enli şöyle dedi: “Recep 

ağabeyimle hukukum farklıdır. 

Birlikte büyüdük. Çelik çomak 
oynadığımız zamanları 
hatırlıyorum. 70 yaşındayım. Bana 
'yaşlısın' dedi. Buna saygı 
duyuyorum. Kol kırılır yen içinde 
kalır. Bir mesaj vereyim diye 
düşünüyorum.”
Başkan Çınar ise şunları söyledi: 
“21 yıl boyunca en çok kendisiyle 
tartıştım. Ama bunlar dışarıya aks 
etmedi. Çünkü bunlar bireysel 
değil toplumsal olduğu içindi. 
Esnaf için tartıştık. Yönetim 
kurulundan ayrılıyor. Ama 
gönlümüzden ve kalbimizden 
ayrılmayacak.
 Çocukluk fotoğraflarımız hala 
duruyor. Kolay bir ayrılık da değil. 
Keşke böyle olmasaydı. Sevgili 
Yusuf, sen 68 yaşındasın, ben 70 
yaşındayım. Akılla işler yapılır. 
Maraton koşmuyoruz. Kendimi 
orada hissettiğim an huzuruna 
gelir eyvallah diyeceğim. 
Arkadaşımızın başkan 
yardımcılığından feragat etmesini 
istedim. Ayak oyunu yapmadım, 
yapmam da. Üzüntülerimi 
söylemek istiyorum. Allah 
kendisinden razı olsun.”

Recep Çınar başkanlığındaki 

kooperatif yönetim kurulunda Sait 

Başbelen, Mehmet Üzen, Destan 

Bulgay, Cemal Yıldız, denetleme 

kurulunda ise Zeki Apak ve Mesut 

Dalkara yer aldı.

Başkan Çelik, Özten ve yönetimini ziyaret etti
Şehzadeler	Belediye	Başkanı	Ömer	Faruk	Çelik,	Milliyetçi	Hareket	Partisi	Şehzadeler	İlçe	Başkanı	Şener	Özten	ve	yönetimini	ziyaret	etti.	Başkan	

Çelik	ziyarette,	MHP	Genel	Başkanı	Devlet	Bahçeli'nin	Milli	Mutabakat'tan	yana	tavır	almasından	dolayı	duyduğu	memnuniyeti	dile	getirerek	

MHP'ye	teşekkür	etti.Şehzadeler	Belediye	Başkanı	Ömer	Faruk	Çelik,	MHP	Şehzadeler	İlçe	Başkanı	Şener	Özten	ve	yönetimini	teşkilat	binasında	

ziyaret	etti.	Yapılan	ziyarette	MHP	Şehzadeler	İlçe	Başkanı	Şener	Özten'in	yanı	sıra	yönetim	kurulu	üyeleri	ile	Şehzadeler	Belediye	Meclis	üyeleri	

Mustafa	Erten	ve	Sezgin	Say	hazır	bulundu.Milliyetçi	Hareket	Partisinin	milli	menfaatleri	göz	önüne	alarak	ülke	menfaatleri	noktasında	dik	

duruşlu	bir	tavır	sergilediğini	ifade	eden	Şehzadeler	Belediye	Başkanı	Ömer	Faruk	Çelik	“Milliyetçi	Hareket	Partisi	Şehzadeler	İlçe	Başkanımız	

Sayın	Şener	Özten	ve	yönetimine	bir	ziyarette	bulunuyoruz.	Kendisi	ilk	göreve	geldiğinde	bizleri	yönetimi	ile	birlikte	ziyaret	etmişlerdi.	Değerli	

Başkanımıza	 ve	 yönetimine	 başarı	 dileklerimi	 sunuyorum.	 Bilindiği	 gibi	 son	 zamanlarda	 Ülkemizin	 üzerinde,	 Türkiye'nin	 büyümesini	 ve	

güçlenmesini	istemeyen	şer	güçler	tarafından	birçok	oyunlar	oynanmak	isteniyor.	

Bu	nokta	da	Milliyetçi	Hareket	Partisi	Sayın	Dr.	

Devlet	 Bahçeli'nin	 siyasi	 kaygıları	 bir	 kenara	

b ırakarak , 	 Türkiye'n in 	 i s t ikrar ından , 	

büyümesinden	 ve	 güvenliğinden	 yana	 tavır	

takınmıştır.	 Ben	 bu	 vesile	 ile	 değerli	 İlçe	

Başkanımızın	 şahsında	 MHP	 Genel	 Başkanına	

bu	ülkenin	bir	evladı	olarak	önce	Türkiye	dediği	

için	 çok	 teşekkür	 ediyorum.	 Ülkemizin	 zor	

zamanında	yapılması	gereken	bir	ve	beraberlik	

noktasında	 atılması	 gereken	 adımları	 MHP	

Genel	 Başkanı	 atmışlardır.	 Bu	 mesele	 partiler	

üstü	 bir	 meseledir,	 Türkiye	 meselesidir.	

Ülkemizin	 menfaati	 yönünde	 takınmış	 olduğu	

tavır	bizleri	 ziyadesi	 ile	mutlu	etmiştir.	Bunun	

yanı	sıra	Şehzadeler	ilçemizde	ki	çalışmalarımız	

ile	ilgili	olarak,	zaten	değerli	Başkanımız	ve	ekibi	

ile	 sürekli	 bir	 araya	 gelebiliyoruz.	 Belediye	

Meclisimizde	 MHP	 grubu	 ile	 her	 meclis	

toplantısı	öncesinde	istişarelerde	bulunuyoruz.	

Aldığımız	birçok	kararı	da	müşterek	bir	şekilde	

alıyoruz.	

“BELEDİYE	 BAŞKANIMIZLA	 HER	

ZAMAN	İSTŞİRE	HALİNDEYİZ”

Şehzadeler	Belediye	Başkanı	Ömer	

Faruk	Çelik	ile	şehri	ilgilendiren	

konularda	sürekli	olarak	istişare	

halinde	olduklarını	ifade	eden	MHP	

Şehzadeler	İlçe	Başkanı	Şener	Özten	

“Değerli	Belediye	Başkanımız	ile	

şehrimizi	ilgilendiren	tüm	konularda	

sürekli	olarak	istişare	ediyoruz.	

Gerçekten	de	kendisini	seviyoruz.	Her	

şey	Manisa	için	diyerek	her	konuda	bir	

birimize	yardımcı	oluyoruz.	Genel	

Başkanımız	Devlet	Bey'in	de	dediği	

gibi	bir	Milli	Mutabakat	konusu	

Türkiye'nin	gündeminde.	Bu	konuda	

da	elimizden	geldiği	ölçüde	bir	

birimize	destek	olursak	bu	bizi	mutlu	

edecektir.	Bu	nazik	ziyaretinizin	bizleri	

çok	memnun	ettiğini	ifade	ediyor,	

teşekkür	ediyorum”	dedi.

Belediye	 olarak	 yaptığımız	 tüm	 etkinlik,	 açılış	 ve	

törenlerimizde	 değerli	 Başkanımız	 bizleri	 hiç	 yalnız	

bırakmıyor.	 Değerli	 Başkan	 ve	 yönetimine	 bugüne	

kadar	 ki	 destek	 ve	 katkıları	 nedeni	 ile	 çok	 teşekkür	

ediyorum.	 Bundan	 sonra	 da	 birlikte	 yaşadığımız	 bu	

şehir	 için	 gelecek	 olan	 bütün	 önerilerini,	 şikâyet	 ve	

taleplerini	 dikkate	 alacağımızı	 da	 ifade	 etmek	

istiyorum”	dedi.

Asfaltın Güvenliği İçin Hendek Kaplanıyor  

Büyükşehir ile CBÜ Arasında İşbirliği Protokolü

Büyükşehir ilkyardım eğitimlerine devam ediyor

Manisa Büyükşehir Belediyesi, personellerine yönelik verdiği ilk 
yardım eğitimlerine devam ediyor. 2017 yılı içinde toplam 157 personel 
ilkyardım eğitimi alarak, sertifikaları verildi. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi vermiş olduğu hizmet içi 
eğitimlerini tüm hızıyla sürdürerek, personelin hizmet kalitesini 
arttırmaya devam ediyor. 6331 Sayılı İş Sağlığı Ve Güvenliği Kanunu 
gereği belediye personellerine Sağlık İşleri Dairesi Başkanlığı İş Sağlığı Ve 
Güvenliği Şube Müdürlüğü aracılığıyla İl Sağlık Müdürlüğü tarafından 
ilkyardım eğitimi verilmektedir. 2018 yılı itibari ile toplamda 157 
personele ilkyardım eğitimi verilerek sertifikaları teslim edildi. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi'nin hedefleri arasında bulunan tüm personellere ilk 
yardım eğitim programı ile sertifikalandırılması amacıyla İş Sağlığı ve 
Güvenliği Şube Müdürlüğü çalışmalarını sürdürüyor. Bu kapsamda 14-15 
Ocak tarihleri arasında ilkyardım eğitimi verilen 18 personel İl Sağlık 
Müdürlüğü tarafından gerçekleştirilen teorik ve pratik sınavlarını 
başarıyla tamamladı. 
Konu ile ilgili açıklama yapan Sağlık İşleri Dairesi Başkanı Talip Akbaş, 
yerinde ve zamanında yapılarak hayat kurtarmayı amaçlayan ilkyardım 
eğitimlerinin süreceğini ve tüm personellerin ilkyardım bilgisini 
edinmelerinin hedeflendiğini kaydetti.

Hayvanların Sağlığı İçin
MANİSA Büyükşehir 

Belediyesi,  büyükbaş ve 
k ü ç ü k b a ş  h a y v a n l a r d a  
e n f e k s i y o n  n e d e n i y l e  
oluşabilecek can kayıplarının 
önüne geçebilmek amacıyla 
b a ş l a t t ı ğ ı  d e z e n f e k t e n  
uygulamasını tüm hızıyla 
sürdürüyor. Bu kapsamda 
Akh i sa r  i l çes i  Baş lam ış  
Mahallesi'nde de hayvan bakımı 
yapılan ağıl ve sayalarda Sağlık 
İşleri Daire Başkanlığı ekipleri 
t a r a f ı n d a n  i l a ç l a m a  
uygulamaları yapıldı.

Hayvancılıkla uğraşan 
üreticilerin gelir artışına destek 
sağlamak ve yerelde 
kalkınmanın gerçekleşmesi 
adına çeşitli projelere imza 
atan Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, kış aylarında da 
büyükbaş ve küçükbaş 
hayvanların ağıl ve sayalarda 
karşılaştığı mikrobik sorunlar 
yüzünden can kayıpları 
yaşamaması için 

dezenfekten uygulamaları 
gerçekleştiriyor. Bu 
kapsamda Akhisar ilçesi 
Başlamış Mahallesi'nde de 
hayvan bakımı yapılan ağıl 
ve sayalarda ilaçlamalar 
yapıldı. Akhisar Koordinatörü 
Doğan Ensivri'nin de katıldığı 
uygulamada, ağıl ve 
sayalarda yoğun bir çalışma 
programa uygulandı. Hayvan 
üretimi yapan vatandaşlar, 
hayvan bakımı ve üretimi 
yaptıkları yerlerin sağlıklı 
olması için Manisa 
Büyükşehir Belediyesi 
tarafından gösterilen ilgi ve 
destek dolayısıyla 
teşekkürlerini iletti. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Sağlık 
İşleri Dairesi tarafından 
dezenfekten uygulamalarının 
devam edeceği belirtildi.

25 Yıllık Başkan Güven Tazeledi
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Büyükşehir’den Çiçekli ve Sindel’de Karla Mücadele

Manisa Büyükşehir Belediyesine bağlı karla 
mücadele ekipleri, Gördes’in yüksek rakımlı 
bölgelerini etkileyen kar yağışının ardından 
yol açma ve tuzlama çalışması başlattı. 
Çiçekli ile Sindel Mahalleleri arasında yol 
açma ve tuzlama çalışması gerçekleştiren 
ekipler, Kalemoğlu, Çiçekli Mahalleleri 
arasında ise tuzlama çalışması yürüttü.
Manisa’nın Gördes ilçesinde yüksek rakımlı 
bölgelerde etkili olan kar yağışı, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı karla 
mücadele ekiplerini alarma geçirdi. 
Vatandaşların kar yağışından olumsuz 
etkilenmemesi adına harekete geçen ekipler, 
ilçede 

Çiçekli ile Sindel 
Mahalleleri arasında yol 
açma ve tuzlama 
çalışması gerçekleştirdi. 
Ekipler ayrıca Kalemoğlu, 
Çiçekli Mahalleleri 
arasında ise tuzlama 
çalışması yürüttü. 
Büyükşehir Belediyesi’nin 
karla mücadele 
ekiplerinin büyük bir 
özveri ile görevlerini 
yerine getirdiğini dile 
getiren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi 
Gördes Koordinatörü Alp 
Safa Gökkaya, 
“Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz 
Ergün’ün talimatlarıyla 
vatandaşlarımızın 
yağıştan dolayı herhangi 
bir olumsuzluk 
yaşamaması için 
ekiplerimiz büyük çaba 
sarf etti” dedi

Temiz Bir Gölmarmara İçin

Manisa Büyükşehir Belediyesi, il genelinde sorumluluk sahasında 
bulunan cadde ve sokakların temizliği için yoğun bir çalışma yürütüyor. 
Bu kapsamda Gölmarmara ilçesine bağlı ana arterler, Büyükşehir 
ekiplerince rutin olarak temizleniyor.
Temiz bir Manisa için il genelinde önemli proje ve çalışmalara imza 
atan Manisa Büyükşehir Belediyesi, sokak ve cadde temizliği 
hizmetlerini de hassasiyetle sürdürüyor. 17 ilçede sorumluluk sahası 
olan cadde ve sokakların günlük temizleme işini sürdüren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi ekipleri, Gölmarmara’da da Atatürk Bulvarı, 
Başöğretmen Sabri Bulut Caddesi ve Uğur Mumcu Caddesi’nde 
temizlik yaptı.

Bu Sergide Sanat Var
MANİSA Büyükşehir Belediyesi, Ocak ayı kültür-sanat etkinlikleri kapsamında Eğitime 
Katkı Derneği işbirliğiyle ‘Naht Sanatı Sergisi’ açtı. Sanatçı Hasan Kabadağ’ın 
eserlerinin yer aldığı sergi, büyük beğeni topladı.
Manisa Büyükşehir Belediyesi, aylık kültür-sanat etkinlikleri kapsamında Manisa 
Eğitime Katkı Derneği işbirliğiyle ‘Naht Sanatı Sergisi’ açtı. Açılış töreni öncesi Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Şehzadeler Mehteri ve Manisa Semazenler Derneği’nin minik 
semazenleri gösteri yaptı. Gösteri, sergi açılışına katılan vatandaşlar tarafından ilgiyle 
takip edildi. Fatih Sergi Salonu’nda gerçekleştirilen serginin açılış törenine Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkan Vekili Mehmet Güzgülü, Genel Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Genç, Başkan Danışmanı Mimar Azmi Açıkdil, Sosyal Hizmetler Dairesi 
Başkanı Nursel Ustamehmetoğlu, Kültür ve Sosyal İşler Dairesi Başkanı Ergün Aksoy, 
Eğitime Katkı Derneği Başkanı Süleyman Sami İlker ve çok sayıda Manisalı katıldı. 
Ahşap oyması eserlerinin yer aldığı sanatçı Hasan Kabadağ, “İnsana yapılan yatırım 
en faydalı yatırımdır.

Bir yılda 99 adet çalışma ürettik ve 
ürettiğimiz çalışmalarımızı bu sergimizde 
sergileyeceğiz. Bu sergiden elde 
edeceğimiz gelirin tamamı derneğimize 
bağışlanacak ve dernek vasıtası ile 
öğrencilerimizin eğitim masrafları 
karşılanacaktır” dedi.
Türk-İslam Sentezi
Kabadağ’ın ardından söz alan Manisa 
Celal Bayar Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Dekanı ve Eğitime Katkı Derneği Başkanı 
Prof. Dr. Süleyman Sami İlker de, serginin 
önemine vurgu yaparak, emeği geçenlere 
teşekkür etti. Son olarak Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkan Vekili 
Mehmet Güzgülü söz aldı. 

    Başkanvekili Güzgülü konuşmasında; 
“Bu normal bir açılış değil. Burada dostlar 
var, burada hayır sahipleri var. Programı 
düzenleyen arkadaşlarımız Türklüğün 
geleneğini, Türklüğün hissini ve İslam’ın 
değerini anlatmaya çalışmışlar. 

Sema gösterisi ve mehter gösterisi çok güzel 
olmuş çok teşekkür ederiz. Bazı kesimlerin 
bilmediği bir sanat dalı ile 
beraberiz.Baktığımızda Türk geleneği İslam’la 
sentezlenmiş ve gayet güzel eserler meydana 
çıkmış. Burada yapacağımız katkılarla Eğitime 
Katkı Derneği’ne ne kadar destek verirsek bizler 
okuma şansı az olan çocuklarımıza destek 
veririz. Bu nedenle bu gönül dostlarımızın bütün 
katkılarından dolayı dernek üyelerine çok 
teşekkür ediyorum” ifadelerini kullandı.
Konuşmaların ardından serginin açılış kurdelesi 
kesildi ve protokol üyeleri sergiyi gezdi, eserleri 
tek tek inceledi.

Gençlik Merkezlerinde Bahar Dönemi
MANİSA Büyükşehir Belediyesi 

bünyesinde hizmet veren Atatürk Gençlik 
Merkezi ve Bahri Sarıtepe Gençlik 
Merkezi'nde 2018 bahar dönemi kurs 
kayıtları başladı. Meslek edinmek ve 
kendini her alanda geliştirmek isteyenlere 
rehber olmaya devam eden Gençlik 
Merkezleri'nde kayıtların 20 Şubat'a kadar 
devam edeceği belirtildi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Bahri Sarıtepe Gençlik Merkezi ve Atatürk 
Gençlik Merkezi, geniş bir yelpazede 
hizmet sunan ve kentin prestijl i 
eğitimleriyle 2018 yılı bahar dönemi 
kurslarına başlıyor. Meslek edinmek ve 
kendini her alanda geliştirmek isteyenlere 
rehber olmaya devam eden Gençlik 
Merkezleri'nde 2018 bahar dönemi kurs 
kayıtları başladı.

20 Şubat Son Gün
15 Ocak'ta başlayan başvuru tarihi, 20 Şubat'ta sona erecek. Gençlik Merkezlerinde telkariden hızlı 

okumaya, ahşap boyamadan ilk yardıma, enstrümandan, Latin danslarına, işaret dilinden, Halk oyunlarına,  
Bilgisayar'dan, Hasta Kayıt Kabul kursuna kadar çok geniş bir yelpazede kurs seçeneği bulunuyor. 
Vatandaşların tercih ettikleri kurslara 20 Şubat mesai bitimine kadar başvurması gerekiyor. 12 yaşından 
üzeri herkes kurslara kayıt yaptırabilecek.

Kayıt İçin Gerekli Evraklar
Manisa Büyükşehir Belediyesi Bahri Sarıtepe Gençlik Merkezi ve Atatürk Gençlik Merkezi'ndeki meslek 
edindirme kurslarına kayıt için gerekli evraklar; 1 adet fotoğraf, kimlik fotokopisi, Sicil numarası (Büyükşehir 
Belediyesinden alınacaktır

Gölmarmaralı Üreticiler Büyükşehir'le Kalkınacak
MANİSA Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı, Gölmarmara ilçesine bağlı Çömlekçi, Hıroğlu 
ve Beyler mahallelerini ziyaret ederek, ilçede 
Büyükşehir Belediyesi desteğiyle hayata geçirilen kırsal 
yatırımlar yerinde incelendi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığına Bağlı Kırsal Kalkınma Şube Müdürü Yılmaz 
Usta, Tarım ve Hayvancılık Şube Müdürü Şadan Aslay ve 
Veteriner Hekim Halil Erşahin, Gölmarmara ilçesine bağlı 
Çömlekçi, Hıroğlu ve Beyler mahallelerini ziyaret ederek, 
üreticilerle bir araya geldi. Kırsal Hizmetler Dairesi 
temsilcilerine Manisa Büyükşehir Belediyesi Gölmarmara 
Koordinatörü Ahmet Cülen de eşlik etti. İlçede arıcılıkla 
geçimini sürdüren Mustafa Savaşcı'ya teslim edilen ana 
arıları da yerinde inceleyen ekip, arıların bakımını yapan 
Orhan Türkan ile sohbet etti. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından verilmiş olan 
ana arılardan memnun olduklarını ifade eden üreticiler, 
verimin daha fazla olduğunu dile getirdiler.

Başkan Ergün'e Teşekkür
 Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hizmetler 
Dairesi ekipleri, Çömlekçi ile Hıroğlu Mahallesi'ndeki 
üreticilerin yararlanacağı 100 ton kapasiteli tarımsal 
sulama havuzunda da incelemede bulundu. Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün öncülüğünde 
tarımsal kalkınmayı geliştirecek projelerin 
Gölmarmara'da da bir bir hayata geçtiğini belirten Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Gölmarmara Koordinatörü Ahmet 
Cülen, Gölmarmaralı üreticiler adına Başkan Ergün'e ve 
Kırsal Hizmetler Dairesi Başkanlığına teşekkür etti.

Şehir Tiyatrosu Mahkûmlara da Moral Oldu
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Şehir Tiyatrosu, ortaya koyduğu 
yetişkin ve çocuk oyunlarıyla 
yüz binlerce Manisalıya 
ulaşırken, oyunlarından 
mahkûmları da mahrum etmedi. 
2009 yılından bu yana yapılan 
uygulamayla serbest denetim 
kapsamında her ay 100 
mahkûma özel gösterim 
gerçekleştirildi.

Her ay yetişkin ve çocuk izleyicilere yönelik oyunlarıyla binlerce Manisalı sanatsevere ulaşan 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatrosu, çeşitli nedenlerle cezaevinde bulunan mahkûmlara 
yönelik özel gösterimleriyle de moral oldu. Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün 
öncülüğünde Manisa'da kültür ve sanata en güzel katkıyı sunmak için çalıştıklarını belirten Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatrosu Genel Sanat Yönetmeni Tayfun Şengöz, serbest denetimlik 
kapsamında her ay ortalama 100 mahkûma salonlarını kapattıklarını belirterek, onlara tiyatroyla 
moral olmaya çalıştıklarını söyledi.

Turgutlu'da 2. Çam Sokak Yenileniyor 

MANİSA Büyükşehir Belediyesi, Turgutlu ilçesi Mustafa 
Kemal Mahallesi 2. Çam Sokakta kaldırım ve bordür taşı düzenleme 
işlerini sürdürüyor. Çalışma tamamlandığında bölge sakinleri 
yenilenmiş, modern görünümlü bir alan daha kazanacak.

İl genelinde önemli projeler yürüten Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Turgutlu'da hummalı çalışmalarını sürdürüyor. Bu 
kapsamda 2. Çam Sokakta yenileme çalışmaları start aldı. Bir 
dönem bölgedeki yolun bozukluğundan sıkıntılar yaşayan esnaf 
ve vatandaşlar, çalışmaların başlamasıyla rahat bir nefes aldı. 
Kaldırım ve bordür taşı düzenleme safhasındaki çalışmada parke 
taşlarının da kaplanmasıyla, yol tamamen yenilenmiş ve modern 
bir görünüme kavuşmuş olacak.

600 YILLIK YÖNTEM  İLE ZEYTİN YAĞI ELDE EDİYOR
Manisa'nın Akhisar ilçesi Başlamış 
mahallesinde yaşayan Yoldaş ailesi 
600 yıllık yöntem ile zeytin yağı 
elde ediyor.

Manisa'nın Akhisar ilçesi Başlamış 
mahallesinde yaşayan Ahmet 
Yoldaş ve Cemile Yoldaş çifti kendi 
bahçelerinden topladıkları 
zeytinlerden  zeytin yağı 
fabrikalarının atası olarak bilinen 
yöntem ile  kendi ihtiyaçları kadar 
zeytin yağı üretiyor. Her yıl 200 kg 
zeytin yağı elde ettiğini aktaran 
Ahmet Yoldaş "600 yıllık yöntem 
ile yağ çıkarma işlemi 
gerçekleştiriyoruz. Biz ömrümüz 
boyunca bu yağı yedik. 
Alışkanlığımızdan dolayı her yıl bu 
şekilde yağ yapıyoruz. Bu yağ 
tamamen insan gücü ile oluyor. 
Zeytini dalından topluyoruz.  
Burada pişiriyoruz" ifadelerini 
kullandı.

YOLDAŞ"MANİSA İLİNDE BENDEN BAŞKA BU YÖNTEMLE ZEYTİN YAĞI 
YAPAN YOK"

Pişirilen zeytinlerin 3 hafta beklediğini söyleyen Ahmet Yoldaş "zor bir iş 
yapıyoruz. Bazen çocuklarım ve torunlarım da yardım ediyor. Komşular  
yardıma geliyor. Hep birlikte bu zeytin yağı yapma işlemini gerçekleştiriyoruz. 
Genç nesil böyle yağ yapmayı bilmez. Özellikle yaşlılar bu zeytin yağını bilir.  
Bu yağın ismine kese yağı denir.  Akhisar'da  ve  Manisa'da benden başka 
böyle yağ üreten yok. Şimdi artık zeytinler  fabrikalarda işleniyor. Yağları 
anında teslim ediliyor"  dedi.

DEDEMDEN VE BABAMDAN KALMA  MALZEMELERİ KULLANIYORUM

Kullanılan tüm malzemelerin tamamının  baba ve dedesinden kaldığını aktaran  Ahmet 
Yoldaş "gücüm yettiğince ihtiyacım kadar  zeytin  yağı yapmaya devam edeceğim.  Bu yağı 
kesinlikle  satmıyorum fazla da zeytin yağı üretmiyorum. Benim kendi ihtiyacım kadar 
üretiyorum" şeklinde konuştu.

Eşi  Cemile  Yoldaş  ise "Asıl zeytin yağının atası bu mekanizmadır.  Önceden zeytin yağı 
fabrikaları yoktu. Bizde buradan elde ettiğimiz zeytin yağına alıştık.  Her yıl bu 
mekanizmadan ihtiyacımız kadar zeytin yağı alıyoruz" ifadelerini kullandı.
HABER:KENAN YÜCEEL/MANİSA
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 Bu çerçevede fakülte bünyesinde 
yürütülen hazırlıklar tamamlanma 
aşamasına geldi ve iş dünyasında 
etkin kurumlarla ortaklıklar 
kurulmaya başlandı. Bu kapsamda 
MCBÜ İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Mustafa 
Mıynat ile İzmir Serbest 
Muhasebeci Mali Müşavirler Odası 
Başkanı Vedat Adak bir iyi niyet 
protokolü imzaladılar. Protokol 
töreninde MCBÜ İİBF İşyeri 
Uygulama Koordinatörü Yrd. Doç. 
Dr. Coşkun Çılbant ve Kamu 
Yönetimi Bölümü Başkanı Doç. Dr. 
Serhat Baştan da yer aldı.

İzmir SMMMO hazırlanan protokol 
çerçevesinde, kendi üyeleri ile 
geleceğin iş dünyasının genç ve 
dinamik çalışanlarını oluşturacak 
mezun olmaya hazırlanan öğrenciler 
arasında bir irtibat noktası olacak. 
Belirlenen öğrenciler iki kurumun 
uygun gördüğü iş yerlerinde, 5 
Mart’tan itibaren 15 hafta boyunca 
“İş Yeri Uygulama Eğitimi” 
alacaklar. Öğrenciler okuldaki teorik 
derslerini başarıyla tamamlamış 
olanlar arasından seçilecek.

Protokol töreninde konuşan MCBÜ 
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Mustafa Mıynat, 

Türkiye’de iş dünyasının çeşitli 
sektörlerinin, taleplerine ve iş 
uygulamalarına uygun işgücü 
bulamamaktan yakındıklarını; bu 
yüzden iş dünyasının çeşitli 
aktörlerinin de paydaş olarak eğitim 
sürecine katılmaları yoluyla bu 
sorunu çözebilecek etkin bir model 
geliştirdiklerini belirtti. Prof. Dr. 
Mustafa Mıynat, “Uygulayarak 
öğrenme, teorinin pratiğe 
aktarılması, gençlerin 
dinamizminden yararlanma ve iş 
atmosferini soluyarak öğrencilikten 
çalışma hayatına tedrici geçiş, bu 
eğitim modelinin yararları olacaktır” 
dedi.

İzmir SMMMO Başkanı Vedak Adak 
ise ülkemizin gençlerine sahip çıkma 
adına; hem teoride aktarılamayanı 
işyerinde aktarma, hem de belki de 
aradığı karakterde çalışanı bulan 
üyelerinin eğitime aldıkları gençleri 
kendi iş taleplerine göre yetiştirerek 
istihdam etme şansı verdiği için bu 

modele destek verdiklerini belirtti. 
Uygulamayı ülke ekonomisinin 
geleceğinin teminatı olan nitelikli 
insan kaynağı oluşturmanın iyi bir 
yolu olarak gördüklerini söyleyen 
Adak, “Ayrıca öğrencilerimizin 
uygulama derslerini kurumsal bir 
çatı altında organize etmek, anne 
babalara ve bizim gibi onlar adına 
kaygı duyan, onlara değer veren 
sorumlu bireylere güven verecektir” 
dedi.

Genellikle staj ile karıştırılan “İşyeri 
Uygulama Eğitimi”, bir staj değil 
tam zamanlı ve işyeri kurallarına 
uygun olarak çalışmayı gerektiren 
bir ders niteliğinde. Öğrenciler 
zamanlarını haftanın bütün iş 
günlerinde işyerlerinde bir çalışan 
gibi geçirecekler. Eğitimini aldıkları 
işi bütün yönleriyle uygulama içinde 
öğrenecekler. Öğrencilerin işyerinde 
% 90 devam zorunluluğu bulunuyor. 
Başarı durumları ise işyerinden bir 
eğitim sorumlusu ile İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesinden bir izleyici 
öğretim elemanının birlikte 
değerlendirmesi sonucu belirlenecek. 
Bu dersi başarı ile tamamlayamayan 
öğrenciler fakülteden mezun 
olamayacaklar.
(Haber  Merkez)

MCBÜ ile İzmir SMMMO Arasında Eğitim İş Birliği
Bu yıl uygulamaya geçilen yeni bir proje ile Manisa Celal Bayar Üniversitesi İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakültesi öğrencileri, eğitimlerinin 8. yarıyılında bizzat işyerlerinde 
çalışarak iş hayatına hazırlanacak.

   Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik, 
Milliyetçi Hareket Partisi 
Manisa İl Başkanı Erkan 
Öztürk' ü makamında 
ziyaret etti. Yapılan 
ziyarette Başkan Çelik'i 
MHP İl Başkanı Erkan 
Öztürk'ün yanı sıra İl 
Kadın Kolları Başkanı 
Hediye Özsoy ve yönetim 
kurulu üyeleri karşıladı. 
Milliyetçi Hareket Partisi 
Manisa İl Başkanı Erkan 
Öztürk'ün, yapılan her 
davetlerine kayıtsız 
kalmayarak katılım 
sağladığını ifade eden 
Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik 
“Milliyetçi Hareket Partisi 
Manisa İl Başkanı 
kardeşimizi uzun zamandır 
yoğunluk nedeni ile 
y a p a m a d ı ğ ı m ı z  
ziyaretimizi bugün 
gerçekleştiriyoruz. Değerli 
İl Başkanımız ilk göreve 
geldiklerinde bizleri ziyaret 
etmişti. Belediye olarak 
yapmış olduğumuz tüm 
etkinlik ve açılış 
davetlerimize de bizzat 
teşrif ettiler. Bizleri 
kırmadılar. Bugünkü 
ziyaretimiz de yoğunluk 
sebebi ile biraz gecikmiş 
oldu. Biz değerli İl 
Başkanımızı seviyoruz. 
Şehrimiz ve Ülkemiz için 
hep birlikte hizmet 
ediyoruz. Aynı zamanda bu 
Ülkenin bir vatandaşı 
olarak ta Milliyetçi 
Hareket Partisinin Genel 
Başkanı Sayın Dr. Devlet 
Bahçeli'nin, Ülkemizin 
menfaatleri için almış 

olduğu kararları da takdir ile 
karşılıyoruz. Bu siyasi 
duruşu sebebi ile değerli 
Genel Başkana müteşekkir 
olduğumu da ifade etmek 
istiyorum. Siyasi 
farklılıklarımız olsa da aynı 
şehirde yaşıyor, aynı havayı 
soluyoruz. Şehrimize daha 
güzel hizmet etmeye devam 
edebilmek için şüphesiz ki 
bir araya gelerek istişarede 
bulunmak bizim olmazsa 
olmaz bir görevimizdir. Bu 
noktada da çok sağlıklı bir 
iletişim ağına sahip 
olduğumuza inanıyorum. 
He konuda değerli 
Başkanımız ve ekibi ile bir 
a r a y a  g e l e r e k  
konuşabiliyoruz. Onların 
şehrimiz ile ilgili talepleri 
geldiğinde mutlak suretle 
değerlendiriyoruz. Netice 
itibarı ile aynı şehirde 
yaşıyor ve şehrimize hizmet 
edebilmek için çaba ve 
gayret sarf ediyoruz. Her 
zaman bizlerin yanında 
olmaya gayret gösterdikleri 
için değerli Başkanımız ve 
yönetimine çok teşekkür 
ediyorum. Başkanımızın 

şahsinde Milliyetçi 
Hareket Partisi Genel 
Başkanı Dr. Devlet 
Bahçeli'ye, söz konusu 
Türkiye olunca, takındığı 
tavırlar sebebiyle teşekkür 
ediyorum” dedi.
“MİLLİ İTTİFAKI 
Y E R E L D E  
GÖSTERECEĞİZ” 
AK Parti ve MHP'nin 
yapmış olduğu Milli 
İttifak'ı Manisa'da da 
göstereceklerini ifade eden 

Milliyetçi Hareket Partisi 
Erkan Öztürk “Bizlere 
yapmış olduğunuz bu 
ziyaret bizleri ziyadesi ile 
m u t l u  e t t i .  B u  
nezaketinizden ötürü çok 
teşekkür ediyorum. Daha 
öncede birçok konuda 
bizlerin yanında oldunuz. 
Özellikle geçtiğimiz 
referandum döneminde çok 
ciddi çalışmaları birlikte 
yapabilmiştik. İnşallah 
bundan sonra da Manisa' da 
Milli İttifakı hep birlikte 
göstereceğiz. Rabbim 
şehrimize vermiş 
olduğunuz hizmetler nedeni 
ile sizlerden razı olsun, 
tekrardan hoş geldiniz” 
dedi.
Başkan Çelik ziyaret 
esnasında, MHP İl Başkanı 
Öztürk'e çiçek ve üzerine 
Manisa'da yetişmiş olan 
padişahlarının resminin 
işlendiği Saruhanbey 
Türbesinin maketini hediye 
etti. Ziyaret sonrasında 
Başkan Öztürk, Çelik'e 
aracına kadar eşlik ederek 
uğurladı.
(Haber Merkezi)

 Başkan Çelik'ten, Öztürk'e ziyaret
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, Milliyetçi 
Hareket Partisi Manisa İl Başkanı Erkan Öztürk'ü 
makamında ziyaret etti. Samimi bir sohbet havasında geçen 
ziyarette MHP İl Başkanı Erkan Öztürk, Başkan Çelik'e 
ziyareti nedeni ile teşekkür etti.

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, Mareşal Fevzi 
Çakmak ve Atatürk Mahallesi'nde 
belediyenin yaptığı çalışmaları 
inceledi. Vatandaşlarla da bir araya 
gelen Başkan Çerçi'ye Başkan 
Danışmanı Kefaeddin Öz, Mareşal 
Fevzi Çakmak Mahallesi Muhtarı 
Musa Sezer eşlik etti. 2 mahallede 
yapılan ışıklandırma çalışmalarından 
dolayı Yunusemre Belediyesi'ne 
teşekkür eden vatandaşlar, yapılan 
hizmetlerle mahallelerinin geliştiğini 
söyledi. 

MAHALLELİYE 2 MÜJDE 
BİRDEN VERDİ 

Horozköy'ün ilçenin gelişen 
bölgelerinden olduğunu aktaran 
Başkan Çerçi, bölgede yeni düzenleme ve projeleri hayata geçirmeye hazırlandıklarını dile getirdi. Belediye 
Başkanı Çerçi konuya ilişkin yaptığı açıklamada, “Horozköy ilçemizin en yoğun nüfuslu ve gelişime açık 
bölgelerinden. Yunusemre Belediyesi olarak çamlık projemizi tamamladık. Bölgede ışıklandırma çalışmaları da 
devam ediyor. Atatürk Mahallesi'nde yapacağımız meydan düzenlemesi de kısa bir süre içerisinde başlayacak. 
Yine Mareşal Fevzi Çakmak Mahallesi'nde vatandaşımızın yoğun taleplerinden biri olan Kültür ve Taziye evi ile 
hanımlar lokali projemiz için de hazırlıklarımız sürüyor” diye konuştu. (Haber Merkezi)

BAŞKAN ÇERÇİ'DEN HOROZKÖY'E 2 MÜJDE 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, Mareşal Fevzi Çakmak ve Atatürk Mahallesi'nde 
vatandaşlarla bir araya geldi. Mahallelilere 2 müjde birden veren Başkan Çerçi, Kültür ve Taziye 
Evi ile Hanım Lokali Projesi'nin kısa süre içerisinde başlayacağını duyurdu. 

BAŞKAN ÇERÇİ'DEN SILA'YA DOĞUM GÜNÜ SÜRPRİZİ 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, yakalandığı amansız hastalıkla mücadele eden 
Sıla Oğraş'ı doğum gününde unutmadı. 12 yaşına giren Sıla'yı evinde ziyaret eden Başkan Çerçi, 
onunla birlikte pasta kesti.

Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, kendisine 
en büyük destekçim diyen ve 
küçük yaşına rağmen uzun 
süredir yakalandığı amansız 
hastalıkla mücadele eden Sıla 
Oğraş'a doğum gününde 
unutmadı. 12 yaşına 
giren genç kızı evinde 
ziyaret eden Başkan 
Çerçi, Sıla'ya sürpriz 
yaptı. Sıla ve kardeşiyle 
birlikte pasta kesen 
Belediye Başkanı Çerçi, 
doğum günü hediyesini 
verdi. Başkan Mehmet 
Çerçi'yi çok sevdiğini 
söyleyen Sıla Oğraş, 
sürpriz karşısında çok 
duygulandı. “Onu çok 
seviyorum“ diyen genç 
kız duygularını şu 

sözlerle ifade etti: “Başkan 
amcamın bende yeri çok 
farklı. İletişime geçtiğimiz 
günden bu yana beni 
defalarca ziyaret etti. 
Desteğini esirgemedi. Bugün 

doğum günüm. Yaptığı 
sürpriz beni çok 
duygulandırdı. Kendisine 
çok teşekkür ediyorum“ 
(Haber Merkezi)

Başkan Çelik'ten Oda Başkanlarına tebrik ziyareti
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, geçtiğimiz hafta yapılan kongrelerde yeniden göreve seçilen 4 Oda Başkanına tebrik ziyaretinde bulundu. Yapılan ziyaretlerde 
Şehzadeler Belediyesi olarak Esnaflara büyük önem verdiklerini ifade eden Başkan Çelik, göreve seçilen başkanları ve yönetimlerini tebrik etti.

Şehzadeler Belediye 

Başkanı Ömer Faruk Çelik, 

geçtiğimiz hafta yapılan 

kongrelerde yeniden 

başkanlık görevine seçilen, 

Motorlu Araçlar Odası 

Başkanı Ahmet Ülke, 

Marangozlar Odası Başkanı 

Zeki Apak, Tuhafiyeciler 

Odası Başkanı Mesut 

Dalkara ve Lokantacılar 

Odası Başkanı Mehmet 

Akgül'e tebrik ziyaretinde 

bulundu. 
Yapılan kongrede göreve 
yeniden seçilen Oda 
Başkanları ve yönetimini 
tebrik eden Şehzadeler 
Belediye Başkanı Ömer 
Faruk Çelik “Geçtiğimiz 
hafta seçimlerini 
tamamlamış olan Oda 
Başkanlarımıza tebrik 
ziyaretinde bulunuyoruz. 
Bugün ziyaretlerimize 
Motorlu Araçlar Odası, 
Marangozlar Odası, 
Lokantacılar Odası ve 
Tuhafiyeciler Odamız ile 
başladık. Yeni yönetime 
s e ç i l m i ş  o l a n  
Başkanlarımıza ve 
yönetimlerini tebrik ediyor, 
görevlerinde başarılar 
diliyorum. Esnaflarımız 
bizim açımızdan son derece 
önemlidir. Şehzadeler 
Belediyesi olarak 
esnaflarımız ile çok güzel 
ilişkilerimiz var. Şehrimizin 
yönetiminde esnaflarımızı 
da bir aktör olarak 

görüyoruz. Değerli Oda 
Başkanlarımız ve 
esnaflarımıza kapılarımız 
ve telefonlarımız her zaman 
açık. Zaten her vesilede 
kendileri ile bir araya 
geliyor görüşüyoruz. 
Bundan sonra da 
esnaflarımız ve onların 
temsilcisi olan 
Odalarımızın Başkanları ile 
bir araya gelmeye devam 
edeceğiz. Şehzadeler 
Belediyesi olarak 
Esnaflarımızı çok 
önemsiyoruz. Bu noktada 
göreve geldiğimiz günden 
bu yana sürekli esnaflarımız 
ile bir araya geldik. Tüm 
esnaf odalarımızın katılımı 
ile Esnaf Danışma Meclisi 
toplantılarımız 
gerçekleştirdik. Onların 
sorunlarını ve taleplerini 
dinledik. Bundan sonra da 
aynı şekilde esnaflarımız ve 
temsilcileri ile bir araya 
gelmeye özen göstereceğiz. 
Geçtiğimiz hafta yapılan 
seçimlerde yeniden 
Başkanlık görevine seçilen 
Başkanlarımızı ve 
yönetimlerini tebrik 
ediyorum” dedi.

“BAŞKANIMIZLA 
UZUN ZAMANDIR 
ÇALIŞMALARIMIZ
 OLDU”

Yapılan ziyaret nedeni ile 
Başkan Çelik' e teşekkür 

eden  Motorlu Araçlar 
Tamircileri Odası Başkanı 
Ahmet Ülke “Bu nazik 
ziyaretiniz nedeni ile tüm 
yönetimimiz ve üyelerimiz 
adın a sizlere çok teşekkür 
ediyorum. Sizinle geçmiş 
dönemlerden bu yana bir 
dostluğumuz, ağabey 
kardeşlik hukukumuz 
mevcut. Geçtiğimiz 
günlerde odamızın olağan 
genel kurulunu 
gerçekleştirdik. 3 adaylı bir 
kongremiz geçti. Oda 
üyelerimizin teveccühü ile 
yeniden bu göreve layık 
görüldük. 16 yıldan beri 
burada esnaflarımıza 
hizmet veriyordum. İnşallah 
önümüzdeki 4 yıl daha aynı 
şekilde hizmet etmeye 
devam edeceğiz. Bugünkü 
nazik ziyaretiniz nedeni ile 
sizlere çok teşekkür ediyor 
ve çok mutlu olduğumuzu 
ifade etmek istiyorum” 
dedi. 

“HER TALEBİMİZ 
ŞEHZADELERDE 
KARŞILIK BULDU”

Şehzadeler Belediyesinin 
esnafların hiçbir sıkıntısına 
kayıtsız kalmadığını ifade 
eden Marangozlar Odası 
Başkanı Zeki Apak “Biz 
Marangoz Esnafları Odası 
olarak her başımız 
sıkıştığında sizi 
aradığımızda hiçbir sıkıntı 

yaşamadık. Bu konuda 
bizlere verdiğiniz değer 
nedeni ile çok teşekkür 
ediyorum. İletmiş 
olduğumuz hiçbir 
talebimize kayıtsız 
kalmayıp bize ve 
üyelerimize gerekli 
destekleri sağlıyorsunuz. 
Sizinle birlikte 2014 
yılında bizde göreve 
gelmiştik. Bugün itibarı ile 
ikinci dönemimizi 
yapmaya başladık. İnşallah 
sizinle de aynı şekilde 
devam etme şansımız olur 
ve bu şehre birlikte uzun 
yıllar hizmet etme 
imkânımız olur. Burada ki 
sanayi sitesinde birçok 
eksikliklerimiz mevcut. 
Zaten sizin de bunların 
farkında olduğunuzu 
biliyorum ve bu konuda 
ciddi gayretler içinde 
olduğunuzu da gördüm” 
dedi.

“ E S N A F I N  
SORUNLARINA 
K A Y I T S I Z  
KALINMADI”

Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk 
Çelik'in esnafın sorunlarına 

hiçbir şekilde kayıtsız 
kalmadığını ifade eden 
Tuhafiyeciler Odası 
Başkanı Mesut Dalkara 
“Değerli, Belediye 
Başkanımızın bugünkü 
ziyaretinden ötürü şahsım, 
yönetimimi ve esnaflarımız 
adına çok teşekkür 
ediyorum. Şehzadeler 
Belediye Başkanımız Ömer 
Faruk Çelik, her zaman biz 
esnaflar tarafından sevilen 
ve sayılan, çarşı esnafının 
her zaman yanında olan, 
çalışkan ve yetenekli bir 
başkanımızdır. İlçemizde 
böylesine bir Belediye 
Başkanına sahip olmamızda 
bizler için ayrı bir şanstır 
diye düşünüyorum. Odamız 
ve esnaflarımız herhangi bir 
sonu olduğunda kendisine 
ulaşmak istediğimizde çok 
hızlı bir şekilde ulaşıyor ve 
sorunlarımızı rahatlıkla 
iletebiliyoruz. İlettiğimiz 
tüm sorunlarında yasalar 
çerçevesinde ivedilikle 
çözüldüğünü her zaman 
görüyoruz. Bu noktada da 
hem esnafımızın, hem sivil 
toplum kuruluşlarımızın 
hem de vatandaşlarımızın 
Belediye Başkanımızdan 
çok memnun olduğunu da 

görüyoruz. Seçim 
döneminde vermiş olduğu, 
her zaman esnafın yanında 
olacağım sözünü de tam 
manası ile icra ediyor. 
Şehzadeler'de ticaret yapan 
esnaflar olarak biz 
kendisinden gerçek manada 
çok memnunuz. Bizlerin 
hiçbir sorununa kayıtsız 
kalmadığı için de kendisine 
ve ekibine çok teşekkür 
ediyorum” dedi.

“HEP BİRLİKTE 
H A L K I M I Z I N  
İSTEKLERİ İÇİN 
ÇALIŞIYORUZ”

Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk Çelik' 
e farklı bir kardeşlik 
hukukuna sahip olduklarını 
ifade eden Lokantacılar 
Odası Başkanı Mehmet 
Akgül “Öncelikle bizi 
ziyaret ederek göstermiş 
olduğunuz nezaketten 
ötürü, esnaflarımız ve 
yönetimimiz adına size çok 
teşekkür ediyorum. Bu 
ziyaret ile bizleri gerçekten 
de çok mutlu ettiğinizi ifade 
etmek isterim. Çok eskiye 
dayanan hukukumuz nedeni 
ile aramızda oluşan ağabey 

kardeşlik hukuku nedeni ile 
Başkanlık kelimesinin çok 
hafif kaldığını 
düşünüyorum. Bizler sizi 
böyle seviyor ve sizin de 
aynı düşüncede olduğunuzu 
biliyoruz. Esnafımız adına 
size ilettiğimiz her 
sorunumuzu kanunlar ve 
imkânlar çerçevesinde, 
Manisa'ya hizmet 
sektöründe yapılabilecek 
her konuda bizlere yardımcı 
oldunuz. Bizler esnaflar 
olarak Manisa halkının 
sevmediği hiçbir şeyi sizden 
istemeyiz. Çünkü bizler 
esnaflar olarak 
Manisalılardan ekmeğimizi 
kazanıyoruz ve halkımızın 
memnun olacağız her 
şeyden esnaflar olarak 
bizlerde çok memnun 
oluruz. Halkımızın 
istemediği hiçbir şeyi 
bizlerde istemeyiz” dedi.
Başkan Çelik, Oda 
Başkanları ziyaretinde 
başkanlara üzerinde 
Manisa' da Şehzadelik 
yapmış olan Padişahların 
figürlerinin bulunduğu, 
Saruhanbey Türbesinin 
minyatürünü hediye etti.
((Haber Merkezl)

Yıllardır  Manisalılara hizmet veren 
Tayfun usta (Tayfun Kahya) Elif Oto 
Döşeme iş yerini Manisalıların 
hizmetine sundu.

Manisa Kenan Evren Sanayi Sitesinde 
yıllarda oto döşeme hizmeti veren 
Manisa’nın tanınmış ismi Tayfun Usta 
kendi iş yerini Cumhuriyet mh. 5012 sk 
No:38  hizmete açtı. Tayfun usta yaptığı 
açıklamada” Yıllardır Manisa’da oto  
döşeme işi ile Manisalılara hizmet  

ettim. Artık yeni iş 
yerinde kaliteli 
hizmet ile 
Vatandaşların 
sanayiye gitmesine 
gerek kalmadan  
burada Cumhuriyet 
mh. 5012sk No:38   
hizmet vereceğim. 
Burada oto kılıfı, 
paspas, tavan ve 
taban kaplama, jant 

kapağı, 
her türlü 
araca, okul servis araçlarına  komple döşeme işi 
yapıyoruz ” ifadelerini kullandı.

Öte yandan  araçları adresten  alıp iş bitiminde adrese 
teslim ettiklerini belirten Elif oto döşeme iş yeri sahibi 
tayfun usta “bizim için önce müşteri memnuniyeti, 
kaliteli hizmet  bizlere 0 541 728 34 78 nolu telefondan 
haftanın 7 günü 24 saat ulaşabilirler” şeklinde konuştu.

HABER: KENAN YÜCEEL/MANİSA

ELİF OTO DÖŞEME HİZMETE  AÇILDI
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Sayfa 6'daSayfa 6'da

Manisa'nın Akhisar ilçesi Başlamış mahallesinde yaşayan Yoldaş ailesi 600 yıllık yöntem ile zeytin yağı elde ediyor.
Manisa'nın Akhisar ilçesi Başlamış mahallesinde yaşayan Ahmet Yoldaş ve Cemile Yoldaş çifti kendi bahçelerinden topladıkları zeytinlerden  

zeytin yağı fabrikalarının atası olarak bilinen yöntem ile  kendi ihtiyaçları kadar zeytin yağı üretiyor.

    Her yıl 200 kg zeytin yağı elde ettiğini aktaran Ahmet Yoldaş "600 yıllık yöntem ile yağ çıkarma işlemi gerçekleştiriyoruz. Biz ömrümüz 

boyunca bu yağı yedik. Alışkanlığımızdan dolayı her yıl bu şekilde yağ yapıyoruz. Bu yağ tamamen insan gücü ile oluyor. Zeytini dalından 

topluyoruz.  Burada pişiriyoruz" ifadelerini kullandı.

600 YILLIK YÖNTEM  İLE 
ZEYTİN YAĞI ELDE EDİYOR

Sayfa 3'de

Manisa 
Büyükşehir 
Belediyesi ile 
Celal Bayar 
Üniversitesi 
Sağlıklı Yaşlanma 
Uygulama ve 
Araştırma 
Merkezi arasında 
işbirliği protokolü 
imzalandı.

Asfaltın Güvenliği İçin Hendek Kaplanıyor

MANİSA Büyükşehir 
Belediyesi Yol Bakım ve 
Onarım Dairesi Başkanlığı 
ekipleri, Turgutlu 
Çıkrıkçı'da yolun kalitesi 
ve güvenliğini sağlamak, 
yağmur sularının 
zararlarını bertaraf etmek 
için beton hendek 
kaplama çalışmalarını 
başlattı. Çalışmanın kısa 
süre içerisinde 
tamamlanacağı belirtildi.

Sayfa 4'de

Büyükşehir ile CBÜ Arasında İşbirliği Protokolü

Sayfa 4'de

Büyükşehir ilkyardım eğitimlerine devam ediyor

M a n i s a  B ü y ü k ş e h i r  
Belediyesi, personellerine yönelik 
verdiği ilk yardım eğitimlerine devam 
ediyor. 2017 yılı içinde toplam 157 
personel ilkyardım eğitimi alarak, 
sertifikaları verildi. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
vermiş olduğu hizmet içi eğitimlerini 
tüm hızıyla sürdürerek, personelin 
hizmet kalitesini arttırmaya devam 
ediyor

Sayfa 4'de

Hayvanların Sağlığı İçin

MANİSA Büyükşehir Belediyesi, büyükbaş ve 
küçükbaş hayvanlarda enfeksiyon nedeniyle 
oluşabilecek can kayıplarının önüne geçebilmek 
amacıyla başlattığı dezenfekten uygulamasını 
tüm hızıyla sürdürüyor

YUNUSEMRELİ ÖĞRENCİLERDEN ÖRNEK DAVRANIŞ
Fatih Anadolu Lisesi 
öğrencileri, sosyal 
farkındalık projesi 
kapsamında topladığı 
gıda maddelerini, ihtiyaç 
sahibi vatandaşlara 
ulaştırılmasını sağlamak 
için Yunusemre Belediyesi 
Gıda Bankası'na bağışladı. 
Duyarlı öğrencilerin bu 
davranışları takdir 
toplarken; toplanan 
erzaklar Gıda Bankası'na 
teslim edildi. 

Sayfa 8'deSayfa 4'de
UNCUBOZKÖY'DE 

HUMMALI ÇALIŞMA 

Yunusemre Belediyesi, 
Uncubozköy Mahallesi, 
orman evlerinde oturan 
vatandaşların evlerine 
ulaşımını kolaylaştırmak 
amacıyla çalışma yaptı. 
Fen İşleri Müdürlüğü 
ekipleri, eğimli araziye 
merdiven yaptı. 

Sayfa 5'de


